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رئیس جمهور: 
نگاه معاونت علمی باید به تامین 

نیاز های کشور و توأمان تلاش برای 
عقب نماندن از قافله علمی جهانی باشد

سخنگوی سازمان غذا و دارو  در گفتگو با پیشرو :

۹۹.۸ درصد تامین بازار 
شیرخشک از تولید داخل

3 داور ایرانی در آستانه اخذ 
VAR لایسنس

معاونت  اصلی  مسئولیت های  از  را  بهره وری  ارتقای  رئیس جمهور 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری برشمرد و گفت: 
معاونت علمی در جایگاه شتاب دهندگی به دستگاه های مختلف کشور 

و همچنین ایجاد و توسعه زنجیره فعالیت های دانش بنیان، نقش...

سخنگوی سازمان غذا و دارو با تاکید بر وضعیت پایدار تولید و تامین 
انواع شیر خشک در کشور گفت: ۹۹.۸ درصد تامین شیر خشک مورد 
نیاز کشور از تولیدات داخلی است و طی یک ماه گذشته هیچ مجوز ...

3 داور ایرانی برای طی کردن آخرین مرحله اخذ لایسنس VAR به 
تاجیکستان اعزام خواهند شد.دانیال مرادی، رییس دپارتمان داوران گفت: 

در راستای تکمیل فرایند آموزش VAR سه داور بین المللی 
ایران به تاجیکستان اعزام می شوند تا فرایند دریافت لایسنس 
کمک داور ویدئویی را طی کنند.وی ادامه داد: پس از مذاکره ...

آخرین وضعیت لایحه کاهش 
ساعت اداری کارکنان دولت

طی اطلاعیه ای اعلام شد؛

فراخوان مشمولان 
اعزامی پایه 

خدمتی اسفندماه 
سال 1402

مدیر عامل سازمان بیمه سلامت 
ایران خبرداد:
پوشش

 ۷0 درصدی 
هزینه های درمان 

سرطان 

رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور آخرین وضعیت لایحه کاهش ساعت 
کاری کارکنان دستگاه های اداری را تشریح کرد.

میثم لطیفی در بیست و چهارمین نمایشگاه رسانه های ایران آخرین وضعیت 
کاهش ساعت کاری کارکنان دولت را تشریح کرد و گفت: لایحه دولت این 
بود که ساعت کاری کارکنان دولت را از ۴۴ ساعت کاهش داده و به ۴2 و نیم 

ساعت برسانیم.
وی افزود: مطالعاتی در این خصوص انجام گرفت و پس از تجربه 
کرونا به این نتیجه رسیدیم که با کاهش ساعت کاری تا حدی 
می توانیم بهره وری را حفظ کنیم و تا حدی حتی بهره وری را نیز ...
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معاون سازمان تامین اجتماعی:

اجرای افزایش سن بازنشستگی 
از ابتدای ۱۴۰۳

یادداشت

حل مشکلات اقتصادی کشور از 
مسیر دانش بنیان

اقتصاد کشور مدت ها است دچار دو گانگی های متعدد در سیاستها و برنامه ها 
مبتنی بر حمایت از تولیدات داخلی شده است. دریک ماتریس پیچیده و درهم 
تنیده روابط عوامل تولید، با وجود اسناد قانونی بالا دستی،  برنامه راهبردی برای 
ایجاد انگیزه و هدایت عوامل تولید درجهت حمایت از تولیدات داخلی به منظور به 
کارگیری ازهمه ظرفیتهای موجود و افزایش ظرفیت های تولیدی عملاً درمسیر 
اجرا گم شده است. وزارتخانه ها و سازمانهای مسؤل اقتصادی نیز، برنامه های 
مشخصی برای برون رفت ازاین نوع معضلات مبتلابه تولیدات ملی که صاحبان 
تولید را سردرگم کرده و از طرف دیگر مورد اتفاق نظر قوای سه گانه کشور بوده 
و از مسیر قانون گذاری عبور کرده باشد را دنبال نمی کنند. سند تحول دولت 
سیزدهم هم به رغم زحمات پژوهشگران و صاحبنظران نزدیک به دولت، صرفاً به 
عنوان یک میثاق داخلی مورد اتفاق نظرقوه مجریه، کاربرد خواهد داشت.ازسوی 
دیگر تجربه نشان داده است، پیچیده کردن برنامه ها، مسیر تحولی دولت ها را در 
اقتصاد کند کرده و به بی راهه می برد و عملًا اهداف اصلی برنامه های راهبردی در 
کنار گسترگی برنامه های فرعی کم اهمیت، بی نتیجه رها شده و راستی آزمایی 
ازانحرافات برنامه ای کمتر درحین اجرا مورد توجه قرار می گیرد.دولت باید در 
تدوین، تنظیم و در اجرای برنامه های راهبردی خود، صرفاً به متغیرهای کلان 
اقتصادی که تأثیرات زیادی بر دیگر متغیرها تحت یک  شرط جبری، ایفای نقش 
می کنند، بدون پیچیده کردن برنامه ها و اجتناب از وام گیری ادبیات مرسوم و پر 
طمطراق تکراری همیشگی، توجه ویژه داشته و در حل و فصل آنها اهتمام ورزد.

حال به اهم این  متغیرها که به علت عدم توجه کافی دولتهای پیشین به یک ابر 
چالش تبدیل گردیده، اشاره خواهد شد.درصورت موفقیت دولت در حل و فصل 
مشکلات اقتصادی کنونی کشور، می توان انتظار داشت، دولت سیزدهم در تحقق 
تأکیدات پیام نوروزی رهبر فرزانه انقلاب اسلامی که درشعار سال  1۴01 با توجه 
به عنصر کلیدی " تولید " و با محوریت " تولید دانش بنیان و اشتغال  آفرین " 

اشاره گردیده،  موفق خواهد شد:
- تورم بالای ۴0 درصدی فعلی را با چه برنامه و ابزاری و در چه زمانی مهار کرده 

و آن را به تک نرخی خواهد رساند؟
 - چه برنامه ای برای کنترل رشد نقدینگی خواهد داشت و این نقدینگی را با چه 

ابزاری به سوی تولید رهنمون خواهد کرد؟
 - رشد منفی سرمایه گذاری در دهه اخیر را چگونه و با چه برنامه ای جبران 

خواهد نمود؟
 - سیاستهای اشتغال زایی اقتصاد چگونه رقم خواهد خورد؟

 - سیاست پولی دولت برای جلوگیری از کاهش مداوم ارزش پول ملی  چیست؟
 - سیاست ارزی دولت برای ثبات نرخ ارز چگونه خواهد بود؟

 - سیاست دولت برای حمایت از بخش تولیدات صنعتی و کشاورزی به مثابه 
ستونی برای پشتوانه اقتصاد ملی است، با چه ابزاری صورت خواهد گرفت؟

  - چگونه نظام مالیات ستانی و نظام بانکی را متحول خواهد کرد؟
  - شبکه های فناوری اطلات و ارتباطات را چگونه توسعه خواهد داد؟

  - سیاست دولت درخصوص توسعه شبکه راه های ارتباطات ریلی، جاده ای، 
هوایی،  دریایی،  بنادر، صنایع زیربنایی مادر و   پیشتاز چیست؟

  - سیاست دولت برای افزایش رشد و پیشرفت اقتصادی و افزایش درآمد سرانه 
چگونه خواهد بود؟

بزرگترین چالشهای دولت سیزدهم در تحقق برنامه های راهبردی خود، حل 
وفصل  موضوعات مورد اشاره فوق الذکر است. دولت باید در برنامه های راهبردی 
خود، برای انجام اصلاحات ساختاری اقتصاد، رویه مشخص و خدشه نا پذیری در 
نحوه در حل معضلات اقتصادی، سیاست و خط مشی واحدی از نظر تدوین، عمل 

و اجرا، داشته باشد.
 شعارسال 1۴01رهبر فرزانه انقلاب اسلامی، همانند سال های گذشته عمدتاً 
به مسائل اقتصادی تأکید و توجه داشته اند. بنا بر این مسایل اقتصادی هنوز 
از اولویت های اول کشور است. در ادامه این یاد داشت سعی خواهد شد وظیفه 
ونقش دولت را درتحقق و ایفای شعار " تولید،  دانش بنیان و اشتغال آفرین " شعار 

سال رهبری  اشاره داشته باشیم.
تجربه کشورهای توسعه یافته نشان می دهد، بلا استثناء  رشد و توسعه کشورهای 
توسعه یافته  از مسیر رشد تولیدات داخلی اعم از تولیدات صنعتی و کشاورزی  
گذشته است.  شناخت ابزارهای توسعه یافتگی با توجه به ظرفیت ها و امکانات 
داخلی نظیر منابع طبیعی فراوان، سرمایه انسانی ماهر و تلفیق آن با دانش فنی 
ومدیریت کارآمد، و استفاده از مزیت های نسبی، کشور را در تولیدات داخلی و 

صادرات محصولات  توانمند ، رقابتی کرده و موجب افزایش درآمد سرانه و ایجاد 
اشتغال خواهد شد. این عوامل جزء ابزارهای تفکیک ناپذیر بنیان های رشد و 
پیشرفت اقتصادی کشور است.  فرایند اجرایی آن،  بستگی به افزایش ظرفیت 
های تولیدی موجود و جدید از طریق تمرکز سرمایه و اختصاص آن به تولید  دارد.
ثبات نرخ ارز، ایجاد ابزارهای انگیزشی و ترغیبی برای جذب سرمایه گذاران داخلی 
و خارجی ، ثبات مقررات مربوط به روابط کسب و کار، حذف مقررات دست و پاگیر 
و زاید،  کوتاه کردن فرآیند صدور مجوزهای کسب و کار، استفاده از مشفق های 
مالیاتی برای سرمایه گذاران تولید کالاهای اساسی و ضروری، کاهش نرخ تعرفه 
برای واردات مواد اولیه، کالاهای واسطه ای و سرمایه ای، گسترش چتر حمایتی 
برای صنایع نوپا و تازه تأسیس یافته، باید از سیاست های حمایتی دولت در ایجاد 

واحد های صنعتی و کشاورزی دانش بنیان قرار گیرد.
اقتصاد دانش بنیان، مدتها است درکشورهای توسعه یافته مدرن صنعتی، رواج 
دارد. این اندیشه و تفکراقتصادی حتی قبل از مصطلح شدن مفهوم اقتصاد دانش 
بنیان، در جوامع صنعتی فوق مدرن درقالب تغییر نگرش درنوع واندازه های تولید 
و گرایش به تولیدات با مقیاس و اندازه کوچک، ولی با ارزش افزوده بسیار بالا شکل 
گرفت. صادرات انحصاری بسته های فن آوری اطلاعات، عمل آوری بسته های 
اطلاعات فن آورانه و بنیادی مربوط به تحول دراختراعات نوآورانه دانش بنیان و 
انحصار در دانش های مربوط به دارو وتجهیزات پزشکی، وسایل ارتباطی و رسانه و 
ابر رایانه ها، تا مدت ها از دسترس دانش بسیاری ازکشورها ی دیگر خارج بود. لذا 
اقتصاد دانش بنیان به شکل دیگر به صورت انحصاری در اختیار چند کشورمطرح 
از بلوک  از کشورها  دنیا قرار داشت. بیداری ملت ها، و توسعه یافتگی برخی 
کشورهای درحال توسعه این انحصار علمی و دانش فنی مبتنی بر اقتصاد دانش 
بنیان را  که در اختیار چند کشورمعدود غربی بود،  را شکست.البته ازسال 1۹۹۸ 
بانک جهانی در نسخه های جدید توسعه ای خود، نقش اقتصاد دانش بنیان را 
برای کشورها توصیه کرده است. درمعرفی اقتصاد دانش بنیان، نقش دانش، فن 
آوری اطلاعات، استقرار یک نظام نوآورنه کارآمد، که بتواند بنگاها، دانشگاه ها  و 
مراکز تحقیقاتی که با یک جهش و انقلاب علمی در بکارگیری دانش، رشد کنند و 
با دستیابی به ذخیره های دانش جهانی در این زمینه  به رشد و توسعه اقتصادی 
مورد نظر برسند.   به این ترتیب تأکید رهبر فرزانه انقلاب اسلامی بر دانش بنیان 
شدن اقتصاد با محوریت " تولید ؛ دانش بنیان و اشتغال آفرین "درواقع به نبض 
کلیدی پیشرفت اقتصادی که ازمباحث روز اقتصادی مبتنی بر علم و دانش فنی 
است، دست گذاشته است. این یک مسیر مطمئن پیشرفت اقتصادی کشور است، 
که به صورت میانبر می توان به  یک سطحی از رشد و توسعه اقتصادی بالا 
مبتنی بر پایه های علمی و دانش فنی دست یافت. تجارب کشورهای تازه توسعه 
یافته جهان با رشد بسیار بالای اقتصادی، نشان از مسیری پیشرفت  را برخلاف 
نظریه های برخی از اقتصاد دانان توسعه، که  قائل براین نظریه و تفکر هستند 
که کشورهای درحال توسعه مسیرهای طولانی را برای رسیدن به سطح توسعه 
یافتگی که کشورهای توسعه یافته که قبلًا  این مسیر را بیش از دویست سال 
پیش پیموده اند،  باید طی نمایند. اما این اندیشه سخت مسیرتوسعه یافتگی، 
با توجه به شکستن انحصارهای علمهای بنیادی مربوط به اقتصاد دانش بنیان، 
برخلاف تصورات قبلی بسیار کوتاه شده است. بنابراین بدون توقف و وقفه زمانی 
باید، اقتصاد کشور را درمسیر تولید دانش بنیان سوق داد. هرمانع و قدرت سایه 
ای برای ایجاد مزاحمت برای رشد تولید داخلی وجود دارد، می بایست با قدرت 
ملی و حکومتی این موانع را ازسر راه رشد و ارتقاء تولیدات دانش بنیان برداشت 
و موانع را برطرف کرد.  دولت سیزدهم در صورت داشتن یک راهبرد بی نقص 
در اجرای سیاست های درست اقتصادی در خصوص برقرارکردن ثبات اقتصادی 
درکشور با مهار نرخ بالای تورم فعلی، ثبات نرخ ارز، کنترل رشد نقدینگی با 
کنترل رشد پایه های پولی، استقرار یک نظام مالیاتی هوشمند با استقرار طرح 
جامع مالیاتی، اصلاح نظام بانکداری و بالاخره توجه ویژه به تولید داخلی با رواج و 
توسعه بستر اقتصاد دانش بنیان، می توان انتظار داشت، راه میان بری، برای رشد 
مداوم وپیشرفت اقتصادی انتخاب کرده و گام های استواری برای تحقق شعار 
هوشمندانه رهبرفرزانه انقلاب اسلامی درسال 1۴01 برداشته  است.این اهداف 
با توجه به داشتن کشوری با منابع غنی فراوان خدادادی و اقلیم های متنوع آب 
وهوایی، نیروی انسانی مستعد و تحصیل کرده دانشگاهی و داشتن سرمایه های 
غنی تجارب گروهی از مدیران سالم و دلسوز که در عرصه های نظامی و اداره 
کشور توانستند با  توان مدیریتی بالا که حاصل از تجارب مفید و مؤثرمدیریتی 
خود، توانستند  با فائق آمدن بر دورانهای  پر چالش بیش از چهار دهه فراز و نشیب 
های سخت اقتصادی ناشی از تحریم های ظالمانه دشمنان قسم خورده خارجی 
و داخلی برای بن بست کشیدن انقلاب اسلامی  و اضمحلال آن از هیچ کوششی 
فرو گذار نکردند، کشور عزیز مان همچنان عزتمند سرپا نگهدارند،  شدنی ودست 

یافتنی است./ امین دلیری 

ولادت علی اکبر علیه السلام و روز جوان مبارک باد

آگهی ارزیابي کیفي 
مناقصه شماره ۳5/۱۴۰2/8

اداره کل راه آهن شمال1 درنظردارد بنابرآیین نامه اجرایی بندج ماده 12 قانون برگزاری مناقصات  نسبت به ارزیابی وشناسایی تامین 
کنندگان واجد شرایط جهت دعوت به مناقصه ازطریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس  WWW.SETADIRAN.IR به 
شرح ذیل اقدام نماید.کلیه مراحل برگزاری فراخوان ارزیابی کیفی ازدریافت وتحویل اسناد فراخوان تا ارسال دعوتنامه و سایرمراحل مناقصه 

وانتخاب برنده ، ازطریق درگاه سامانه ستاد انجام خواهد شد.
1-شرح مختصر موضوع مناقصه : خرید 13۴00  قالب کفشک ترمز چدنی بزرگ و2000 قالب کفشک ترمزکوچک

2-مبلغ برآورد اولیه : ۹۸.600.000.000  ریال 
3-مدت و محل تحویل : مدت انجام قرارداد ۴ ماه  بوده ومحل تحویل انبار ایستگاه راه آهن فیروزکوه میباشد

۴-مهلت و نحوه دریافت اسناد ارزیابي کیفي : متقاضیان  مي توانند حداکثر تا ساعت 1۴ روز چهارشنبه مورخ 1۴02/12/0۹با مراجعه  به سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت به نشانیwww.setadiran.ir   و از طریق لینک مربوط در سامانه فوق، اسناد ارزیابی کیفی را دریافت نمایند. 

5-مهلت  و نحوه ارسال اسناد تکمیل شده : حداکثرتا ساعت 1۴روز پنجشنبه  مورخ 1۴02/12/2۴   
6-تامین کنندگان می بایست دارای پروانه بهره برداری تولید درخصوص موضوع مناقصه از وزارت صنعت ، معدن وتجارت .گواهینامه 

صلاحیت درسامانه جامع هوشمند تشخیص صلاحیت نظام فنی واجرایی شرکت راه آهن .ج.ا.ا باشند
7-آگهی ارزیابی کیفی درپایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات به نشانی iets.mporg.ir نیزمنتشرمی شود. 

۸-قیمت ها متناسب با کالای ساخت داخل با لحاظ کیفیت ارائه گردد.
۹-خریدکالاهای خارجی که مشابه تولید داخلی دارد، توسط فروشنده ممنوع میباشد.

10- پس از ارزیابي کیفي ، ازتامین کنندگان واجد شرایط که حداقل امتیاز لازم را کسب نموده باشند جهت دریافت اسناد مناقصه از طریق 
سامانه فوق دعوت بعمل خواهدآمد .

نوبت اول: 1۴02/12/02   نوبت دوم: 1۴02/12/03
رحمان معصومی 
مدیرکل راه آهن شمال ۱

وزارت راه و شهرسازی      
شرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران )سهامی خاص(                                                                                             

اداره کل راه آهن شمال 1                                                                                 

نوبت اول

شناسه آگهی: 16۷25۸2       شماره میم الف: -1



2 روزنامه           پیشروروزنامه
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رویداد
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خبر

سازمان 
آگهی های 

روزنـامه  پیشــرو
 011-33300231-3
011-33304401-3   

عامل  مدیر  نیایش:  مجتبی  سید 
اشاره  با  ایران  سلامت  بیمه  سازمان 
پرهزینه  بیماری های  ویژه  پوشش  به 
بیماران خاص  از  در صندوق حمایت 
و صعب العلاج، با بیان اینکه ۷۰ درصد 
تحت  سرطان  درمانی  هزینه های 
پوشش بیمه سلامت قرار دارد، گفت: 
۱۰۷ گروه بیماری که جزو بیماری های 
پرهزینه هستند تحت پوشش مذکور 

قرار گرفته اند.
دکتر محمدمهدی ناصحی در نمایشگاه 
غرفه  در  حضور  با  ایران  رسانه های 
عملیاتی  برنامه های  درباره  ایسنا، 
سازمان بیمه سلامت ایران برای سال 
بیمه  سازمان  برنامه های  گفت:  آتی 
هشت گانه  محورهای  ایران  سلامت 
دارد و حوزه »پیشگیری« از محورهای 
اصلی این سازمان به حساب می آید. ما 
در سازمان بیمه سلامت ایران در نظر 
داریم در حوزه پیشگیری فعالیت کنیم.
سلامت  بیمه  سازمان  عامل  مدیر 
به  مبتلایان  اینکه  بیان  با  همچنین 
بیماری های نادر که کم تکرار هستند 
داده ایم،  قرار  توجه  کانون  در  نیز  را 
را  بیماری ها  این  به  مبتلایان  گفت: 
تحت  شمول«  خارج  »کمیسیون  در 
به  می دهیم؛  قرار  بیمه ای  پوشش 

بیمه  باید گفت سازمان  دیگر  عبارت 
سلامت اجازه نمی دهد که فرد بدون 

پوشش بیمه درمان شود.
 ۷۰ پوشش  چرایی  به  اشاره  با  وی 
سرطان  درمانی  هزینه های  درصدی 
پرتکرار  موارد  جزو  سرطان  گفت: 
است و قیمت هر داروی این بیماری 
ممکن است ۵۰۰ میلیون تومان باشد. 
حدود ۱۵ تا ۲۰ گروه بیماری با نظر 
برای  درمان  معاونت  علمی  گروه های 
اضافه شدن به گروه های تحت پوشش 
جزو  بیماری ها  این  اما  شده اند  آماده 
موارد مهم نیستند و حالت کلی دارند. 
همچنین اقدامات خوبی برای بیماری 
هموفیلی صورت گرفته و جزو صندوق 

بیماری های پرهزینه قرار گرفته است.
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران 
بیماری های  »صندوق  ایجاد  گفت: 
سازمان  در  صعب العلاج«  و  خاص 
ارزشمند  کار  یک  سلامت،  بیمه 
محسوب می شود. به طور قطع، هزینه 
بیماری های صعب العلاج در هر برهه ای 
از زمان برای مردم مهم قلمداد می شود.

بر  علاوه  بیماران  داد:  ادامه  وی 
برخورداری از بیمه پایه و بیمه سلامت 
پرهزینه  بیماری های  صندوق  در 
مورد  به صورت ۱۰۰ درصدی  تقریبا 

درصد   ۷۰ می گیرند.  قرار  حمایت 
هزینه های صندوق بیماری های خاص 
و صعب العلاج، هزینه های دارویی است.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران 
بهداشت  وزارت  معاونت درمان  گفت: 
نسبت به تعریف گروه های دارویی اقدام 
کرده است. بررسی ها بیانگر این است 
که گروه های دارویی روز به روز در حال 

افزایش است. 
به طور مثال، گروه های دارویی بیماران 
گروه های  در  سرطان  و  متابولیک 

دارویی تشکیل شده است.
وی ادامه داد: خوشبختانه با همکاری 
سازمان تامین اجتماعی، بیماران آنها 
نیز وارد سامانه های بیمه سلامت ایران 
میلیون   ۲ حاضر،  حال  در  شده اند. 
نفر از بیمه شدگان دو بیمه بزرگ در 
سامانه های ما نشاندار شده اند و خدمات 

این صندوق را دریافت می کنند.  
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت درباره 
از  حمایت  صندوق  نیاز  مورد  بودجه 
بیماری های خاص و صعب العلاج گفت: 
بودجه اختصاص یافته به این صندوق 
برای سال جاری ۷۰۰۰ میلیارد تومان 
بود که ما برای سال آتی خواهان حداقل 
یعنی  بودجه  این  برابری  دو  افزایش 
۱۴هزار میلیارد تومان هستیم؛ هرچند 

که  است  این  بیانگر  پیش بینی ها  که 
به ۱۸ هزار میلیارد تومان بودجه نیاز 
داریم.وی همچنین در بخش دیگری از 
صحبت هایش در تشریح برنامه سلامت 
برنامه های  گفت:  ایسنا  به  خانواده 
جذب  پزشک،  جذب  مانند  متعددی 
مراقبان بهداشتی و تکمیل کادر ارایه 
خدمات در این برنامه، در حال کامل 
تکمیل  با  که  امیدواریم  است.  شدن 
مورد  متخصص  انسانی  نیروی  شدن 
نیاز طرح سلامت خانواده این طرح به 
طور کامل اجرا شود.مدیرعامل سازمان 
روند  درباره  ایرانیان  سلامت  بیمه 
پیشرفت برنامه سلامت خانواده گفت: 
شهروندان اکثر نقاط کشور در سامانه 
 ۱۹۵ حاضر،  حال  در  شده اند.  ثبت 
شهر در سامانه برنامه سلامت خانواده 
تمام اطلاعات  با ثبت  و  ثبت شده اند 
طور  به  برنامه  این  ایرانی  شهروندان 

کامل اجرا می شود.
ناصحی گفت: معاونت بهداشت وزارت 
که  شهرهایی  تعداد  درباره  بهداشت 
در سال آتی در سامانه برنامه سلامت 
تصمیم  می شوند،  ثبت  خانواده 
می گیرد، اما صحبت ها بر آن است که 
این برنامه در سال آتی در سراسر کشور 

به مرحله اجرا برسد.

مدیر عامل سازمان بیمه سلامت ایران خبرداد:

پوشش ۷0 درصدی هزینه های درمان سرطان 

نماینده  و  سفیر  ایروانی  امیرسعید 
نامه ای  در  ملل  در سازمان  ایران  دایم 
به رییس شورای امنیت ادعای آمریکا 
پیرامون ارسال سلاح به یمن را تکذیب 

کرد.
امیرسعید ایروانی سفیر و نماینده دایم 
به  ای  نامه  در  ملل  سازمان  در  ایران 
که  کرد  اعلام  امنیت  شورای  رییس 
نماینده آمریکا در نشست این شورا، با 
انتشار اطلاعات نادرست و ایراد اتهامات 
بی اساس علیه جمهوری اسلامی ایران 
دریای  و  یمن  وضعیت  خصوص  در 
برای  امنیت  شورای  تریبون  از  سرخ، 
پیشبرد برنامه سیاسی کوته فکرانه خود 

سوءاستفاده کرده است.
و  سفیر  ایروانی  سعید  امیر  نامه  در 
نماینده دایم ایران در سازمان ملل به 
رییس شورای امنیت سازمان ملل آمده 

ژانویه   ۱۵ مورخ  مکاتبه  پیرو  است: 
S/۲۰۲۴/۶۴( ۲۰۲۴(، مایلم مجددا به 
یک ادعای بی اساس دیگر که نماینده 
ایالات متحده علیه کشورم مطرح کرده 

است، پاسخ دهم.
دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران 
در سازمان ملل تصریح کرد: در جلسه 
اخیر شورای امنیت سازمان ملل متحد 
که در ۱۴ فوریه ۲۰۲۴ ذیل دستور کار 
 )S/۲۰۲۴/۹۵۴۸( خاورمیانه  وضعیت 
برگزار شد، متأسفانه بار دیگر نماینده 
ایالات متحده آمریکا با انتشار اطلاعات 
نادرست و ایراد اتهامات بی اساس علیه 
خصوص  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
وضعیت یمن و دریای سرخ، از تریبون 
برنامه  پیشبرد  برای  امنیت  شورای 
سوءاستفاده  خود  کوته فکرانه  سیاسی 
کرد.سفیر ایران در سازمان ملل تاکید 

را  بی اساس  اتهامات  این  ایران  کرد: 
بهانه ای  را  آنها  و  می کند  رد  قاطعانه 
برای  آن  از  متحده  ایالات  که  می داند 
به  بخشیدن  مشروعیت  و  توجیه 
اقدامات غیرقانونی و تجاوز نظامی خود 
به یمن استفاده می کند. همانطور که 
در نامه مورخ ۱۵ ژانویه ۲۰۲۴ تصریح 
خود  پایبندی  به  همچنان  ایران  شد، 
و   )۲۰۱۴(  ۲۱۴۰ قطعنامه های  به 
متعهد  امنیت  ۲۲۱۶ )۲۰۱۵( شورای 
است و هیچ گونه فعالیتی مغایر با این 
انتقال  یا  فروش  جمله  از  قطعنامه ها، 
بر  است. علاوه  نداده  انجام  تسلیحات، 
این، ایران همواره از حل مسالمت آمیز 
بحران یمن از طریق مجاری دیپلماتیک 
دفاع می کند و بر تعهد خود به امنیت 

دریایی و آزادی دریانوردی تاکید دارد.
ایروانی تاکید کرد: ایران بار دیگر تجاوز 

استفاده  و  انگلیس  و  آمریکا  نظامی 
محکوم  را  یمن  در  زور  از  غیرقانونی 
آشکارا  نظامی  تجاوز  این  می کند؛ 
حاکمیت و تمامیت ارضی یمن، حقوق 
بین الملل، منشور سازمان ملل متحد 
و قطعنامه های مربوطه شورای امنیت 
را نقض می کند و تهدیدی جدی برای 
است.  منطقه  امنیت  و  ثبات  صلح، 
ماده ۵۱  ذیل  خود  از  دفاع  به  استناد 
ایالات  توسط  ملل  سازمان  منشور 
متحده و انگلیس برای توجیه اقدامات 
گمراه سازی  هدف  با  خود  غیرقانونی 
بین  قوانین  طبق  و  می پذیرد،  صورت  

المللی فاقد مشروعیت است.
سفیر ایران در سازمان ملل در پایان این 
سازمان  امنیت  شورای  رییس  از  نامه 
به عنوان  را  نامه  این  که  خواست  ملل 

سند شورای امنیت ثبت و توزیع کند.

نماینده دایم ایران در سازمان ملل:

ایران هیچ سلاحی به یمن ارسال نکرده است

شاهچراغی: 
رقابت انتخاباتی شکل گرفته است

سیر صعودی  به  اشاره  با  کشور  انتخابات  ستاد  رئیس 
رقابت  گفت:  نظرسنجی ها،  براساس  مردم  مشارکت 
انتخاباتی شکل گرفته است.محمدتقی شاهچراغی اظهار 
کرد: همه جمع بندی های از کف میدان و خیابان در 
انتخابات  در  رقابت  که  است  این  بیانگر  روستا  و  شهر 
های  کنش  همه  داد:  ادامه  است.وی  گرفته  شکل 
سیاسی، مذهبی، طایفه ای، استانی و محلی نشان می 
دهد مشارکت سیر صعودی دارد. نظرسنجی هایی که بر 
اساس شیوه های مختلف انجام شده است هم بیانگر این 
امر است.شاهچراغی با اشاره تلاش دشمن برای کاهش 
مشارکت در انتخابات، گفت: طبیعت دشمن این است 
که تلاش کنند حقایقی که اتفاق افتاده و در شرف وقوع 
است را کتمان کنند اما همانطور که راهپیمایی ۲۲ بهمن 
در سراسر کشور گسترده برگزار شد، انتخابات رقابتی هم 
شکل خواهد گرفت. جمع بندی ما از سفرهای استانی، 
نشست با گروه ها، اقوام و گروه های سیاسی نشان می 
درباره  است.وی  گرفته  شکل  انتخابات  در  رقابت  دهد 
انتقاد برخی جریان ها از نبود رقابت در برخی حوزه های 
انتخابیه، تصریح کرد: باید این حوزه ها مصداقی بیان شود 
که ببینیم منظور این افراد کجاست؟ جمع بندی ما این 

است که رقابت در همه حوزه ها ایجاد شده است.

تعداد نهایی کاندیداهای 
انتخابات مجلس به بیش از 1۵هزار و 

200 نفر رسید
بررسی،  ماه  از ۳  اعلام کرد: پس  نظیف  هادی طحان 
در مجموع صلاحیت ۷۵درصد از داوطلبان کاندیداتوری 
انتخابات مجلس مورد تایید قرار گرفت و تعداد نهایی 
رسید.هادی  نفر  و ۲۰۰  از ۱۵هزار  بیش  به  کاندیداها 
طحان نظیف عضو حقوقدان و سخنگوی شورای نگهبان 
اعلام کرد: پس از ۳ ماه بررسی  صلاحیت داوطلبان از 
سوی هیئت های نظارت و شورای نگهبان امشب مهلت 
انتخابات  کاندیداتوری  داوطلبان  ها  صلاحیت  بررسی 
مجلس شورای اسلامی به پایان می رسد.وی گفت: در 
مجموع صلاحیت بیش از ۱۵ هزار ۲۰۰ نفر از داوطلبان 
گرفت  قرار  تایید  مورد  مجلس  انتخابات  کاندیداتوری 
و بر این اساس حدود ۷۵ درصد از داوطلبان به  تأیید 
برگزاری  در  توجه  قابل  نصاب  که  رسیدند  صلاحیت 
انتخابات در نظام جمهوری اسلامی ایران است و تاکنون 
سابقه نداشته است.سخنگوی شورای نگهبان اظهار کرد: 
اسامی نهایی افراد تایید صلاحیت شده را تا پایان امشب 
به وزارت کشور اعلام می کنیم و  نیز وزارت کشور به 
طحان  گفته  داشت.به  خواهد  نهایی  اعلام  داوطلبان 
می توانند  داوطلبان  وزارت کشور،  اعلام  از  پس  نظیف 
نماینده های خود در شعب اخذ رای را در سامانه داوطلب 
قانون  اساس  بر  کرد:  تاکید  پایان  در  کنند.وی  ثبت 
انتخابات، این اعلام، اعلام نهایی است و دیگر تغییری 
نخواهیم  شده  صلاحیت  تایید  افراد  اسامی  به  نسبت 
داشت.انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
خبرگان  مجلس  دوره  ششمین  انتخابات  با  همزمان 

رهبری روز جمعه ۱۱ اسفند ۱۴۰۲ برگزار می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش شهرستان های 
استان تهران:

استفاده از واقعیت مجازی در مدارس 
برای افزایش یادگیری

شهرستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل  شجاعی:  رحمان 
های استان تهران گفت: استفاده از فناوری های نوین در 
امر آموزش برای ما یک حجت و یک اصالت است.مسعود 
بهرامی، مدیرکل آموزش و پرورش شهرستان های استان 
تهران گفت: استفاده از فناوری های نوین در امر آموزش 
برای ما یک حجت و یک اصالت است.او افزود: رویکرد ما در 
دوره ابتدایی بازی محوری است. اتاق های بازی یادگیری، 
و  مجازی  واقعیت  فناوری  و  آموزشی  کمک  بازی های 
از  برخی  ما  که  هستند  ابزارهایی  )عینک(  آن  ابزارهای 
مدارس را برای آموزش به آن ها مجهز کرده ایم.او با بیان 
این  که سخت افزار واقعیت افزوده مشابه یکدیگر هستند و 
همانی است که در پارک ها و مراکز تفریحی موجود است؛ 
ادامه داد: در مدارس ما به محتوای VR توجه می کنیم. 
مثلا در مقاطع بالاتر دانش آموزان محتوای آزمایشگاه علوم، 
فیزیک و نجوم را مشاهده می کنند. در مقاطع پایین تر نیز 
محتواهای آموزشی بر اساس سن دانش آموزان به آن ها 
ارائه می شود.بهرامی گفت: در حال حاضر در هر منطقه 
یک مدرسه به سخت افزار و محتوای آن مجهز هستند. 
دانش آموزان برای تقویت یادگیری خود از آن ها استفاده 
می کنند.مدیرکل آموزش و پرورش شهرستان های تهران 
تصریح کرد: از معلمان مدارسی که به این فناوری نوین 
مجهز هستند دعوت کرده ایم تا در یک دوره توانمندسازی 
نحوه استفاده از واقعیت افزوده را آموزش ببینند.وی با اشاره 
به این که VR به مدارس پر جمعیت ارائه شده است؛ اظهار 
کرد: ما به گونه ایی برنامه ریزی کرده ایم تا در فواصل مختلف 
چند مدرسه  بتوانند از این فناوری استفاده کنند. واقعیت 
مجازی یا VR در ساده ترین تعریف خود عبارت است از 
شبیه سازی یک دنیای جدا از واقعیت که به کاربر اجازه 
می دهد وارد فضایی متفاوت از محیط اطراف خود شده و به 
تجربه  دلخواه بپردازد؛ تجربه ای که می تواند سرگرم کننده و 

مفرح باشد، علمی و آموزشی، درمانی و خدماتی و... باشد.
رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور آخرین وضعیت 
لایحه کاهش ساعت کاری کارکنان دستگاه های اداری 

را تشریح کرد.
میثم لطیفی در بیست و چهارمین نمایشگاه رسانه های 
کارکنان  کاری  ساعت  کاهش  وضعیت  آخرین  ایران 
دولت را تشریح کرد و گفت: لایحه دولت این بود که 
ساعت کاری کارکنان دولت را از ۴۴ ساعت کاهش داده 

و به ۴۲ و نیم ساعت برسانیم.
وی افزود: مطالعاتی در این خصوص انجام گرفت و پس 
از تجربه کرونا به این نتیجه رسیدیم که با کاهش ساعت 
کاری تا حدی می توانیم بهره وری را حفظ کنیم و تا 

حدی حتی بهره وری را نیز افزایش دهیم.
رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور تصریح کرد: 
یکی از دغدغه هایی که دولت داشت این بود که کارکنان 
دستگاه های اجرایی بتوانند بخشی از وقت خود را در 
کنار خانواده خود باشند. به همین جهت لایحه مربوط 

به کاهش ساعت کاری کارکنان تهیه شد.
به گفته وی در این لایحه موضوع دیگری نیز پیش بینی 

شد. در غیر از بخش ستادی دولت در سایر بخش ها، 
کارکنان شش روز در هفته بایستی در محل کار حضور 
می داشتند، ولی قرار شد به ۵ روز تغییر کند و اعلام 

کنیم که این هم در مجلس پیگیری شود.
لطیفی عنوان کرد: نکته سومی که در لایحه پیش بینی 
کرده بودیم این بود که این اجازه را داشته باشیم که 
شروع سال تحصیلی برای دانش آموزان لزوما از ابتدای 
مهرماه نباشد. مجلس نیز با این موضوع موافقت کرده 
است. در کمیسیون نهایی شده و قرار است بتوانیم با 
توجه به اوضاع اقلیمی یعنی مناطق گرمسیر و سردسیر 
درجه ای از اختیار را به ادارات کل آموزش و پرورش 
و وزارت آموزش و پرورش برای شروع سال تحصیلی 
سلامت  و  انرژی  مصرف  به  موضوع  این  که  بدهیم 
فرزندان در مناطق جغرافیایی مختلف در کشور کمک 

می کند. امیدواریم که این موضوع نهایی شود.
رئیس سازمان استخدامی اضافه کرد: با توجه به این که 
در تعطیلات مجلس هستیم امیدواریم در اولین فرصت 
بعد از بازگشایی مجلس این موضوع را پیگیری کنیم. دو 

فوریت آن رای آورده است، متن در کمیسیون اجتماعی 
خصوص  این  در  دولت  و  مجلس  بین  و  شده  نهایی 

اختلاف نظری وجود ندارد.
وی در پاسخ به این که آیا برای مادران شاغلی که دارای 
فرزندان خردسال هستند نیز مزایایی در نظر گرفته شده 
است، گفت: در قانون جوانی جمعیت و در قوانین و 
مقررات دیگر برای مادران دارای کودکان زیر هفت سال 
و کودکان شیرخوار که ساعت شیردهی مشخصی دارند 
قوانین مشخصی وجود دارد. در این دولت بخشنامه ای به 
دستگاه های اجرایی زدیم که حتی المقدور دستگاه های 
نزدیک  مهدکودک  یا  کنند  ایجاد  مهدکودک  اجرایی 
کودک  که  مادرانی  که  باشیم  داشته  اجرایی  دستگاه 

دارند بتوانند از آن استفاده کنند.
لطیفی همچنین در خصوص جذب نخبگان نیز گفت: 
ملی  بنیاد  را صادر کردیم.  نخبه  مجوز جذب ۳۲۰۰ 
نخبگان نیز ثبت نام را شروع کرده است و امیدواریم 
وارد  مشخص  مراحل  طی  را  افراد  این  بتوانیم  که 

دستگاه های اجرایی کنیم.

آخرین وضعیت لایحه کاهش ساعت اداری کارکنان دولت

از  را  بهره وری  ارتقای  رئیس جمهور 
علمی،  معاونت  اصلی  مسئولیت های 
ریاست  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری 
جمهوری برشمرد و گفت: معاونت علمی 
در جایگاه شتاب دهندگی به دستگاه های 
مختلف کشور و همچنین ایجاد و توسعه 
نقش  دانش بنیان،  فعالیت های  زنجیره 
ارتقای  موانع  رفع  به  کمک  در  مهمی 

بهره وری در دستگاه های مختلف دارد.
ریاست  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
رئیسی  ابراهیم  سید  آیت الله  جمهوری، 
نظارت  جلسات  از  مقصد  هفدهمین  در 
دستگاه های  و  وزارتخانه ها  بر  ستادی 
علمی،  معاونت  مدیران  جمع  در  اجرایی 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان حضور یافت 
و ضمن بازدید از خانه نوآوری و فناوری 
سامانه شاخص های  نیز  و   )iHiT( ایران 
و  این معاونت، گزارش عملکرد  راهبردی 
معاونت  این  مختلف  بخش های  اقدامات 
را استماع و نکات و توصیه های کاربردی 
و  کارآمدی  ارتقای  راستای  در  را  مهمی 

بهبود عملکرد این مجموعه مطرح کرد.
و  از همه تلاش ها  با تشکر  رئیس جمهور 
اقدامات صورت گرفته در این معاونت در 
بیان  با  پیشین،  دوره های  و  فعلی  دوره 
این  در  ارزشمندی  بسیار  کار های  اینکه 
معاونت انجام شده، اما کار های بسیاری نیز 

باید انجام شود، گفت: نگاه معاونت علمی 
باید در وهله اول به تامین نیاز های کشور 
اطراف،  کشور های  وضعیت  به  توأمان  و 
قافله  از  تا  باشد  جهانی  عرصه  و  منطقه 

علمی دنیا عقب نمانیم.
فراهم  و  نخبگان  شناسایی  رئیسی 
را  آن ها  پیشرفت  و  رشد  شرایط  کردن 
علمی  معاونت  اساسی  ماموریت های  از 
و  برشمرد  جمهوری  ریاست  فناوری  و 
سرمایه  این  شناسایی  در  داشت:  اظهار 
عظیم انسانی، صرفا به این اکتفا نکنید که 
نخبگان به شما مراجعه کنند، بلکه شما 
افراد برخوردار از اندیشه، ابتکار و خلاقیت 
را در محافل علمی شناسایی کرده و آن ها 
و  دولتی  بخش های  در  فعالیت  برای  را 
و  کار  به  ایده هایشان  تبدیل  و  خصوصی 
تاکید  با  ثروت دعوت کنید.رئیس جمهور 
بر ضرورت توانمندسازی بخش خصوصی و 
جایگاه حمایت، هدایت و نظارتی دولت در 
قبال این بخش، توسعه فناوری در کشور 
را نیازمند تدوین نقشه راهی دانست که 
باید در طراحی  فناوری  و  معاونت علمی 
این نقشه راه بر اساس برنامه ریزی کوتاه 
نیاز های  مدت  بلند  و  مدت  میان  مدت، 
اساسی کشور را شناسایی کرده و متناسب 
اولویت بندی  بودجه موجود،  و  امکانات  با 
انجام و جهت رفع آن ها اقدام یا راهکار ارائه 

کند.رئیسی در ادامه بر ضرورت هم پوشانی 
و هم افزایی صندوق های متعدد و مختلف 
از  حمایت  زمینه  در  کشور  در  موجود 
و  کرد  تاکید  دانش بنیان  فعالیت های 
گسترش  برای  شده  مطرح  نیاز  درباره 
هم  فناوری  و  علمی  معاونت  تشکیلاتی 
اگر معتقدید که مجموعه معاونت  گفت: 
نیاز به افزایش تعداد نیروی انسانی دارد، 
باید این ملاحظه جدی را نظر بگیرید که 
مجموعه  یک  است  قرار  علمی  معاونت 
ستادی چابک در نقش هدایت، حمایت و 
نظارت و رصد و پایش فعالیت های علمی و 
دانش بنیان کشور باشد و لذا شما باید ابتدا 
شغل تعریف کنید و سپس شاغل جذب 
کنید و دیگر اینکه نباید بسط و گسترش 
بخش اداری مدیران شما را درگیر مسائل 
سازمانی و اداری کرده و از مسئولیت اصلی 
فعالیت های  تسهیل گری  و  حمایت گری 
دانش بنیان غافل کند.رئیس جمهور ارتقای 
اصلی  مسئولیت های  از  نیز  را  بهره وری 
معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاست جمهوری برشمرد و افزود: معاونت 
به  شتاب دهندگی  جایگاه  در  علمی 
همچنین  و  کشور  مختلف  دستگاه های 
فعالیت های  زنجیره  توسعه  و  ایجاد 
دانش بنیان، نقش مهمی در کمک به رفع 
دستگاه های  در  بهره وری  ارتقای  موانع 

مختلف دارد.رئیسی همچنین با تاکید بر 
وظیفه معاونت علمی و فناوری در نظارت 
و حمایت از فعالیت بنگاه های دانش بنیان و 
جلوگیری از تبدیل شدن بخش های دولتی 
به رقیب این بنگاه ها، اظهار داشت: جلسه 
بعدی شورای عالی فناوری تا پیش از پایان 
معاونت  کار  دستور  تا  شود  برگزار  سال 
علمی برای ایجاد هماهنگی در ماموریت 
بخش ها و دستگاه های مختلف اجرایی با 
مسیر  در  کشور  دانش بنیان  فعالیت های 
توسعه و تسهیل بیش از پیش فعالیت های 

فناورانه به تصویب برسد.
رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنان 
خود در جمع مدیران ارشد معاونت علمی 
و فناوری بر ضرورت فراهم آوردن زمینه 
عنوان  به  التحصیلان  فارغ  برای  اشتغال 
معاونت  این  وظایف  مهم ترین  از  یکی 
به  آماده  نیرو های  آمار  دقیق  احصای  با 
شرکت های  تعداد  و  التحصیل  فارغ  کار 
آن ها  اشتغال  برای  نیاز  مورد  دانش بنیان 
ظرفیت  به  توجه  با  افزود:  و  کرد  تاکید 
بسیار بالای موجود در حوزه علم و فناوری 
کشور، هدف گذاری در زمینه ایجاد اشتغال 
باید به گونه ای باشد که علاوه بر رفع کامل 
زمینه  التحصیلان،  فارغ  بیکاری  مشکل 
برای بازگشت نخبگان در خارج کشور نیز 

فراهم شود.

رئیس جمهور: 

نگاه معاونت علمی باید به تامین نیاز های کشور و توأمان تلاش 
برای عقب نماندن از قافله علمی جهانی باشد

وزیر کشور خبرداد :
ضرورت دستیابی به فناوری های مورد 

نیاز در حوزه احراز هویت
وزیر کشور، سازمان ثبت احوال را یکی از پایه های اصلی 
انتخابات برشمرد که در همه مراحل آن نقش کلیدی 
از  رونمایی  مراسم  در  وحیدی  دارد.احمد  اساسی  و 
سامانه احراز هویت دیجیتال ایرانیان )هدا( و طرح ثبت 
الکترونیکی ولادت نوزاد و طرح مشترک سازی چاپ و 
صدور شناسنامه گفت: فناوری لازم برای تشخیص و 
تطبیق هویت با توجه به عرصه های جدیدی چون هوش 
مصنوعی ضرورتی اجتناب ناپذیر است.وی اضافه کرد: 
با پیشرفت فناوری و پیچیده ترشدن سیستم ها، احراز 
هویت هم سخت تر می شود. سیستم های پیچیده زمینه 
فرار از احراز هویت واقعی را هم فراهم و مشکلاتی را 
برای مردم ایجاد می کنند.وزیر کشور با اشاره به سه نوع 
احراز هویت حقیقی، حقوقی یا ترکیب آن ها، اظهار کرد: 
با پیشرفت علم، هرآنچه که به احراز هویت کمک می 
کند هم باید پیشرفت داشته باشد.وحیدی با بیان اینکه 
احراز هویت شخصی یکی از وظایف دامنه دار سازمان 
ثبت احوال است، تاکید کرد: احراز هویت حقوقی باید 
با احراز هویت شخصی و حقیقی تلفیق شود که یکی 
از مشکلات کنونی است.وی تصریح کرد: مسئله ترکیب 
استقرار این داده ها هم اهمیت دارد. کارهای ارزشمندی 
در این زمینه انجام شده است اما هنوز کافی نیست و باید 
دنبال شود.وزیر کشور سامانه صدور هوشمند شناسنامه 
را کار ارزشمندی دانست که موجب افزایش بهره وری 
نیاز و  به فناوری های مورد  می شود و گفت: دستیابی 
تامین اطلاعات لازم دستگاه ها در حوزه احراز هویت باید 

دنبال شود.

اعزام کاروان سلامت هلال احمر به 
مناطق محروم کشور

رئیس سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر از اعزام 
دارویی  خدمات  ارائه  و  سلامت  کاروان  از ۹۰۰  بیش 
درمانی رایگان به مردم مناطق محروم در ۱۰ ماه امسال 
خبر داد.سلیمی گفت: در ۱۰ ماه  امسال ۹۳۶ کاروان 
سلامت در مناطق محروم به ۱۸۰ هزار و ۶۵ نفر خدمات 
دارویی و درمان رایگان ارائه داده اند. سلیمی ادامه داد: 
این مدت ۶۸۴ هزار و ۴۰۷ نفر به عضویت هلال  در 
احمر درآمده اند که در مجموع یک میلیون ۷۲ هزار 
از طریق سامانه هلال احمر  تاکنون  نفر عضو  و ۹۷۲ 
اند.رئیس  درآمده  احمر  هلال  جمعیت  عضویت  به 
سازمان داوطلبان با اشاره به اینکه درطی این مدت زمان 
۱۱۲۶ قلم کالا به بانک امانات تجهیزات پزشکی اهدا 
شده است افزود: ۹۶ هزار و ۱۹۹ بسته معیشتی بین 
قشرهای نیازمند توزیع و ۳۷۱۰ سفره افطار در طرح 
هلال احمر برپا شده است.وی گفت: از برنامه نذر خدمت 
نیز ۷۵ هزار و ۹۰۹ نفر بهره مند شده اند و ۹۳۶۹ بسته 
معیشتی در قالب نذر خدمت بین خانواده های نیازمند 
توزیع شده است. سلیمی درباره برنامه های این سازمان 
برای کمک به دانش آموزان هم تصریح کرد: ۴۷ هزار و 
۷۳۲ بسته نوشت افزار در طرح ارمغان مهر بین دانش 
آموزان نیازمند توزیع شده است تا این کودکان در ابتدای 
امکانات  این  از  مهر همانند سایر همکلاسی های خود 
برخوردار باشند. رئیس سازمان داوطلبان گفت: ۵۹ هزار 
و ۷۲۶ واحد خون در طرح حمایت ماندگار اهدا شده 
است. از طرح نیابت »بازدید و دلجویی از سالمندان« ۲۸ 
هزار و ۷۷۷ نفر بهره مند شده اند. ۶۳۹ هزار و ۶۹ نفر 
از خدمات ۸۰۷۲ فعالیت داوطلبی اجرا شده بهره مند 
شدند. وی افزود: ۴۴۵ هزار و ۹۸۳ نفر از خدمات ۳۰۷۶ 
پروژه داوطلبی محرومیت زدایی با مشارکت داوطلبان 

حقیقی برخوردار شدند.

دهنوی: 
بر اساس مصوبه مجلس یازدهم 

24درصد اقتصاد کشور شفاف شد
اصلاح  نشست  در  دهنوی  محسن  سید  حاجیان:  پریا 
حکمرانی شرکت های دولتی که با حضور اندیشکده های برتر 
کشور در خانه اندیشه وزران برگزار شد، گفت: در این مجلس 
ما در چندین جلسه ای که خدمات رهبری رسیدیم بیشترین 
تاکید و مطالبه ایشان بحث اصلاح ساختار بودجه بود. من 
به عنوان کسی که نایب رئیس کمیسیون تلفیق در چهار 
لایحه بودجه بودم این مسئله را تاکید داشتم و دارم که این 
گونه لایحه بودجه نوشتن دولت هنر نیست چون نگاه بودجه 
برنامه محور نیست.وی ادامه داد: بودجه دولت برای سال 
آینده ۲۵۰۰ همت است که ۲۰۰ همت آن مربوط به حقوق 
و دستمزد است و نمی توان به آن دست زد. ۵۰۰ همت دیگر 
بودجه عمرانی و مابقی نیز هزینه های جاری است. این سند 
مالی کشور است که قرار است کشور براساس آن اداره شود.
نایب رییس کمیسیون تلفیق بودجه با بیان این که »امروز 
در  را  بودجه کشور  دولتی حدود ۶۰ درصد  شرکت های 
اختیار دارند«، افزود: شرکت دولتی شرکتی است که بیش از 
۵۰ درصد سهامش دولتی است. سهامدار شرکت ملی نفت 
تعداد  این  از  داریم که  ما ۳۴۱شرکت دولتی  دولت است 
۲۶۴ شرکت اصلی و ۷۷شرکت فرعی است که نمونه آن 
شرکت های آب و برق، آبفا، بانک ها یا صداوسیما، شرکت 
های دولتی است. در این بین، تعدادی تحت عنوان شرکت 
تحت کنترل دولتی فعالیت می کند که دولت سهامدار عمده 
نیست اما مدیرعامل و  اعضا هیات مدیره را دولت تعیین 
می کند و چون سهامدار آن دولت نیست پس امکان نظارت 
دیوان محاسبات و سایر دستگاه های نظارتی  بر این شرکت ها 
وجود ندارند.در واقع مجلس و دولت در مورد بودجه این 
دست از شرکت های دولتی بحث نمی کنند.دهنوی بیان کرد: 
۱۹۴۱ شرکت دولتی داریم که تحت کنترل دولت هستند 
ولی در هیچ کدام از اسناد مالی بالا دستی کشور اثری از 
این ها دیده نمی شود  وبودجه اینها در لایحه بودجه  نمی 
آید.یکسری شرکت دولتی  غیرکنترلی داریم که دولت سهام 
دارد  ولی نمی تواند مدیرعامل را تغییر دهد. از این دست 
شرکت ها در وزارت خانه های اقتصاد،صمت و تعاون بسیار 
زیاد است.نماینده تهران در مجلس شورای اسلامی همچنین 
گفت: عددها می گویند که بزرگ ترین بنگاه دار کشور  وزیر 
تعاون است؛ بودجه کل کشور در سال ۱۴۰۲، ۵ هزار همت 
و بودجه عمومی دولت ۲۳۶۰ همت  و بودجه شرکت های 
دولتی ۲۸۰۴ همت است. در واقع ۵۶ درصد بودجه کل 
کشور بودجه شرکت های دولتی است که این ۲ برابر درآمد 
نفتی کشور است و در این بودجه نه دولت  و نه مجلس کاره 

ای است و به عبارت دیگر همه ما سرکاریم.
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خبر خبر

گروه اجتماعی: معاون بیمه ای سازمان تامین 
سن  افزایش  اجرای  گفت:  اجتماعی 
بازنشستگی از اول فروردین  سال ۱۴۰۳ است 
اما قانونگذار شرطی در این قانون قید کرده 
است مبنی بر اینکه هر فرد براساس قوانین 

قبلی می تواند با رعایت قانون بازنشسته شود.
سخنگوی شورای نگهبان ۲۴ دی ماه امسال 
از موافقت این شورا با افزایش سن بازنشستگی 
افزایش سن  برای  مصوبه مجلس  داد،  خبر 
بیمه پردازان  خدمت  سنوات  و  بازنشستگی 
همانطور که انتظار می رفت، مورد توجه افکار 
عمومی قرار گرفت؛ موافقان وضعیت بحرانی 
صندوق های بازنشستگی را عامل اصلی این 
را  اقدام  این  مخالفان  و  می دانستند  تصمیم 
همسو با اسناد بالادستی در حوزه رفاه و تامین 

اجتماعی نمی دانستند.
در ایران سن بازنشستگی نیازمند اصلاحاتی 
بود تا صندوق ها از وضعیت ناترازی و چالش 
خارج شوند که البته به گفته کارشناسان، این 
تغییر باید در بستر زمان با شیب آرام و منطقی 
پیش برود تا بیمه پرداز و اعضای صندوق های 

بازنشستگی متحمل سختی نشوند.
در چنین شرایطی مجلس در لایحه برنامه 
ناترازی  کاهش  منظور  به  و  توسعه  هفتم 
صندوق های بازنشستگی، سن بازنشستگی را 
برای گروه های مختلف افزایش داد و در همین 
راستا بند الحاقی بند خ ماده ۲۹ لایحه را به 
تصویب رساندند که در صورت تایید شورای 

نگهبان، قابلیت اجرایی پیدا می کند.
مجلس  ماه  آبان   ۲۸ روز  علنی  جلسه  در 
شورای اسلامی، بند الحاقی بند »خ« ماده ۲۹ 
با موافقت دولت و کمیسیون برنامه به رأی 
گذاشته شد و به تصویب رسید که به شرح زیر 

است:
۱- بیمه پردازانی که ۲۸ تا ۳۰ سال سابقه 
برای  آنها  اشتغال  سنوات  به  دارند  خدمت 

بازنشستگی اضافه نمی گردد.
۲- بیمه پردازانی که ۲۵ تا ۲۸ سال سابقه 
خدمت دارند به سنوات اشتغال آنان به ازای 

هر سال تا زمان بازنشستگی دو ماه اضافه می 
گردد.

۳- بیمه پردازانی که ۲۰ تا ۲۵ سال سابقه 
خدمت دارند به سنوات اشتغال آنان به ازای 
هر سال تا زمان بازنشستگی سه ماه اضافه می 
گردد.۴- بیمه پردازانی که مطابق قوانین ۱۰ تا 
سنوات  به  دارند  خدمت  سابقه  سال   ۲۰
زمان  تا  سال  هر  ازای  به  آنان  اشتغال 

بازنشستگی چهارماه اضافه می گردد.
۵ - بیمه پردازانی که مطابق قوانین تا ۱۰ سال 
سابقه خدمت دارند به سنوات اشتغال آنان به 
ماه  پنج  بازنشستگی  زمان  تا  هر سال  ازای 

اضافه می گردد.
تبصره ۱- اجرای تمام یا بخشی از احکام فوق 
الذکر مشروط بر آن است که سن بیمه شده 
در زمان بازنشستگی برای مردان از ۶۲ سال و 

برای زنان از ۵۵ سال بیشتر نباشد.
تبصره ۲ - اصلاحات فوق در قوانین صندوق 
های بازنشستگی به استثنای صندوق هایی 
که حداقل سن بازنشستگی بیمه شدگان آنها 
از ارقام مذکور در تبصره)۱( بیشتر است به 

صورت دائمی اعمال می گردد.
تبصره۳ - ایثارگران و مشمولان قوانین سخت 
و زیان آور مشمول قوانین خاص خود هستند.

با  حکم  این  موضوع  اشخاص   -  ۴ تبصره 
رضایت خود و موافقت دستگاه های ذی ربط 
در  مذکور  های  زمان  نیاز  بدون  توانند  می 
موضوع  سن  سقف  تا  الی)۵(  بندهای)۲( 
تبصره)۱( حسب مورد به خدمت ادامه دهند. 
مقررات  و  قوانین  اساس  بر  مازاد  خدمت 

مربوطه امکان پذیر است.
خدمات  به  ها  دستگاه  چنانچه   - تبصره۵ 
نیاز نداشته باشند حسب  از کارکنان  برخی 
مورد می توانند بدون لحاظ زمان های مذکور 
موافقت  و  مقام دستگاه  بالاترین  پیشنهاد  با 
قوانین  اساس  بر  جمهور  رئیس  اول  معاون 
مربوط نسبت به صدور احکام بازنشستگی آنان 

اقدام کنند.
تبصره ۶- افرادی که با تقاضای خود مایل به 
بازنشستگی زودتر از موعد فوق الذکر باشند، 
بازنشستگی آنها مطابق قوانین مربوطه و بدون 
رعایت بندهای)۱( تا )۵( بلامانع است و حقوق 
بازنشستگی آنان مطابق احکام این سند برقرار 

خواهد شد.
معاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی در 
خصوص زمان اجرای افزایش سن بازنشستگی 
گفت: اجرای ماده ۲۹ برنامه هفتم و شرایط 
بازنشستگی منوط به تدوین و ابلاغ آیین نامه 
است، اما عملیاتی شدن آن مطابق قانون برنامه 
هفتم توسعه از اول فروردین ماه سال ۱۴۰۳ 

قابل انجام خواهد بود.
محمد محمدی افزود: اما قانونگذار شرطی در 
این قانون قید کرده است مبنی بر اینکه هر فرد 
براساس قوانین قبلی می تواند با رعایت قانون 
بازنشست شود؛ به طوری که نحوه محاسبه 
به  اشتغال«  »سنوات  نسبت  به  مستمری 

»سنوات الزامی اشتغال« خواهد بود.
وی ادامه داد: به طور مثال تصور کنید یک 
خانم با ۴۲ سال سن و ۲۰ سال سابقه اشتغال 
در سال آینده درخواست بازنشستگی می کند. 

از همین رو باید حدود سه ماه اضافه کار کند 
و سپس زودتر از زمان موعد، بازنشسته شود.

براساس  هرفردی  تا  شده  داده  اختیار  این 
به  اشتغال  نسبت  رعایت  با  و  قبلی  قوانین 
بازنشستگی  درخواست  اشتغال  الزام  نسبت 
دهدمعاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی 
ادامه داد: فرمول مستمری او به این صورت 
نظر محاسبه ای، »سنوات  از  که  بود  خواهد 
سوابق« بر »سنوات الزامی اشتغال« تقسیم و 
بالطبع مبلغی از حقوق فرد کسر خواهد شد، 
اینکه  مانند  دارد  امتیازاتی  قانون  این  اما 
قانون گذار به مخرج کسر دست نزده است و به 
عبارتی اگر فردی بیشتر کار کند، صورت کسر 
در جای خود محفوظ است و بالطبع به نسبت 
بیشتری مستمری دریافت می کند. از سوی 
دیگر این اختیار داده شده تا فردی براساس 
به  اشتغال  نسبت  رعایت  با  و  قبلی  قوانین 
بازنشستگی  درخواست  اشتغال  الزام  نسبت 
شورای  موافقت  به  اشاره  با  دهد.محمدی 
گفت:  بازنشستگی،  سن  افزایش  با  نگهبان 
طبق قانون، بیمه پردازانی که ۲۸ تا ۳۰ سال 
سابقه خدمت داشته باشند به سنوات اشتغال 
اما  نمی شود،  اضافه  بازنشستگی  برای  آن ها 
برای بیمه پردازانی که ۲۵ تا ۲۸ سال سابقه 
خدمت دارند به سنوات اشتغال آنان به ازای 
اضافه،  ماه  بازنشستگی دو  تا زمان  هر سال 
سابقه  سال  تا ۲۵  با ۲۰  بیمه پردازان  برای 
خدمت به ازای هر سال تا زمان بازنشستگی 
سه ماه، برای بیمه پردازان با ۱۵ تا ۲۰ سال 
زمان  تا  سال  هر  ازای  به  خدمت  سابقه 
بازنشستگی چهارماه و برای بیمه پردازانی که 
مطابق قوانین تا ۱۵ سال سابقه خدمت دارند، 
اضافه  سال  پنج  آنان  اشتغال  سنوات  به 
در  اینکه  به  باتوجه  کرد:  تاکید  می شود.وی 
برخی دستگاه ها و نهادها زمانی که افراد به ۳۰ 
سال سابقه خدمت می رسند باید بازنشسته 
شوند، اما در این قانون گفته شده فرد می تواند 
با اجازه دستگاه، به اشتغال خود ادامه دهد./

ناهید حاجی خانی

معاون سازمان تامین اجتماعی:

اجرای افزایش سن بازنشستگی از ابتدای ۱۴۰3 اکبری مطرح کرد؛
زمستان گرم از دلایل احتمالی بازنگشتن 

درنای امید به ایران است
معاون محیط زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: زمستان گرم از دلایل احتمالی بازنگشتن درنای امید به 
ایران است.حسن اکبری مستقر در نمایشگاه رسانه های ایران؛ 
درباره وضعیت فعلی حیات وحش و منابع طبیعی کشور اظهار 
داشت: حدود ۷۰ سال پیش با پیشرفت سلاح ها جمعیت 
حیات وحش کاهش پیدا کرد و ما شاهد افت شدیدی در دهه 
۳۰ و ۴۰ بودیم و به عنوان مثال جمعیت گونه ای مانند آهو در 
مقایسه با ۷۰ سال پیش حدود ۸۰ درصد کاهش یافته است.

وی گفت: مشکل دیگری که در دهه ۶۰ و ۷۰ به محیط 
از  زیست اضافه شد تخریب زیستگاه بود که بخش زیادی 
دشت های کشور تبدیل به زمین کشاورزی شد و همچنین 
اتوبان های زیادی ایجاد شد و معادن توسعه پیدا کردند که 
همه ی این فرایندها در خانه حیات وحش اتفاق افتاد و به نوعی 
از  عمده ای  بخش  ما  و  کرد  بی خانمان  را  وحش  حیات 
زیستگاه های کشور را از دست داده ایم و جمعیت حیواناتی 
مانند آهو و یوز پلنگ بسیار کاهش پیدا کرده است.معاون 
سازمان حفاظت محیط زیست بیان داشت: سازمان حفاظت 
محیط زیست ۱۹ میلیون هکتار از زیستگاه های کشور را تحت 
مناطق  این  در  و  می کند  مدیریت  مناطق چهارگانه  عنوان 
قوانین سختگیرانه وجود دارد که اجازه جاده زدن و فعالیت 
معادن و توسعه از قبیل صنعت و شهرسازی داخل این مناطق 
داده نمی شود.اکبری در خصوص آخرین خبر از درنای امید به 
ایران گفت: متأسفانه به امید ردیاب متصل نکرده بودیم و به 
دلیل تحریم ها ردیاب ویژه نداشتیم به همین خاطر از این پرنده 
هیچ اطلاعاتی در دست نداریم.وی ادامه داد: سال های گذشته 
هم این اتفاق افتاده که امید به ایران نیامده باشد و حتی ممکن 
امسال در  بودن زمستان  است شرایط آب و هوایی و گرم 
بازنگشتن امید تأثیر داشته باشد بنابراین امیدواریم که زنده 

باشد و سال بعدی به ایران بازگردد.

طی اطلاعیه ای اعلام شد؛
فراخوان مشمولان اعزامی پایه خدمتی 

اسفندماه سال 1402
سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای اعلام کرد: تمامی 
مشمولانی که برگ آماده به خدمت به تاریخ اسفندماه سال 
۱۴۰۲دریافت کرده اند، باید به مراکز آموزشی مراجعه کنند.
سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای اعلام کرد: تمامی 
مشمولانی که برگ آماده به خدمت به تاریخ اسفندماه سال 
۱۴۰۲ دریافت کرده اند، باید با مراجعه به یکی از دفاتر خدمات 
الکترونیک انتظامی پلیس +۱۰، برگ معرفی نامه مشمولان به 
مراکز آموزش را دریافت و برابر اطلاعات مندرج در آن اقدام 
کنند.این دسته از مشمولان باید روز سه شنبه یکم اسفندماه 
سال ۱۴۰۲ در ساعت، محل و مراکزی که در برگ معرفی نامه 
مشمولان اعلام شده، حضور یابند و به خدمت دوره ضرورت 
اعزام شوند.مشمولان اعزامی باید کارت تزریق واکسن مننژیت 
و دوگانه را در روز اعزام به همراه داشته باشند.در این اطلاعیه 
آمده است: عدم حضور به موقع در زمان و محل های تعیین 
شده، غیبت محسوب شده و برابر ماده ۱۰ و ۵۸ قانون خدمت 
وظیفه عمومی با آنان رفتار خواهد شد.همچنین در این اطلاعیه 
تاکید شده است: مشمولان و خانواده های آنان برای کسب 
اطلاعات بیشتر می توانند از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان 
به نشانی www.vazifeh.police.ir و یا کانال سازمان در 
نشانی  به  روبیکا(  و  ایتا  )سروش،  داخلی  پیام رسان های 

khabaresarbazi@ از آخرین اخبار مربوطه مطلع شوند.

اسلامی مطرح کرد؛
ضرورت حمایت حقوقی از دارایی های 

فکری مرتبط با سلامت اجتماعی
مائده فرخی: سرپرست مرکز مالکیت معنوی سازمان ثبت اسناد 
و املاک کشور، بر ضرورت ثبت و حمایت حقوقی از دارایی های 
فکری مرتبط با سلامت اجتماعی تأکید کرد.سیامک اسلامی، 
در دومین جشنواره ملی فناوری های توانبخشی، بر ضرورت 
ثبت و حمایت حقوقی از دارایی های فکری مرتبط با سلامت 
اجتماعی تأکید کرد و ضمن تشریح ظرفیت های ملی و بین 
المللی حمایت از حقوق مالکیت فکری، از آمادگی مرکز مالکیت 
معنوی برای ارائه خدمات به ویژه کسب و کارها و مجموعه های 
دانش بنیان که در زمینه سلامت اجتماعی فعالیت دارند، خبر 
داد.وی، فناوری های مربوط به حوزه های فیزیوتراپی، کاردرمانی، 
روانشناسی،  ژنتیک،  ارگونومی،  پروتز،  و  ارتوز  گفتاردرمانی، 
روانپزشکی، پرستاری، مددکاری، ایمنی، محیط زیست و رفاه 
اجتماعی را نیاز همه افراد جامعه دانست و افزود: ضروری است 
که فناوری های مربوط به این حوزه در مسیر بهبود مستمر باشد.
سرپرست مرکز مالکیت معنوی با تاکید بر توجه به دارایی های 
فکری ناشی از تحقیق و توسعه توانبخشی و سلامت اجتماعی، 
افزود: توجه به این دارایی ها باید فراتر از منافع خصوصی و همسو 
با منافع عمومی جامعه باشد که نهایتاً موجبات افزایش کیفیت 
زندگی و حفظ کرامت انسانی را به دنبال دارد.لازم به ذکر است، 
دومین جشنواره ملی فناوری های توانبخشی در دانشگاه علوم 
حاشیه  در  که  شد  برگزار  اجتماعی  و سلامت  بخشی  توان 
جشنواره، نمایشگاه فناوری های توان بخشی مورد بازدید قرار 

گرفت.

مدیرکل دفتر طرح های ملی جوانان وزارت جوانان 
خبر داد:

حضور 3/۵ میلیون نفر رای اولی 
در انتخابات امسال

مدیرکل دفتر طرح های ملی و فراگیر جوانان وزارت ورزش و 
جوانان گفت که امسال ۳.۵ میلیون رای اولی می توانند در 
انتخابات شرکت کنند.مجتبی تاجیک با حضور در نمایشگاه 
رسانه های ایران، درخصوص برنامه های این وزارتخانه در حوزه 
انتخابات و جوانان، بیان کرد: در حوزه انتخابات دخالت مستقیم 
نداریم، اما تلاش کردیم گفت وگوهای انتخاباتی را گرم کنیم و 
از اینکه جوانان در این رابطه حرف بزنند استقبال می کنیم.وی 
با اشاره به آیین نامه هفته جوان و استفاده از ظرفیت خانه های 
جوان برای ترویج مشارکت در انتخابات توضیح داد: حدود ۱۰۰ 
خانه جوان در سراسر کشور داریم و در همین راستا از معاونان 
نیز دعوت کرده ایم که در این خانه ها فضای گفت وگو را فراهم 
نامزد  انتخاب  معیارهای  درباره  می خواهیم  جوانان  از  کنند. 
شایسته صحبت کنند و گفت و گوی چالشی داشته باشند.
تاجیک تاکید کرد: امسال ۳.۵ میلیون رای اولی می توانند در 
انتخابات شرکت کنند و این آمار مهمی است. تمام تلاش خود 
را کرده ایم تا این فضا را باز کنیم و تلاش می کنیم جوانان ما در 
سراسر کشور در این گفت وگوها شرکت کنند.مدیرکل دفتر 
طرح های ملی و فراگیر جوانان وزارت ورزش و جوانان گفت: 
هرچقدر بتوانیم مشارکت جوانان را در این زمینه افزایش دهیم 
و آمادگی  آنها را برای یک تصمیم درست بیشتر کنیم، نتیجه 
خود را در پرشور برگزار شدن انتخابات و انتخاب نفرات شایسته 

ایفا کرده ایم.

مهلت زمانی ۵ ساله برای 
حذف کیسه های پلاستیکی 

کمتر از 2۵ میکرون
پریا حاجیان: مدیر کل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط 
زیست با اشاره ماده ۲ آیین نامه حذف پلاستیک کمتر از ۲۵ میکرون 
گفت: بر اساس آن وزارت صنعت، معدن و تجارت مکلف است ترتیبی 
اتخاذ کند تا تولیدکنندگان کیسه های پلاستیکی با ضخامت کمتر از 
۲۵ میکرون طی یک برنامه پنج ساله، سالانه ۲۰ درصد از ظرفیت 
تولیدی خود را با کیسه های سازگار با محیط زیست جایگزین کنند.

رییس سازمان   - علی سلاجقه  که  بود  ماه سال گذشته  شهریور 
حفاظت  محیط زیست- از تدوین آیین نامه حذف پلاستیک کمتر از 
۲۵ میکرون خبر داد و آن را دستاورد خوبی توصیف کرد. او آذرماه 
سال جاری از نهایی شدن شیوه نامه پلاستیک های زیست تخریب پذیر 
در سازمان ملی استاندارد خبر داده  و گفته بود: قرار بود تیر ماه این 
اتفاق بیفتد اما با چند ماه تأخیر محقق شد.دکتر مهدی خادم ثامنی 
درباره آخرین وضعیت اجرای آیین نامه حذف پلاستیک های با قطر 
کمتر از ۲۵ میکرون به ایسنا گفت: آیین نامه کاهش مصرف کیسه های 
پلاستیکی در مهر ماه ۱۴۰۱ ابلاغ شد. این آیین نامه مشتمل بر ۱۰ 
ماده می شود که ماده ۱ درباره تعاریف است.وی با بیان اینکه بر اساس 
ماده ۲ وزارت صنعت، معدن و تجارت مکلف است ترتیبی اتخاذ کند 
از ۲۵  کمتر  ضخامت  با  پلاستیکی  های  کیسه  تولیدکنندگان  تا 
میکرون ، از تاریخ ابلاغ این آیین نامه طی یک برنامه پنج ساله، سالانه 
۲۰ درصد از ظرفیت تولیدی خود را با کیسه های سازگار با محیط 
زیست یا زیست تخریب پذیر جایگزین کنند، اظهارکرد: ماده ۲ این 
آیین نامه به مرحله اجرا در آمده  است و استاندارد آن ها تصویب شد. 
شیوه نامه آن نیز در حال انجام است همچنین در جهت همکاری برای 
اجرای آن وزارت صمت نظر خود را اعلام کرد. ما منتظر نظر اداره 
اقتصاد و دارایی هستیم که شیوه نامه ماده ۲ را ابلاغ کند.خادم ثامنی 
اضافه کرد: در حال پیگیری هستیم تا استاندارد ملی آن تدوین و 
تصویب و برای کارگروه  ملی سازمان ملی استاندارد ارسال شود تا  در 
شورای ملی سازمان ملی استاندارد تبدیل  به استاندارد اجباری می 
شود.مدیر کل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 
اضافه کرد: شیوه نامه ماده ۳ نیز توسط وزارت صمت تدوین، تصویب 
و ابلاغ شد. بر اساس آن توزیع رایگان کیسه های پلاستیکی ممنوع 
شده است. خادم ثامنی در پایان با اشاره به قابلیت این آیین نامه و 
اولویت اجرایی آن در کشور خاطرنشان کرد: همه استان ها اولویت 
اجرای آیین نامه حذف پلاستیک های با قطر کمتر از ۲۵ میکرون را 

دارا هستند و  این آیین نامه در بیشتر استان ها در حال انجام است.

رحمان شجاعی: سخنگوی سازمان غذا و دارو 
با تاکید بر وضعیت پایدار تولید و تامین انواع 
درصد  گفت: ۹۹.۸  کشور  در  خشک  شیر 
تامین شیر خشک مورد نیاز کشور از تولیدات 
داخلی است و طی یک ماه گذشته هیچ مجوز 
جدیدی مبنی بر واردات شیر خشک صادر 

نشده است.
دکتر سجاد اسماعیلی در حاشیه دومین روز 
آخرین  درباره  ایران  رسانه های  نمایشگاه 
وضعیت تولید و توزیع شیر خشک در کشور 

اظهار کرد: در حال حاضر وضعیت تامین شیر 
خشک های معمولی و رژیمی در کشور پایدار 
است و به میزان کافی در داروخانه ها وجود 
دارد.وی ادامه داد: تقریبا ۹۹.۸ درصد تامین 
شیر خشک از تولید داخلی انجام می شود و 
۰.۲ درصد نیز مربوط به مجوزهای صادر شده 
قبلی واردات است. در مجموع طی یک ماه 
واردات  برای  جدیدی  مجوز  هیچ  گذشته 
شیرخشک صادر نشده و تولید داخل به طور 
کامل نیاز بازار را تامین  می کند. همچنین تمام 

برندهای شیرخشک که مردم نیاز دارند در 
بازار وجود دارد.

نیز  داروخانه ها  از  استعلام ها  نرخ  افزود:  وی 
افزایش یافته و این نشان می دهد که مردم با 
ارائه کد ملی، شیر خشک مورد نیاز خود را با 
می کنند.  دریافت  داروخانه ها  از  قبلی  نرخ 
گزارش های احتمالی مردمی نیز با اعزام تیم 
بازرسی سازمان غذا و دارو و معاونت های غذا و 
داروی دانشگاه ها، مورد بررسی و پیگیری قرار 
برخورد  نیز  متخلف  داروخانه   با  و  می گیرد 

جدی می شود.
سخنگوی سازمان غذا و دارو همچنین درباره 
تولید ماهانه شیر خشک در کشور اظهار کرد: 
کار  شیفته  سه  تولیدکنندگان  که  زمانی 
می کردند حدود ۸ تا ۸.۵ میلیون قوطی شیر 
خشک در کشور تولید می شد و اکنون تولید 
حدود ۶ میلیون ماهانه شیر خشک در کشور 
به طور  بازار  نیاز  در مجموع  انجام می شود. 
زمینه  این  در  و مشکلی  است  تامین  کامل 

وجود ندارد.

سخنگوی سازمان غذا و دارو  در گفتگو با پیشرو :

۹۹.۸ درصد تامین بازار شیرخشک از تولید داخل

وزارت  کار  و  محیط  سلامت  مرکز  رئیس 
بهداشت با تاکید بر ممنوعیت تبلیغ دخانیات، 
در عین حال از نامه نگاری با سازمان صدا و 
و  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  سمیا، 
از  جلوگیری  جهت  مربوطه  دستگاه های 
تبلیغ سیگار در شبکه نمایش خانگی خبر 

داد.
دکتر جعفر جندقی با بیان اینکه مصرف هر 
شکلی از سیگار و دخانیات برای بدن مضر 
برای  اگرچه مصرف دخانیات  است، گفت: 
سلامتی خطرناک است اما مصرف کنندگان 
دخانیات در کشور حضور دارند.  با توجه به 
می شود،  مصرف  کشور  در  دخانیات  اینکه 
بخش خصوصی و دولتی در زمینه تولید و 

پخش دخانیات فعالیت می کنند.
عرضه کنندگان  تمام   اینکه  بیان  با  وی 

دخانیات باید براساس » قانون جامع کنترل 
کرد:  خاطرنشان  کنند،  فعالیت  دخانیات« 
هرگونه تبلیغ برای مصرف دخانیات ممنوع 
باشد.  سیگار  پاکت  روی  اگر  حتی  است؛ 
کمیته ای در ارتباط با دخانیات تشکیل شده 
که در ارتباط با  مسائل مختلف مانند تصاویر 
می گیرد.  تصمیم  سیگار  پاکت های  روی 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از 
دخانیات«  کنترل  کشوری  »ستاد  طریق 
و  اقدام  کنترل مصرف دخانیات  به  نسبت 

اجرای مصوبات را پیگیری می کند.  
وزارت  کار  و  محیط  سلامت  مرکز  رئیس 
مصرف  تبلیغ   ممنوعیت  درباره  بهداشت 
بر  تابلو  مانند  مولفه ای  هر  افزود:  دخانیات 
اساس ابعاد دلخواه توزیع کننده، استفاده از نور 
و روشنایی در باکس های سیگار و استفاده از  

ابزارهایی مانند  قلیان در ویترین فروشگاه ها، 
حکم تبلیغ برای مصرف دخانیات به حساب 
می آیند و وزارت بهداشت با تمام این موارد 
مخالف است. وزارت بهداشت با استفاده از 
اهرم های نظارتی خود با هرگونه تبلیغ برای 

مصرف سیگار و دخانیات برخورد می کند.
مخالفت وزارت بهداشت با فروش سیگار در 

فروشگاه های زنجیره ای
فروش  موضوع  افراد  برخی  داد:  ادامه  وی 
سیگار در فروشگاه های زنجیره ای را  پیگیری 
فروش  با  بهداشت  وزارت  اما  می کنند؛ 
دخانیات و سیگار در فروشگاه های زنجیره ای 
مخالفت می کند. اگر در مراکز عرضه و فروش 
مواد غذایی، با فروش سیگار مواجه شویم با 

این موضوع برخورد می کنیم.  
وی با بیان اینکه سریال های نمایش خانگی 

می کنند،  اقدام  دخانیات  تبلیغ  به  نسبت 
اظهار کرد: خانواده ها نسبت به این موضوع 
این  با  ارتباط  در  و  کرده اند  وارد  انتقاداتی 
موضوع با وزارت بهداشت تماس گرفته اند. 
درخواست  بهداشت  وزارت  از  خانواده ها 
کرده اند موضوع مصرف و تبلیغ دخانیات در 
سریال های نمایش خانگی را پیگیری کنیم. 
جندقی ادامه داد: موضوع تبلیغات دخانیات 
در سریال های نمایش خانگی در کانون توجه 
وزارت بهداشت قرار گرفته و به این موضوع 
رسیدگی کرده ایم. در وزارت بهداشت نامه ای 
سمیا،  و  صدا  سازمان  روسای  به  خطاب 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و دستگاه های 
اجرایی نوشته ایم که با استفاده از اهرم های 
نظارتی خود از تبلیغ سیگار در شبکه نمایش 

خانگی جلوگیری کنند.

رییس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت اعلام کرد

انتقاد از تبلیغ دخانیات در شبکه نمایش خانگی

گفت:  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
درختی در پادگان ۰۶ قطع نشده و اگر قرار 
باشد زمین تحویل داده شود درختان قطع 

نخواهد شد و فضای سبز آن حفظ می شود.
و  دویست  حاشیه  در  چمران  مهدی   
هفدهمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران 
در جمع خبرنگاران با بیان اینکه امروز بودجه 
سال ۱۴۰۳ در شورا بررسی می شود، اظهار 
کرد: با توجه به این موضوع حتی تذکرات نیز 
حذف خواهد شد تا بررسی و تصویب بودجه 

تا پایان امروز به نتیجه برسد.

وی با اشاره به واژگونی قطار در خط ۲ مترو، 
تصریح کرد: یکی از قطار هایی که با برق ساکن 
کار می کرد، در حال آزمایش بود که با موانع 
انتهای ریل برخورد کرد و دچار حادثه شد. 
خوشبختانه حتی راهبر قطار نیز آسیب جدی 
ندیده، اما هنو گزارش کامل آن اعلام نشده 
است. این حوادث ارتباطی با دغدغه ما برای 

تامین قطار ندارد. 
چمران با بیان اینکه اقدامات برای ساخت قطار 
ملی در حال انجام است، گفت: تا پایان سال 

آینده قطار ملی وارد خط خواهد شد.

وی با اعلام اینکه درختی در پادگان ۰۶ قطع 
نشده و اگر قرار باشد زمین تحویل داده شود 
درختان قطع نخواهد شد و فضای سبز آن 
بر  قرار  اگر  کرد:  حفظ می شود، خاطرنشان 
ساخت و ساز باشد در قسمتی از آن انجام 

می شود و فضای سبز آن باید حفظ شود.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به 
وقوع حادثه برای یکی از پاکبانان، تصریح کرد: 
بنده اطلاعی از جزئیات حادثه ندارم، اما در 
مجموع تامین لباس های شبرنگ، کار در شب 

و ایمنی کار را برای آن ها دنبال می کنیم.

ما  پیشنهادات  هنوز  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
که  جایی  تا  سفارشات  و  نشده  عملیاتی 
است،  شده  آماده  می توانستند  خودروسازان 
اظهار کرد: تصور ما بر این بود که تا پایان سال 
۲ هزار اتوبوس وارد ناوگان شوند، اما متاسفانه 

انجام نشد و به سمت خرید خارجی رفتیم.
چمران با اشاره به اینکه تراموا به صورت چرخ 
اتوبوس های  شکل  به  نوعی  به  و  لاستیکی 
دوکابین و سه کابین اجرا خواهد شد، تاکید 
مورد  در  دقیق  ارزیابی  باید  نهایت  در  کرد: 

احداث تراموا صورت بگیرد.

چمران در جمع خبرنگاران:

درختی در پادگان 0۶ قطع نشده است

حمایت از 1۵0 کودک کار
دبیر مرجع ملی کودک وزارت دادگستری گفت: کودکان کار 
شناسایی شده در صورتی که خانواده نداشته باشند در مراکز 
بهزیستی مورد حمایت قرار می گیرند.سید علی کاظمی، معاون 
حقوق مالکیت فکری و دبیر مرجع ملی کودک وزارت دادگستری 
گفت: وزارت دادگستری از سال ۱۳۸۸ به عنوان مرجع ملی 
کنوانسیون حقوق کودک تعیین شد که این کنوانسیون یک سند 
الزام آور جهانی است و همه کشور های دنیا به جز آمریکا به آن 
پیوسته اند.وی افزود: دولت جمهوری اسلامی ایران در تدوین این 
سند جزو دولت هایی بود که در سطح بالا مشارکت داشت و باعث 
تدوین این سند شد.کاظمی گفت: این کنوانسیون در ۴۰ ماده 
آموزش،  حیات،  حق  مانند  کودکان  به  مربوط  حقوق  اول 
دسترسی به اطلاعات مناسب و دیگر موارد را گفته است.دبیر 
مرجع ملی کودک وزارت دادگستری گفت: وزارت دادگستری از 
سالی که به این کنوانسیون پیوسته برای اینکه سنجشی را برای 
پیگیری موارد این کنوانسیون داشته باشد جلساتی را برگزار و 
گزارشی را تهیه می کند.وی اظهار کرد: از سال ۱۳۹۹ با تصویب 
قانون حمایت از اطفال و نوجوانان وظایف متنوع دیگری هم به 
عهده مرجع ملی حقوق کودک گذاشته شد و کلمه کنوانسیون 
حذف و به مرجع ملی حقوق کودک تغییر نام داد.کاظمی گفت: 
قلب قانون حمایت از اطفال و نوجوانان ماده ۳ این قانون است که 
۱۱ دسته کودکان را دسته بندی کردیم مانند کودکان در معرض 
خطر، کودکان بی سرپرست و دیگر گروه ها وجود دارد.وی گفت: 
یک دسته کودکان وجود دارند که در موقعیت خیابان هستند و 
این کودکان معمولا دو دسته کلی هستند که یا در خیابان زیست 
می کنند و یا در خیابان کار خود را انجام می دهند و شب به محل 
اینکه کودکان خیابان  بیان  با  برمیگردند کاظمی  سکونت خود 
زیست نداریم گفت: دسته ای که وجود دارد کودکانی هستند که 
به دلایل مختلف در خیابان در حال کار هستند.دبیر مرجع ملی 
کودک وزارت دادگستری گفت: اکنون کاری که شروع شده با 
محوریت دادستانی تهران و با کمک دیگر دستگاه های متولی این 
این کودکان  الگوی جامع در حقوق کودک  با یک  است که 

ساماندهی شوند.
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سعیدی: مدیرعامل شرکت آبفا کرمانشاه از بهره مندی 
۳۲۵ خانوار از نعمت آب شرب سالم در روستاهای کرمانشاه 
خبر داد.رضا داودی با اشاره به افتتاح ۲ پروژه آب رسانی 
در روستاهای سنقر و کلیایی و جوانرود به مناسبت دهه 
مبارک فجر، اظهار کرد: این پروژه ها با اعتباری بالغ بر ۴۱ 
میلیارد ریال انجام شده که با بهره برداری از این پروژه ها 
۳۲۵ خانوار با جمعیتی در حدود یک هزار نفر از نعمت آب 
شرب سالم و پایدار برخوردار شدند.وی افزود: اولین پروژه 
مربوط به روستای مارنگاز شهرستان سنقر و کلیایی بود که 
با حضور امام جمعه، فرماندار و جمعی از مسئولان محلی 
مورد افتتاح و بهره برداری قرار گرفت.مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان کرمانشاه تصریح کرد: برای افتتاح 

قرارگاه  مشارکت  با  که  مارنگاز  روستای  آبرسانی  پروژه 
امام حسن مجتبی )ع( انجام شده، اعتباری بالغ بر ۱۶ 
میلیارد ریال هزینه شده است.داودی به افتتاح دیگر پروژه 
آبرسانی در شهرستان جوانرود اشاره کرد و گفت: این پروژه 
در روستای بانی گلان با اعتباری بالغ بر ۲۵ میلیارد ریال 
به بهره برداری رسید که با بهره برداری از این پروژه، بیش 
از ۲۵ خانوار با جمعیتی در حدود یکصد نفر از آب شرب 
سالم و بهداشتی برخوردار شدند.وی در پایان گفت: این 
پروژه آب رسانی شامل اجرای ۲ کیلومتر لوله گذاری خط 
انتقال و شبکه توزیع داخل روستا، بهسازی یک دهنه 
چشمه، ساخت یک باب مخزن به حجم ۲۰ متر مکعب و 

کنتور گذاری به تعداد ۲۵ دستگاه است.

مدیرعامل شرکت آبفا کرمانشاه  خبرداد:

بهره مندی ۳۲۵ خانوار از نعمت آب شرب سالم 
در روستاهای کرمانشاه

شهری  قطار  بهره برداری  شرکت  مدیرعامل  صبوری: 
شهرداری مشهد گفت:خوشبختانه همکاران ما در حوزه 
اقدامات  داخل کشور  در  آنها  و ساخت  قطعات  تامین 
وتجارب خوبی داشتندکه نتیجه آن منجربه انعقادتفاهم نامه 
اولین مرکز نوآوری حمل ونقل شده است که فاز اول آن 
دراردیبهشت ماه سال آینده به بهره برداری می رسد.نکاحی 
اظهارداشت:نقص فنی در خط یک زیاد شده که یکی از 
دلایل آن افزایش خدمات است؛در چند ماه گذشته به 
کمک به همکاران ماتعدادقطارهابیشتر وحداکثر ظرفیت 
را مورد استفاده قرار دادیم اما نقص عمده ای وجود ندارد 

که ایمنی سیر و سفر را تحت شعاع قرار دهد.وی ادامه 
داد: قطعات ساخت داخل و خارج تا قبل از دریافت تاییده 
کامل، روی سیستم نصب نمی شود؛ قریب به ۲۰۰ میلیارد 
تومان برای خرید لوازم یدکی برای سال آینده پیش بینی 
شده است وبرخی توقف ها در ایستگاه ها به معنای نقص 
فنی نیست و بیشتر معضل اجتماعی بوده و امکان دارد 
درگیری بین دو شهروند باشد و بدیهیات حوزه قطارشهری 
است و دلیل آن ضریب ایمنی بالا است.مسیر نابینایان و 
خدمات مسافربری با کیفیت از جمله موضوعاتی است که 
متفاوت از دیگر شهرها است و تعداد حوادث جانی بسیار 

کم است.بهرام نکاحی ادامه داد:هزینه تمام شده مشخص 
است وهرچه قدر از مسافردریافت شود ما به التفاوت را 
باید مرجعی پرداخت کند که در حال حاضر مرجع ما 
استفاده  عمده  می کنند  تصور  برخی  است؛  شهرداری 
کنندگان مترو افراد آسیب دیده هستند اما دهک های 
بالا نیز استفاده می کنند؛ اگر یارانه می دهیم باید به افراد 
نیازمند داده شود.وی درادامه سخنان خودگفت:در شب 
سال تحویل فعالیت خطوط یک و دو بیست و چهار ساعته 
است و شهروندان و زائران می توانند از خدمات مترویی 

بهره مند شوند.

مدیرعامل شرکت بهره برداری قطار شهری شهرداری مشهد  خبرداد:

فعالیت ۲۴ساعته خطوط قطارشهری در شب سال تحویل

صبوری: مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( خراسان 
رضوی درحاشیه برگزاری چهارمین نمایشگاه تخصصی 
صنعت نساجی، پوشاک و منسوجات خانگی و پنجمین 
گفت  مشهد  ارگانیک  محصولات  تخصصی  نمایشگاه 
: پیش بینی مان برای سال آینده آن است که بیش از 
سه هزار میلیارد تومان منابع اشتغال کمیته امداد استان 
خواهد بود که درصورت تامین منابع آن  ۲۳ هزار فرصت 

شغلی جدیددرسطح استان ایجادخواهد شد.
رضا سلم آبادی " افزود : سال آینده سال خوبی درحوزه 
بود. خواهد  حمایت  تحت  خانواده های  توانمندسازی 

وی ادامه داد: با توجه به اینکه یکی از فعالیت هایی که 
کمیته امداد برای خانواده هایش انجام می دهد بحث 
اشتغال است لذا در حوزه اشتغال استعداد سنجی شده 
وخانواده هایی که مستعد اشتغالند،آموزش هایی به آنها داده 
می شودکه در نهایت منجر به پرداخت تسهیلات و ایجاد 
اشتغال و نظارت های بعد از اجرای طرح می باشد.سلم 
آبادی یادآور شد: در این نمایشگاه که  نمایشگاه پوشاک 
و نساجی است با توجه به اینکه  تعدادی از خانواده های 

تحت حمایت مابانوان هستد و یا زنان سرپرست خانوارند، 
از طرفی هم باید به مسائل تربیتی فرزندا نشان برسندلذا 
در منزل به کار خیاطی و تولید پوشاک مشغولند که نیاز 
است در بحث آموزش خانواده برنامه ریزی شود.همچنین 
اداره کل فنی و حرفه ای استان و آموزشگاه آزادی که در 
حوزه پوشاک و خیاطی داریم، تفاهم  نامه های خوبی بسته 
شده و آموزش های بسیار خوبی هم به آن ها داده شده 
)ره( خراسان  امام خمینی  امداد  کمیته  است.مدیرکل 
رضوی  با اشاره به تکمیل زنجیره پوشاک بیان داشت :در 
این خصوص نیزاقدامات بسیار خوبی شده است.با بخش 
خصوصی تفاهم نامه های  منعقد شده است تا پوشاکی 
که قرار است دوخته شود وبرای فروش در اختیار بازار قرار 
بگیرد در قسمت هدایت شغلی و همچنین  در قسمت 
راهبری شغلی قرار  بگیرد.وی تصریح کرد:  هدایت شغلی 
یعنی افرادی که خودشان این مهارت را داشته اند ومسلط 
به بازار هستد و از تسهیلات استفاده کرده و مشغول به 
کار شده اند. یعنی هم تولید می کنند و هم بازار فروش را 
به دست گرفته اند اما  بخشی از افراد هستند که مهارت 

وتخصص را دارند اما ریسک بازار را انجام نمی دهند، لذا 
در این زمان به راهبر شغلی وصل می شوند و در کنار این 
فرد قرار می گیرند تا بتوانند به اوکمک کنند.وی تاکید 
کرد: از این رو  مواد اولیه را در اختیار او قرارمی دهند تا 
بتواند تولیدی را که انجام می دهد  توسط راهبر شغلی به 

بازارها عرضه شود.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( خراسان رضوی با 
اعلام آنکه از مرداد ماه سال جاری تا کنون بیش از ۱۴ 
هزار  فقره تسهیلات پرداخته شده است ، اظهار داشت: 
این تسهیلات رقمی معادل یک هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان 
است که بیش از ۹۰ درصد آن ها فرصت شغلی بوده 
است که نشان می دهد در قسمت شاخه مشاغل خورد ، 
مشاغل خانگی کمیته امداد نیز آمار خوبی دارد وهمچنین 
تسهیلات خوبی را پرداخت کرده است.وی تاکید کرد:این 
در حالیست که صحت سنجی که در خصوص طرح ها 
انجام شده است. بیش از ۹۸ درصد طرح های ما صحت 
سنجی اش واقعی بوده که مورد تایید وزارت تعاون وکار و 

رفاه اجتماعی  است.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( خراسان رضوی  خبرداد:

پیش بینی ۲۳ هزار فرصت شغلی درحوزه توانمندسازی 
خانواده های تحت حمایت کمیته امداد برای ۱۴۰۳

محمدزاده: مدیر کل راه و شهرسازی استان خراسان شمالی از آغاز عملیات 
اجرایی احداث ۵۰۰ واحد مسکونی در فاز اول برای دانشگاهیان دانشگاه های 
استان همزمان با سراسر کشور خبر داد.سیدعلی میرکریمی گفت: آغاز عملیات 
اجرایی احداث ۵۰۰ واحد مسکونی دانشگاهیان استان  همزمان با سراسر کشور 
و به صورت ویدیو کنفرانس با حضور رییس جمهور و وزیر راه و شهرسازی 
برگزار شد.وی اضافه کرد: در راستای اجرای تفاهم نامه فی مابین وزارت راه و 
شهرسازی و وزارت علوم و تحقیقات و فناوری با هدف احداث مسکن نخبگان، 
در سطح  دانشگاه ها  متاهلی  خوابگاه های  و  کارکنان  علمی،  هیأت  اعضای 

کشور،عملیات اجرایی ساخت  ۵۹ هزار و ۵۰۰ واحد همزمان با چهاردهمین 
جلسه شورای عالی مسکن کشور با دستور رئیس جمهور آغاز شد که سهم 
استان خراسان شمالی در فاز اول ۵۰۰ واحد است.میرکریمی افزود: در کل برای 
مسکن نخبگان، اعضای هیأت علمی، کارکنان و خوابگاه های متاهلی دانشگاه ها 
در استان هزار قطعه در نظر گرفته شده است که از این تعداد در فاز اول ۵۰۰ 

قطعه انجام خواهد شد.
شایان ذکر است این مراسم  در خراسان  شمالی بصورت ارتباط ویدئو کنفرانسی 

و بطور همزمان با سراسر کشور در دانشگاه بجنورد برگزار شد.

همزمان با سراسر کشور انجام شد:

آغاز عملیات اجرایی احـداث
 ۵۰۰ واحد مسکـونی برای دانشگاهیان

 استان خراسان شمالی

عموئی: مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان 
مسکن  احداث  نامه  تفاهم  طرح  در  استان  سهمیه 
مددجویی را ۷۵۰ واحد اعلام کرد و افزود: تاکنون ۷۱۴ 
واحد به بانک های عامل برای دریافت تسهیلات معرفی 

شده اند و ۴۸ واحد نیز به بهره برداری رسیده است.
حامد دائمی در حاشیه جلسه ویدئو کنفرانسی بررسی 
در  مددجویی  مسکن  هزار   ۴۰ احداث  نامه  تفاهم 
گفت وگو با ایرنا بر ضرورت ساخت مسکن با کیفیت برای 
مددجویان تاکید کرد و افزود: علاوه بر ساخت مسکن 
بادوام و مقاوم، سرعت و زمان بندی اجرای پروژه برای 

ما بسیار مهم است.
وی تصریح کرد: تسهیلات پرداختی به متقاضیان این 
تفاهمنامه در قالب طرح ویژه بهسازی مسکن تا سقف 
سه هزار و ۵۰۰ میلیون ریال، پرداخت هزار میلیون ریال 
بلاعوض، ۱۰ تن سیمان و ۲ تن میلگرد رایگان برای هر 
واحد مسکن روستایی است.مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی استان گیلان اضافه کرد: رسالت اصلی این نهاد 
کمک به محرومان و تامین مسکن برای اقشار کم درآمد 
جامعه است. رسیدگی به محرومان و مستضعفان، توسعه 
عدالت اجتماعی، بستر سازی برای سازندگی کشور از 

جمله نکات اساسی است که از جانب امام راحل بر عهده 
این نهاد گذاشته شده است.دائمی ادامه داد: نهادهای 
حمایتی به عنوان دستگاه های خدمات رسان و مؤثر 
در حمایت از اقشار محروم و کم درآمد جامعه، منشاء 
خدمات و برکات فراوانی بوده اند و بنیاد مسکن تلاش 
می کند در زمینه تامین مسکن محرومان گام های 
مطلوبتری برداشته شود.تفاهم نامه ساخت ۴۰ هزار واحد 
مسکن ویژه مددجویان کمیته امداد با همکاری بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی و سازمان بسیج سازندگی امضا 

شده است.

 مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان :

۷۱۴ متقاضی مسکن مددجویی در گیلان به بانک معرفی شدند

افزایش ۳۰۰ درصدی اعتبارات آموزش 
و پرورش هرمزگان مصوب شد

 استاندار هرمزگان با اشاره به تصویب ۱۹ هزار میلیارد 
ریال اعتبارات به حوزه آموزش و پرورش استان در دور دوم 
سفر رییس جمهور به هرمزگان، گفت: اعتبارات آموزش 
و پرورش هرمزگان نسبت به سفر نخست، رشد ۳۰۰ 
درصدی داشته است.به گزارش روابط عمومی استانداری 
هرمزگان، مهدی دوستی افزود: اعتبارات اختصاص یافته 
به آموزش و پرورش هرمزگان، از ابتدای دولت سیزدهم 
رشد جهشی داشته است که به اضافه کمک های صنایع 
و خیران منجر به کارهای بزرگی در توسعه زیرساخت ها 
خواهد شد.وی با اشاره به اینکه در سفر رییس جمهور به 
استان ۲۰۰ مدرسه در قالب ۸۰۰ کلاس درس نیز افتتاح 
شد، بیان کرد: با جذب اعتبارات، خیال آموزش و پرورش 
را از لحاظ زیرساخت راحت می کنیم اما ضرورت دارد 
آموزش و پرورش استان تمرکز خود را معطوف بر کیفیت 
بخشی آموزش کند.استاندار هرمزگان در ادامه به تاسیس 
هنرستان های جوار صنعتی و تخصصی در هرمزگان اشاره 
و تاکیدکرد: در سال آینده باید تمرکز روی افزایش کیفیت 
هنرستان های تخصصی معطوف شود، ضمن اینکه باید 
تلاش شود تا بن بست ها برای ادامه تحصیل دانش آموزان 
از میان برداشته شود و تصویر روشنی برای تحصیل این 
دانش آموزان در مقاطع کارشناسی، کارشناسی ارشد و 
دکتری ارائه شود.دوستی اضافه کرد: اطلس آموزشی نیز 
برای ضعف و قوت های استان در آموزش و پرورش تدوین 
شود تا بتوانیم ضعف های تاریخی خود را در این حوزه 
جبران کنیم.از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون یکهزار و 
۵۰۰ کلاس درس در هرمزگان احداث شده است که 
بیشتر آن ها در مناطق محروم بوده است.استان هرمزگان 
با حدودهزار کیلومتر نوار ساحلی، بیش از ۲ میلیون نفر 

جمعیت دارد.

توسعه شبکه فیبرنوری در همدان، به 
باریکی مو با سرعت نور

همدان- خبرنگار پیشرو:  توسعه شبکه فیبرنوری مهمترین 
برنامه تحولی دولت سیزدهم در حوزه ارتباطات است که اجرای 
پروژه آن در شهر همدان شتاب زیادی دارد و هم اینک ۵۰ 
کیلومتر از مسیر ۸۵ کیلومتری آن فیبرگذاری شده است. در 
دنیایی که فناوری با رشد چشمگیری رو به جلو پیش می رود 
و روز به روز استفاده از هوش مصنوعی و دانش صنعتی در 
زندگی انسان بیشتر می شود، سرعت اینترنت نیز همگام با 
فناوری در حال افزایش است.همین ۲۰ سال پیش بود که با 
گسترش استفاده از اینترنت خانگی، کاربران از شبکه دیال-

آپ )سرویسی که با شماره گیری خط تلفن معمولی کاربر را 
به اینترنت متصل می کرد( به دنیای مجازی وصل می شدند.

شبکه ای که توسط شرکت های ارائه دهنده خدمات اینترنتی و 
بر اساس مدت زمان اتصال، ارائه می شد. اینترنتی که در شرایط 
ایده آل تا ۵۶ کیلوبیت در ثانیه سرعت داشت و در زمان خود 
فناوری نوین محسوب می شد.رفته رفته شبکه این اینترنت 
 ADSL۲+ و ADSL خانگی دیال-آپ جای خود را به شبکه
داد و به یکباره شاهد رشد سرعت ارتباطی کاربران خانگی و 
اداری در دنیای مجازی شدیم.شبکه ای که در بهترین حال 
ممکن تا ۱۶ مگابیت در ثانیه سرعت دارد. از سوی دیگر با 
پیشرفت فناوری و ارائه خدمات جدید نیاز مردم به سرعت و 
پهنای باند بیشتر، افزایش یافت. اپراتورهای تلفن همراه نیز 
نسل های سه، چهار و پنج اینترنت همراه را یکی پس از دیگری 
تازه ترین  فیبرنوری  اینترنت  شبکه  حالا  کردند.اما  رونمایی 
فناوری حوزه برقراری ارتباطات در کاربران خانگی و اداری است 
که با استفاده از خطوط مویی شکل و بهره گیری از سرعت نور، 
پرسرعت ترین اینترنت را به کاربران ارائه می دهد. شبکه ای که 
پیش تر در برقراری ارتباط اینترنتی قاره های مختلف استفاده 
می شد و حالا به خانه ها آمده است.سال ۲۰۲۳ میلادی شاهد 
پیشرفت های تازه ای در زمینه استفاده از فناوری هوش مصنوعی 
در حوزه پزشکی، درمان بیماری ها، نانو، مسائل مالی، تحصیلات 
و بسیاری دیگر از موارد اینچنین بودیم به طوری که برخی 
کارشناسان این سال را یک سال پررونق و نقطه آغازی در این 
زمینه می دانند.به عبارتی هوش مصنوعی به سامانه هایی گفته 
می شود که می توانند واکنش هایی مشابه رفتارهای هوشمند 
انسانی از جمله درک شرایط پیچیده، شبیه سازی فرایندهای 
تفکر و شیوه های استدلال انسانی و پاسخ موفق به آنها، یادگیری 
و توانایی کسب دانش و استدلال برای حل مسایل را از خود 
به نمایش بگذارند.حالا در دنیایی که فناوری نوین با سرعت 
عجیبی در حالا تغییر است، به طور قطع برای قرارگیری در 
مسیر آن باید زیرساخت ها را نیز توسعه داد.استفاده از سرویس 
های نوظهور دنیای دیجیتال، همچون اینترنت اشیاء، پهنای باند 
بیشتری را برای برقراری ارتباط نیاز دارد.تارنوری یا فیبرنوری 
رشته باریک و بلندی از یک ماده شفاف مثل شیشه )سیلیکا( 
و پلاستیک است که می تواند نوری را که از یک سر به آن 
وارد شده، از سر دیگر خارج کند.فیبرنوری دارای پهنای باند 
بسیار بلندتر از کابل های معمولی است و با آن می توان داده های 
تصویر، صوت و دیگر داده ها را به راحتی و با پهنای باند بالا تا 
۱۰۰ گیگابیت بر ثانیه و بالاتر انتقال داد.امروزه مخابرات نوری، 
مسی  کابل های  با  مقایسه  در  وسیع تر  باند  پهنای  دلیل  به 
و همچنین تاخیر کمتر در مقایسه با مخابرات ماهواره ای، از 
مهم ترین ابزار انتقال اطلاعات محسوب می شود.سرعت انتقال 
داده برای کاربران ایرانی این شبکه بین ۵۰۰ تا یک هزار مگابیت 
در ثانیه تعریف شده است. نسل تازه ای از اینترنت که معنای 
جدیدی برای برقراری ارتباط در بین کاربران تعریف می کند.

در دنیایی که هوش مصنوعی به تدریج در حال ورود به زندگی 
عادی افراد است و استفاده از اینترنت اشیاء روزبه روز گسترش 
 ADSL می یابد، به طور قطع در آینده ای نه چندان دور اینترنت
نیز همچون اینترنت دیال-آپ پاسخگوی نیاز مردم نخواهد بود 
و افزایش سرعت ارائه اینترنت نیز یکی از لازمه های تامین نیاز 
جامعه محسوب می شود.توسعه شبکه فیبرنوری و دسترسی به 
آن تا ۳۰۰ متری واحدهای مسکونی شهری یکی از وعده های 
دولت سیزدهم بود که حالا در همدان اجرا شده و تا پایان سال 
آینده به طور کامل بهره برداری می شود.دولت مردمی تلاش 
دارد زمینه های استفاده مشترکان از خدماتی همچون، »پهن 
باند سیار«، »اینترنت اشیاء«، »تماس تصویری بر بستر نسل 
چهارم و پنجم« توسعه »شبکه فیبرنوری« و سایر موارد مرتبط 

با زیرساخت های ارتباطات و فناوری اطلاعات را توسعه دهد.
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان همدان می گوید: 
فیبرنوری  شبکه  گسترش  ویژه  به  ارتباطی  زیرساخت های 
به  تلفن همراه   )۵G(و پنجم )۴G( اینترنت نسل چهارم و 
سرعت در روستاها و شهرهای استان در حال توسعه است.

عباس صادقی پوریانی افزود: هرچقدر روبه جلو پیش می رویم 
نیروی کار عملگرا در دنیا رو به کاهش است و به ناچار باید از 
ماشین ها و اتوماسیون صنعتی استفاده کنیم.وی با اشاره به اینکه 
در آینده مجبوریم به سمت هوش مصنوعی و استفاده از فناوری 
نوین حرکت کنیم، اظهار کرد: اینترنت اشیاء به گونه ای است 
که بتوانیم وسایل را از فاصله خیلی دور کنترل کنیم و همین 
موضوع زیرساخت های اینترنت با پهنای باند زیاد را می طلبد.

صادقی پوریانی عنوان کرد: بر اساس برخی آمارهای استخراج 
شده هم اینک بین ۱۶ تا ۳۰ درصد کاربران ایرانی از این فناوری 
در حال  به سرعت  آن  از  استفاده  و  استفاده می کنند  نوین 
گسترش است.وی با اشاره به اینکه هدف ما این است تا پوشش 
اینترنت همراه را در شهرها و روستاهای استان به مرز نیاز مردم 
برسانیم، بیان کرد: هم اینک جمعیت کوچک ترین روستاهای 

استان همدان نیز خواهان اینترنت نسل چهارم )۴G( هستند.
این مسوول افزود: راه اندازی هر ایستگاه آنتن بی.تی.اس نسل 
جدید بین چهار تا هفت میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد.مدیرکل 
ارتباطات و فناوری اطلاعات استانداری همدان با تاکید بر اینکه 
تلاش داریم تا سال ۱۴۰۳، جمعیت همه روستاهای بالای ۲۰ 
خانوار استان همدان، دست کم به شبکه اینترنت همراه نسل 
سه )۳G( متصل شوند، عنوان کرد: استان همدان یک هزار 
و ۷۲ روستا دارد که تا ابتدای امسال، ۸۲۱ روستا به شبکه 
ملی اطلاعات و اینترنت متصل شده بود.وی ادامه داد: در دولت 
سیزدهم اتصال ۱۰۷ روستای دیگر استان همدان با اعتبار ۳۰۰ 
میلیارد تومان به شبکه ملی اطلاعات و اینترنت به ما ابلاغ شده 
است که از این تعداد در سال جاری تجهیزات مربوط به ۲۹ 
روستا نصب و بهره برداری شده و تا خرداد ۱۴۰۳ نیز تجهیزات 
ارتباطی روستای باقی مانده نصب می شود.مدیرکل ارتباطات 
و فناوری اطلاعات استان همدان گفت: با اجرای پروژه های 
ابلاغی از سوی دولت، بیش از ۹۸ درصد روستاهای استان با 
اعتبارات بودجه ۱۴۰۲ به اینترنت پهن باند مجهز می شوند.

صادقی پوریانی تاکید کرد: گسترش شبکه فیبر نوری مهم ترین 
پروژه ارتباطی دولت سیزدهم است و بنا بر برنامه ریزی صورت 
گرفته از سوی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، تا پایان دولت 
شرایط استفاده از اینترنت فیبر نوری برای ۲۰ میلیون نفر از 
جمعیت شهری ایجاد خواهد شد.وی همچنین گفت: شبکه 
اصلی این طرح به شکلی ایجاد می شود که خط انتقال به فاصله 

۳۰۰ متری واحدهای مسکونی می رسد.

معاون راهداری و حمل و نقل جاده ای لرستان :
سن ناوگان مینی بوس در لرستان

 ۱۰ سال بیشتر از متوسط کشور است
قائد رحمتی:  معاون راهداری و حمل و نقل جاده ای 
این  در  بوس  مینی  ناوگان  لرستان گفت: متوسط سن 
استان ۳۷.۵ سال و حدود ۱۰ سال بیشتر از میانگین کشور 
است.رضا عبدی متوسط سنی ناوگان مینی بوس کشور را 
۲۸ سال برشمرد و افزود: ۵۲۵ دستگاه مینی بوس موجود 
در لرستان با متوسط عمر ۳۷.۵ سال فعالیت می کنند.

وی اظهار داشت: به دلیل سفرهای زیارتی و گردشگری 
درون استانی، ۹ ماهه امسال تعداد جابجایی مسافر از طریق 
این ناوگان، ۵۸ درصد افزایش یافته است بنابراین تعمیر و 
بازسازی این ناوگان نیز با توجه به محورهای کوهستانی 
و گردشگری استان ضرورت دارد.وی تصریح کرد: سالانه 
حدود ۲ میلیون مسافر از طریق ناوگان اتوبوس، مینی بوس 
و سواری کرایه عمومی در جاده های استان تردد می کنند 
که متوسط سهم ناوگان اتوبوس از این تعداد یک میلیون 
و ۵۰ هزار نفر و مینی بوس نیز ۳۷۰ هزار نفر است.عبدی 
گفت: همچنین ۱۶۵ دستگاه اتوبوس ناوگان برون شهری 
لرستان با متوسط سن ۱۰ سال و هشت ماه در حال فعالیت 
هستند، در حالیکه متوسط سن ناوگان اتوبوس کشور بین 
۱۴ تا ۱۵ سال است.وی ادامه داد: هرچند متوسط سن 
ناوگان اتوبوس لرستان از میانگین کشور کمتر است، اما 
رتبه جوانترین ناوگان کشور که در سال های قبل متعلق 
به استان بود، اکنون پس از بوشهر و ایلام، به سومین تنزل 
یافته و ناوگان اتوبوس لرستان وارد فاز میانسالی شده که 
بازسازی آن ضروری است.عبدی با اشاره به اینکه کمتر از 
یک درصد تصادفات برون شهری لرستان مربوط به ناوگان 
عمومی است، اضافه کرد: ۳۲ هزار و ۸۶۷ سفر در ۹ ماهه 
امسال از طریق ناوگان اتوبوسی استان انجام و ۷۶۸ هزار و 
۲۵۵ مسافر جابجا شدند، همچنین ۴۱۱ هزار مسافر با ۴۲ 
هزار و ۸۲ سفر مینی بوسی جابجا شده اند.وی همچنین 
لرستان  در  مسافربری  شرکت   ۸۳ فعالیت  به  اشاره  با 
از محل تسهیلات تبصره ۱۸  افزود: ۲۱۴ میلیارد ریال 
سال گذشته برای بازسازی ۷۵ دستگاه مینی بوس و ۱۳ 
دستگاه اتوبس ناوگان عمومی برون شهری لرستان به طور 
کامل جذب و هزینه شده است.معاون راهداری و حمل و 
نقل جاده ای لرستان یادآور شد: با توجه به آغاز سفرهای 
نوروزی در ماه آینده، تلاش می شود پرداخت تسهیلات 
امسال نیز پس از تخصیص اعتبار و طی مراحل قانونی 
صورت گیرد تا با ایمن سازی ناوگان عمومی، سفرهای امن 

و مطمنی برای مسافران رقم زده شود.
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محمدزاده: رئيس کل دادگستری خراسان 
شمالی از ارائه خدمات پزشکی و درمانی 
رایگان به خانواده های زندانيان نيازمند خبر 
داد. حجت الإسلام والمسلمين رضا براتی 
زاده با همراهی دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان و مدیر کل زندان های خراسان 
ارائه  مرکز  این  از  بازدید  ضمن  شمالی 
دهنده خدمات درمانی و پزشکی گفت: از 
ابتدای امسال تاکنون شرایطی فراهم شده 
که خانواده زندانيان نيازمند  استان بتوانند 
از خدمات رایگان تخصصی پزشکی بهره 

مند شوند.
پزشکی  خدمات  طرح  اظهارداشت:  وی 
این  در  گذشته   سال  ابتدای  از  رایگان 
طرح  این  اساس  بر  و  شده  آغاز  استان 
تمامی خدمات پزشکی با کمک خيران و 

گروه های جهادی بسيج به خانواده زندانيان 
ارائه می شود.براتی زاده تصریح کرد: یک 
گروه جهادی از اقشار مختلف بسيج استان 

شامل دندانپزشک، پزشک عمومی، مشاوره 
روانشناختی، فوق تخصص آسم و آلرژی، 
متخصص اطفال، بينایی سنجی، متخصص 

داخلی زنان و زایمان، تزریقات و مشاوره 
مذهبی در این طرح همکاری می کنند.

رئيس کل دادگستری کل خراسان شمالی 
عنوان کرد: تمامی خانواده های زیر پوشش 
انجمن حمایت از زندانيان می توانند در 
روزهای پيش بينی شده به مرکز خدمات 
اجتماعی و مراقبت خراسان شمالی مراجعه 
کنند و از خدمات پزشکی به صورت رایگان 
بهره مند شوند.وی  این اقدامات را تبلور 
نوعدوستی و کمک به کاهش آسيب های 
اجتماعی در جامعه دانست و بر مشارکت 
بيش از پيش نيکوکاران در ارائه کمک و 

خدمات به این اقشار تأکيد کرد.
در پایان این بازدید از دست اندرکاران و 
کليه عوامل حمایتی و پشتيبانی کننده و 

کادر پزشکی و درمانی تجليل شد  .

رئیس کل دادگستری خراسان شمالی خبر داد:

ارائه خدمات پزشکی و درمانی رایگان به خانواده های
 زندانیان نیازمند

اولین ثبت گونه اندمیک "زاغ بور"
در استان خراسان شمالی 

اداره حفاظت محيط زیست جاجرم گفت: طی   رئيس 
گشت و پایش محيط بانان پناهگاه حيات وحش مياندشت 
در غرب شهرستان جاجرم گونه اندميک زاغ بور مشاهده 
و تصویر آن ثبت شد .احمد صفرزاده با بيان اینکه این 
نخستين مشاهده و ثبت این گونه ارزشمند در محدوده 
شهرستان جاجرم و استان خراسان شمالی است، افزود: زاغ 
بور که لقب »پرنده ملی ایران« را دارد، تنها پرنده بومی 
انحصاری ایران است که در مناطق بيابانی و نيمه  بيابانی 
شرق و جنوب شرق ایران یافت می شود. زاغ بور یا زاغ 
از  اي  پرنده   )Podoces pleskei علمي:  )نام  کویری 
خانواده کلاغيان است.این پرنده  زیرك و تا حدودی مخفی 
کار است و این امر مشاهده آن را در طبيعت با مشکل 
مواجه مي سازد؛ از طرفی هماهنگی کامل رنگ پروبال این 
پرنده با محيط و پرواز در ارتفاع کم، امکان مشاهده آن را در 

زیستگاه های طبيعی اش کاهش می دهد

کوچک شدن سفره های آب و ضرورت 
توسعه آبیاری نوین در البرز

البرز می  البرز-خبرنگار پيشرو: متوليان امور آب و آبفا استان 
گویند: با توجه به طولانی شدن دوره کم بارشی، خشکسالی و 
فقر منابع آبی، توسعه شبکه های آبياری نوین و استفاده از پساب 
بازچرخانی شده برای آبياری مزارع ، باغ ها و فضاهای سبز شهری 
در کنار صرف جویی در مصرف آب شرب مهمترین اقدام برای 
عبور از تنش آبی در کشور و البرز است.مهاجرت های بی رویه 
و تراکم جمعيتی در گستره کوچک جغرافيایی استان البرز سبب 
شده تا فشار مضاعف بر سفره های زیر زمينی آب وارد شود. این 
درحالی است بخش زیر ساخت های آبرسانی البرز در دهه های 
گذشته به تناسب جمعيت رشد نکرده و امروز دارای عقب ماندگی 
فراوان در این بخش است.از دیگر سو بنا به گفته متوليان امور آب 
استان البرز، آبياری سنتی مزارع کشاورزی ، باغ ها و بخش زیادی 
از فضاهای سبز شهری استان سبب هدر رفت بخش عمده منابع 
آبی این استان شده و آثار بحران خشکسالی را تشدید کرده است.

و  ای  منطقه  آب  های  مسوولان شرکت  توصيه  ميان  این  در 
آبفا استان البرز بر استفاده از روش های نوین آبياری در مزارع 
کشاورزی ، باغ ها و فضاهای سبز است تا بتوان از بحران کم 
آبی عبور کرد.هرچند در سال های اخير پروژه های آبياری نوین 
در بخشی از مزارع کشاورزی ، باغ ها و فضای سبز استان اجرا 
شده اما متوليان امور آب این ميزان اقدامات را کافی ندانسته و بر 
گسترش شبکه های آبياری نوین تاکيد دارند؛ اینکه با حفر چاه 
های متعدد بخواهيم منابع آبی را نابود کنيم در واقع خطری بزرگ 
برای نسل های حال وآینده است و باید هر چه سریع تر خود را با 
فضای کم بارشی سازگار کرد.رعایت الگوی مصرف در بخش شرب 
، کشاورزی و صنعتی مهمترین مقوله برای مدیریت مصرف آب در 
شرایط تغيير اقليم به شمار می رود. بازچرخانی پساب ها و ارتقای 
کيفيت آنها به سطح مطلوب برای آبياری باغ ها و مزارع کشاورزی 
و تامين آب صنایع از مواردی است که کارشناسان بر تحقق آن 
در استان البرز تاکيد دارند.از سوی دیگر پایين رفتن سطح سفره 
های زیر زمينی در استان البرز خطر بزرگ زیست محيطی برای 
انسان ، جانوران و گياهان به شمار می رود که برای پيشگيری 
از این وضعيت باید روش بهره گيری از منابع آبی را تغيير داد.

حميدرضا نامداری مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز با هشدار 
درخصوص وضعيت نامطلوب منابع آبی استان از مردم ، تشکل 
های اجتماعی ، دستگاه های اجرایی، شهرداری ها، صنایع و بهره 
برداران بخش کشاورزی خواست برای مقابله با خشکسالی و تنش 
آبی به طور جدی پای کار بيایند.به گفته وی ، هرچند طرح ها و 
پروژه های متعددی در دولت سيزدهم برای تامين آب شرب مردم 
به اجرا درآمده اما مهمتر از این اقدامات ، فرهنگسازی در جهت 
مصرف بهينه آب و بهره گيری فناوری در آبياری است؛ البرز در 
بخش زیر ساخت های آبی دارای عقب ماندگی فراوان است که 
برای جبران این کاستی ها پروژه های بزرگی در استان تعریف و 
اجرا شده است.وی ادامه داد: شرکت های آبفا و آب منطقه ای 
البرز فعاليت شبانه روزی برای جبران کاستی ها به عمل آورده 
اما آنچه می تواند در این شرایط موثر واقع شوددر پيش گرفتن 
روش و اسلوب مناسب برای صيانت جدی از منابع آبی است؛در 
این شرایط باید از قطره قطره آب صيانت کنيم و ميانگين سرانه 
مصرف را به شاخص جهانی نزدیک نمایيم.نامداری با بيان اینکه 
ميانگين سرانه مصرف آب در البرز ۲ برابر جهانی است، افزود: حتی 
کشورهای پرآب به اندازه ایرانيان و البرزی ها مصرف آب ندارند و 
از هدر روی منابع خدادادی جلوگيری می کنند؛ سرانه مصرف آب 
در البرز در شبانه روز بيش از ۲۵۰ ليتر برآورد شده که این رقم را 

باید به ۱۵۰ ليتر کاهش یابد.
آماده سازی پساب ها برای آبیاری کشاورزی و

 فضاهای سبز
و  فاضلاب  آوری  جمع  های  شبکه  توسعه  طرح  به  نامداری 
پساب در البرز اشاره کرد و گفت : اکنون بخش مهمی از تصفيه 
خانه های فاضلاب البرز فعال است و می توانيم آب متعارف را 
در اختيار بخش کشاورزی و صنعتی قرار دهيم؛ پساب تصفيه 
شده فاضلاب شهرستان کرج از کيفيت مناسب برای کشاورزی و 
صنعت برخوردار بوده و قرار است این پساب در اختيار کشاورزان ، 
صنعتگران و آبياری فضاهای سبز شهری قرار گيرد.وی ادامه داد: 
اکنون چهار تصفيه خانه فاضلاب جدید در دست ساخت داریم و 
تلاش ها بر این است تا با ساماندهی پساب ها و بازچرخانی آنها 
بخش عمده آب کشاورزی و صنعت را از این طریق تامين کنيم.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز اعلام کرد: هرچند 
بارش های سال آبی جاری استان نسبت به مدت مشابه سال 
قبل اندکی بيشتراست اما همچنان شاهد ناترازی منابع آبی نسبت 
به بلندمدت هستيم؛ ميانگين بارش ها از مهرماه امسال تاکنون 
در حوضه های آبریز استان البرز حدود ۱۰۰ميلی متر ثبت شده 
که نسبت به بلندمدت ۴۲ درصد کاهش نشان می دهد.داود 
نجفيان گفت : با توجه به محدودیت منابع آبی ، ممنوعيت کشت 
محصولات آب بر مانند سبزی ، کاهو ، کلم و هندوانه در برنامه 
کاری این استان برای سال آینده قرار گرفته است؛اکنون ۶۴ درصد 
آب های استان در بخش کشاورزی مصرف می شود که استفاده 
ازروش های آبياری نوین ، رعایت الگوی کشت و انسداد چاه های 
غيرمجاز به عنوان برنامه راهبردی برای مدیریت منابع آبی در 
دستور کار است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز یادآور شد: 
برخی کشاورزان پيشرو این استان ميزان عملکرد محصولات را در 
مقایسه با آب مصرفی بين ۷۵ تا ۹۰ درصد افزایش داده اند که 

اميدوار کننده است.
هوشمند سازی چاه های آب

نجفيان گفت : برای مدیریت مصرف آب در بخش کشاورزی ، 
طرح هوشمند سازی کنتورهای آب کشاورزی در این استان با 
جدیت دنبال می شود؛ در کنار این طرح ،چاه های غير مجاز رفع 
اثر خواهند شد.وی بيان کرد: اگر سالانه ۱۰ درصد از مصرف آب 
کشاورزی کاهش پيدا کند می توان گام موثری برای تامين آب 
دیگر بخش ها و نجات سفره های زیر زمينی برداشت؛ ميزان آب 
های زیر زمينی و سطحی البرز حدود یک ميلياردو۸۰۰ ميليون 
متر مکعب برآورد شده که بخش اعظم این منابع آبی در طول سال 
مصرف می شود.به گفته مدیر امور آب و خاك وفنی مهندسی 
کشاورزی سازمان جهاد کشاورزی استان البرز از مجموع حدود 
۶۸ هزار هکتار اراضی کشاورزی و باغی این استان تاکنون ۲۴ هزار 
هکتار آنها زیر کشت آبياری نوین قرار گرفته است .به گفته حجت 
الله رضایی ، عملکرد آبياری در اراضی مجهز به سيستم های نوین 
استان نسبت به ميانگين کشوری بالا است؛ امسال اعتبار مناسب 
برای توسعه شبکه های آبياری نوین در اختيار البرز قرار نگرفت.

وی اظهار کرد: تلاش ها بر این است تاجایی که امکان دارد تمام 
اراضی استان را به شبکه های های آبياری مجهز کنيم ولی بعضی 
از نقاط امکان اجرا وجود ندارد و محدودیت سطح زیر کشت داریم 
ضمن اینکه یکسری اراضی به دليل ساخت و سازهای غيرمجاز، 
خدمات دادن به آن ها از لحاظ قانونی محدود شده است.رضایی 
گفت: در کل یک برنامه هفت هزار هکتاری را برای پنج سال 
آینده با توجه به برنامه سازگاری با کم آبياری با همکاری وزارت 
نيرو پيش بينی کرده ایم.وی با بيان اینکه این هدفگذاری تا افق 
۱۴۰۵ است، افزود: در نظر داریم در ادامه بتوانيم حدود هفت هزار 
هکتار دیگر از اراضی را مجهز کنيم که پيش بينی می شود ازکل 
اراضی کشاورزی استان تا ۴۵ هزار هکتار قابليت اجرا داشته باشد.

لزوم انعقاد قرارداد قطار شهری اهواز
 در سال جاری

خوزستان -خبرنگار پيشرو: عضو شورای شهر اهواز گفت: با 
توجه به اراده جدی دولت برای تکميل قطار شهری اهواز، 
قرارداد این طرح باید در سال جاری منعقد شود.سياوش 
محمودی در نشست شورای شهر اهواز اظهار کرد: بر اساس 
برنامه ریزی انجام شده سازمان قطار شهری اهواز موظف 
است سهم شهرداری از اراضی اختصاص یافته برای این 
طرح را مشخص کند.وی افزود: با توجه به حضور وزیر کشور 
در اهواز و بازدید اختصاصی از قطار شهری، این اراده باید 
در استان و شهر اهواز وجود داشته باشد تا هر چه سریعتر 
به نتيجه برسيم.ریيس سابق شورای شهر اهواز بيان کرد: 
در بودجه ۱۴۰۲ برای موضوع قطار شهری ابتدا یک هزار 
ميليارد ریال اوراق مشارکت لحاظ شد در حالی که دولت 
سه هزار ميليارد ریال در نظر گرفت که نشان از اهميت 
طرح نزد دولت است.وی با بيان اینکه صبر و تحمل مردم 
در خصوص قطار شهری لبریز شده است ادامه داد: رفع 
مسئله حقوقی طرح قطار شهری اهواز، یک اتفاق خوشایند 
محسوب می شود و باید روند اجرایی طرح به سرعت انجام 
شود.محمودی رقم پيشنهادی جذب اوراق مشارکت برای 
قطار شهری اهواز را ۲۵ هزار ميليارد ریال عنوان کرد و 
گفت: اختصاص ۱۰ هزار ميليارد ریال اوراق مشارکت برای 
این طرح بسيار کم است زیرا پنج هزار ميليارد ریال آن 
برای خرید اتوبوس در نظر گرفته شد.بر اساس این گزارش 
پس از تصميم گيری اعضای شورا، ۱۵ هزار ميليارد ریال 
اوراق مشارکت برای تکميل فاز اول و دوم قطار شهری اهواز 
اختصاص یافت.قرارداد متروی اهواز از سال ۸۵ بين شرکت 
“کيسون” به عنوان اجرا کننده و شرکت “نورینکو” چين به 
عنوان تامين کننده تجهيزات با شهرداری کلانشهر اهواز 
منعقد شد. این طرح به طول ۲۳ کيلومتر از نيروگاه زرگان 
در شمال شرقی اهواز آغاز و تا بيمارستان بقایی امتداد یافته 
و ۲۴ ایستگاه در طول مسير احداث می شود و تاکنون 
حدود ۲۸ درصد پيشرفت دارد.این طرح به دليل مشکلات 
مالی و اختلافات بين کارفرما و پيمانکار، از حدود سال ۹۶ 
در عمل تعطيل شد و سرانجام در سال ۹۹ شهرداری از 
پيمانکار خلع ید کرد، اما پيمانکار حکم را نپذیرفت و کار به 
طرح دعوی در محاکم قضایی کشيده شد تا اینکه خرداد 
۱۴۰۲، رای بدوی دادگاه مبنی بر خلع ید پيمانکار تایيد 
شد.تاکنون ۱۱ ایستگاه مسير خط یک متروی شهری اهواز 
انجام شده و عمليات معماری چهار ایستگاه نيز انجام شده 
است.بيشترین پيشرفت طرح قطار شهری اهواز در فاز یک 
)از فرودگاه تا مصلا(، به ميزان ۵۳ درصد است، فاز ۲ این 
طرح حدود ۲۷ درصد و فازهای دیگر نيز حدود ۹ درصد و 

هفت درصد پيشرفت فيزیکی دارند.

شيراز-رئيس کميسيون برنامه و بودجه، امور حقوقی و 
املاك شورای اسلامی شهر شيراز گفت: بودجه سال 
آینده شهرداری شيراز به ميزان ۳۱۶ هزار ميليارد ریال 
تصویب شد که در مقایسه با بودجه امسال نشانگر 

رشد ۲۹ درصدی است.
افسانه خواست خدایی سه شنبه در یکصد و چهل 

و هفتمين جلسه علنی شورای اسلامی شهر شيراز 
ریال  ميليارد  هزار  مبلغ ۲۱  بودجه  این  در  گفت: 
تقدیمی  لایحه  در  مندرج  عدد  به  نسبت  افزایش 
شهرداری و با لحاظ ميزان مازاد تخصيص نيافته سال 
گذشته مشتمل بر ۲۱.۸ درصد بودجه جاری و ۷۸.۲ 
درصد بودجه عمرانی به تایيد و تصویب صحن علنی 

و اعضای شورای اسلامی شهر شيراز رسيد.خواست 
خدایی گفت: متمم بودجه سال ۱۴۰۲ به ميزان ۲۴۵ 
هزار ميليارد ریال با افزایش ۴.۳ درصدی به نسبت 
بودجه مصوب ۱۴۲ مشتمل بر ۲۳.۵ درصد بودجه 
جاری و ۷۶.۵ درصد بودجه عمرانی به تصویب شورای 

اسلامی شهر شيراز رسيد.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، امور حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر شیراز :

31۶ هزار میلیارد ریال بودجه شهرداری شیراز تصویب شد

  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی گفت: 
۱۶۰ هزار نفر جمعيت روستایی در قالب ۴۲ هزار خانوار 
از ابتدای فعاليت دولت سيزدهم از آب شرب سالم و پایدار 
برخوردار شدند.محمد اشرفی افزود: در مدت حدود ۲.۵ 
سال فعاليت دولت سيزدهم، آبرسانی به ۲۰۲ روستا در 
نقاط مختلف شمال، جنوب و مرکز آذربایجان غربی به 
اتمام رسيده و بهره برداری شده است.وی اضافه کرد: 
با اضافه شدن این تعداد، کل روستاهای تحت پوشش 
به ۲  غربی  آذربایجان  فاضلاب  و  آب  خدمات شرکت 

هزار و ۱۰ روستا رسيده است.وی اظهار کرد: یکی از 
اقدامات مهمی که در راستای توسعه خدمت آبرسانی 
در روستاهای آذربایجان غربی اجرایی شده و پيشرفت 
خوبی نيز داشته است، انعقاد تفاهم نامه با قرارگاه امام 
حسن مجتبی )ع( سپاه پاسداران انقلاب اسلامی بوده 
است.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی 
ادامه داد: در مرحله اول این قرارداد، آبرسانی به ۳۶۷ 
روستا در ۶ شهرستان استان در دستور کار قرار گرفته بود 
که این رقم به ۴۱۱ روستا ارتقا یافت.اشرفی گفت: برای 

اجرای این طرح کلان و فاخر توسعه خدمات روستایی و 
محروميت زدایی، ۹ هزار و ۶۶۰ ميليارد ریال اعتبار در 
نظر گرفته شده است.وی افزود: این طرح تاکنون بيش از 
۴۰ درصد پيشرفت فيزیکی داشته و می توان با تخصيص 
اعتبار مورد نياز، سال آینده شاهد بهره برداری بخشی از 
آن بود.، آذربایجان غربی بيش از یک ميليون و ۲۰۰ هزار 

نفر جمعيت روستایی دارد .
طبق آمار، افزون بر ۸۵ درصد جمعيت روستایی آذربایجان 

غربی از آب شرب پایدار برخوردار هستند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی :

1۶0 هزار روستایی از آب شرب سالم و پایدار برخوردار شدند

سجادی:  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای ایلام گفت: ۷۳ 
درصد اعتبارات هزینه شده پروژه های اجرایی این شرکت 

مربوط به دولت سيزدهم است.
 "صادق عليمرادی" با اعلام این خبر اظهار کرد: تاکنون 
۱۷ هزار و ۱۴۵ ميليارد ریال برای پروژه های اجرایی 
شرکت آب منطقه ای ایلام هزینه شده که ۱۲ هزار 
و۵۵۱ ميليارد ریال آن مربوط به دولت سيزدهم است.

وی به نگاه و توجه ویژه دولت سيزدهم به استان ایلام 

اشاره نمود و تصریح کرد: پروژه های اجرایی عمده شرکت 
آب منطقه ای ایلام شامل سدهای ميمه، سيکان، چناره 
و گدارخوش و تصفيه خانه آب شرب شهر ایوان می 
باشند که عمليات اجرایی سد ميمه به عنوان مهمترین 
پروژه شرکت آب منطقه ای ایلام، در سال ۱۳۸۹ آغاز 
شده و تا سال ۱۴۰۰ صرفا ۵۰ درصد پيشرفت فيزیکی 
داشت.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان ایلام ادامه 
داد: پيشرفت فيزیکی فعلی سد ميمه ۷۰ درصد است که 

با توجه افزایش حدود ۱۰ برابری اعتبارات مصوب این 
پروژه در سال ۱۴۰۲، طبق برنامه زمان بندی در سال 

۱۴۰۳ آبگيری خواهد شد.
عليمرادی در خصوص تصفيه خانه آب شرب شهر ایوان که 
پروژه مصوب سفر اول ریاست محترم جمهوری بود، اظهار 
داشت: تصفيه خانه آب شرب ایوان یکی از پيشرفته ترین 
تصفيه خانه کشور است که با پيشرفت فيزیکی ۱۰۰ درصد 

آماده افتتاح در سفر آتی دولت به استان است.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای ایلام :

۷3 درصد اعتبارات هزینه شده پروژه های آب منطقه ایلام
 در دولت سیزدهم اجرایی شد

شورای  بودجه  کميسيون  ریيس  پيشرو:  کرمان-خبرنگار 
شهر کرمان با اشاره به کليات بودجه مصوب سال ۱۴۰۳ 
شهرداری گفت: بودجه شهرداری برای سال ۱۴۰۳ معادل 
۷۸ هزار و ۳۱۱ ميليارد و ۳۰۰ ميليون ریال تعيين شده که 
افزایش ۸۰ درصدی نسبت به بودجه امسال خواهد داشت و 
جزیيات آن هم به اطلاع مردم می رسد. اطلاع رسانی در مورد 
کليات بودجه سال آینده شهرداری و اینکه لوایح عوارضی 
به تصویب شورا رسيده اند از محورهای یکصدو چهلمين 
نشست عمومی شورای شهر کرمان؛ موضوعی که حسين 
چناریان ریيس کميسيون بودجه شورا با تشریح ابعاد آن در 
این نشست گفت: در مورد لوایح عوارضی بيشتر کار از نظر 
شورا انجام و مراحل آن نيز طی شده که اميدواریم امروز از 
طریق مبادی مربوطه ابلاغ شود تا مردم در جریان لوایح سال 
۱۴۰۳ قرار گيرند به طور قطع در موضوعات سال آینده، 
مردم می خواهند این موارد را درنظر بگيرند.بررسی تکاليف 
سرمایه گذار تله کابين کرمان در موضوع قرارداد با شهرداری 
نيز از دستور کارهای دیگر این نشست بود، موضوعی که ابتدا 
در کميسيون حقوقی شورا مطرح شده بود.محمد موسوی 
تکاليفی که  براساس  این زمينه گفت:  نيز در  عضو شورا 
برعهده سرمایه گذار بوده گویا تاخيری در مورد راه اندازی و 
بهره برداری از تله کابين رخ داده که در بحث احقاق حق 
شهرداری و پيگيری حقوقی این مهم در کميسيون حقوقی 

شورا مطرح شده است.
البته پيگيری حقوقی و دليل تعلل شرکت سرمایه گذار تله 
کابين کرمان در صحن علنی شورا هم مطرح شد. محمد 
امينی زاده ریيس کميسيون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورا 
در همين زمينه گفت: اینکه تعللی در افتتاح این پروژه اتفاق 
افتاده یا نيافتده باید رسيدگی شود و برای این رسيدگی نياز 

به تامين دليل داریم؛ پروژه سرمایه گذاری تله کابين قرار بوده 
انتهای ۱۴۰۰ تحویل شهرداری شود، و این تاخير فرصتی 
بود که مردم کرمان می توانستند از آن استفاده کنند.وی 
ادامه داد: مجموعه عوامل مرتبط با تله کابين بر این باورند 
که تعلل هایی که در افتتاح این پروژه داشتند مجاز و قانونی 
بوده است، و اینک ما نه می گویيم حق و نه می گویيم 
ناحق، بلکه بر تامين دليل برای پيگيری این موضوع تاکيد 
داریم.در ادامه نشست، اعضای شورا با چهار رای موافق، ۲ 
رای مخالف و سه رای ممتنع برای پيگيری موضوع تعلل 
شرکت سرمایه گذار تله کابين کرمان در افتتاح این پروژه 
موافقت نکردند.اما تخفيف های ماده ۱۶ قانون حمایت از 
توليد و عرضه مسکن)تخفيف حداقل ۵۰ درصدی عوارض 
و تراکم ساخت و تقسيط بدون کارمزد باقيمانده برای طرح 
های مسکن گروه های کم درآمد و نيز مسکن های بافت 
های فرسوده( نيز از موضوعات این نشست شورا بود که با 
توجه به اینکه اصل این موضوع بحثی قانونی است و از این 
منظر که شهرداری در محدوده های مختلف درصدهایی 
اعلام کرده بایستی این درصدها مورد تایيد شورا قرار گيرد.

امينی زاده ریيس کميسيون حقوقی، نظارت و ارزیابی نيز در 
همين زمينه گفت: زمان تصویب ماده ۱۶ قانون ساماندهی 
حمایت از توليد و عرضه مسکن قبل از قانون درآمدهای 
پایدار بوده، براساس قانون درآمدهای پایدار تمامی تخفيف 
ها ملغی شده لذا استناد به این ماده قانونی کاملا منتفی 
را  اجازه  این  قانون  اگر شورا بخواهد تخفيفی بدهد  ولی 
به او نداده است.چناریان ریيس کميسيون بودجه، منابع 
پایدار و سرمایه گذاری شورای شهر کرمان نيز گفت: هيچ 
سياست مشخصی در پيشنهاد دوستان شهرداری نبود و 
برای همين یکسری پهنه ها را پيش بينی و درصدی را بدون 

در نظر گرفتن سياست مشخصی تعيين کرده بودند.منصور 
ایرانمنش ریيس کميسيون عمران و شهرسازی شورای شهر 
بسته های  بحثِ  اینک  گفت:  زمينه  در همين  نيز  کرمان 
تشویقی در خصوص بافت فرسوده جدید نيست، متاسفم که 
با وجود اینکه در بسياری از کلانشهرها این موضوع اجرایی 
شده اما در کرمان با وجود اینکه چندین بار به شهرداری 
ابلاغ شده هنوز در ابهام مانده است.فتح الله مویدی ریيس 
کميسيون خدمات شهری شورای کرمان نيز در همين زمينه 
گفت: ما در مقابل مردم و شهرمان وظيفه داریم، باید بازدید 
ميدانی از بافت فرسوده داشته باشيم و ببينيم در کوچه های 
طاهرآباد خودرو نمی تواند عبور کند؛ اگر زلزله ای اتفاق بيافتد، 
آیا مسئوليت داریم یا نداریم؟.در نهایت اعضای شورا بر سر 
تایيد درصدهای شهرداری در مورد تخفيف های ماده ۱۶ 
قانون حمایت از توليد و عرضه مسکن به توافق نرسيدند، 
این موضوع در صحن علنی رای نياورد و قرار شد شهرداری 
بررسی بيشتری در مورد این موضوع انجام دهد.ایرانمنش 
ریيس کميسيون عمران و شهرسازی شورای شهر کرمان 
همچنين از وضعيت ساخت مسکن های ملی در شهر کرمان 
گلایه کرد و خطاب به مسئولان این حوزه افزود: یک سال 
و نيم از ادامه فعاليت دولت مانده و بهتر است زودتر تحقق 
شعار مسکن دار شدن مردم را ببينيم.عضو شورای شهر کرمان 
گفت: شهر کرمان از نظر ساخت مسکن عقب است و اقدام 
ملموسی دیده نمی شود.وی ادامه داد: مردم در مورد مسکن 
های ملی ثبت نام کرده اند اما کار خاصی انجام نمی شود و 
کسی هم پاسخگو نيست.مسئولان استان کرمان پيشتر گفته 
بودند برای حل مشکل زمين در شهر کرمان نيازمند برخی 
اقدامات هستند و تامين زمين نيز از سوی سازمان های متولی 

در مرحله پيگيری و نهایی شدن قرار دارد.

بودجه شهرداری کرمان با چراغ سبز شورا ۸۰ درصد 
افزایش یافت
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خبر خبر

گروه ورزشی: فاطمه امینی سومین دختر 
تیراندازی بود که توانست سهمیه المپیک 
آخرین  در  او  بگیرد.  سالگی   ۲۳ در  را 
مسابقه آسیایی در تفنگ بادی فینالیست 
شد و با کسب رتبه ششمی مسافر پاریس 
شد. او بر حسب علاقه و پیشنهاد خانواده 
از ۱۶ سالگی وارد این رشته شد و توانست 
بعد از حدود ۸ سال از شروع فعالیتش 

سهمیه المپیک بگیرد.
چهل امیرانی،  شرمینه  رستمیان،  هانیه 
چهار  بیرانوند  محمد  و  امینی  فاطمه 
تیراندازی هستند که تاکنون توانسته اند 
 ۲۰۲۴ المپیک  سهمیه  رشته  این  در 

پاریس را بگیرند.
متن گفت و گو  با فاطمه امینی را در 

ادامه بخوانید.
می خواستم ورزش را حرفه ای دنبال کنم

ورزش  شروع  مورد  در  امینی  فاطمه 
حرفه ای اظهار کرد: همیشه دوست داشتم 
یک رشته ورزشی را حرفه ای دنبال کنم. 
براساس روحیاتم ورزش انفرادی را بیشتر 
دوست داشتم. اخبار تیراندازی را دنبال 
می کردم و از دور هم با این رشته آشنایی 
داشتم. با خانواده مشورت کردم و یکی 
بود. من  تیراندازی  آنها  پیشنهادهای  از 
هم بررسی کردم و آن را شروع کردم. از 
۱۶ سالگی تفنگ را تمرین کردم و از آن 

خوشم آمد و وارد این رشته شدم.
سال ۹۸ به اردوی تیم ملی دعوت شدم

تیم  به  وی در خصوص دعوت شدنش 
را  تیراندازی   ۹۵ سال  از  گفت:  ملی 
شناختم و در رشته تفنگ تمرین را شروع 
همه  و  می کردم  تمرین  اصفهان  کردم. 
کارهای بدنسازی، خرید سلاح و لباس 
همه  در  دادم.  انجام  تمرین  کنار  در  را 
مسابقات آزاد یا لیگ هم شرکت کردم که 
مربیان رکوردهای این مسابقات را بررسی 
انتخابی  می کردند. سال ۹۸ در مسابقه 
دعوت  ملی  تیم  به  قطر  آسیا  قهرمانی 
شدم. قطر اولین مسابقه بین المللی من 

بود که در رده جوانان تیر زدم.

دو سال وقفه بین مسابقات به دلیل کرونا 
و المپیک داشتم

امینی ورود کرونا به ایران را سبب وقفه 
بین المللی اش  رویداد  دو  میان  ساله  دو 
خواند و گفت: در مسابقات قهرمانی آسیا 
قطر که اولین مسابقه بین المللی من بود 
در بخش انفرادی فینالیست شدم و در 
فینال در رده ششم قرار گرفتم. در بخش 
تیمی هم توانستم به مدال برنز دست یابم. 
بعد از این مسابقات، کرونا به ایران رسید 
و بین اردوها و مسابقات وقفه افتاد. چون 
المپیک توکیو در پیش بود همه تمرکزها 
به سمت المپین ها بود. با اتمام المپیک 
به  مهر ۱۴۰۰  از  مجدد  رکوردها  طبق 
اردو دعوت شدم. تعداد زیادی ورزشکار به 
این مرحله از اردو دعوت شدند که با هر 
مرحله رکوردگیری تعداد نفرات کاهش 
پیدا می کرد اما من توانستم رکورد خوبی 

بزنم و در اردو ماندگار شدم.
مادرم اولین کسی بود که بعد از کسب 
سهمیه خوشحالی ام را با او تقسیم کردم

عضو تیم ملی تفنگ در خصوص کسب 
سهمیه المپیک گفت: اولین رویدادی که 
بعد از یک وقفه سه ساله اعزام شدم جام 
جهانی برزیل )فروردین ۱۴۰۱( بود که در 
آن در بخش تیمی برنز گرفتم و با اختلاف 
یک دهم نتوانستم به فینال راه یابم. بعد 
از برزیل به صورت مداوم در اردوها بودم 
کردم.  شرکت  مختلف  مسابقات  در  و 
در چند مسابقه کسب سهمیه المپیک 
)قهرمانی جهان مصر، قهرمانی آسیا کره 
و قهرمانی آسیا اندونزی( شرکت کردم. در 
دو مسابقه اول با وجودی که رکوردهای 
نتوانستم  متاسفانه  زدم  هم  خوبی 
سهمیه  کسب  برای  شوم.  فینالیست 
اندونزی  در  می شدم.  فینالیست  باید 
خوشبختانه فینالیست و ششم شدم و 
براساس شرایط توزیع سهمیه به المپیک 
راه یافتم. بلافاصله همه متوجه شدند که 
سهمیه گرفته ام چون خبرها منتشر شده 
بودم اما اولین کسی که با او تماس گرفتم 

و خوشحالی ام  را با او تقسیم کردم مادرم 
بود.

دو سال مداوم برای کسب سهمیه تلاش 
کردم

وی افزود: قبل از اندونزی خیلی برنامه 
و  تمرینات  طبق  بودم.  کرده  ریزی 
هدف گذاری ها برای اندونزی خیلی تلاش 
کردم و ۱۰۰ خود را گذاشتم تا نتیجه دو 
سال تلاش مداوم خود را ببینم. من در 
دو سال اخیر منظم و بدون وقفه تمرین 
ورزشکاری  هر  بگیرم.  سهمیه  تا  کردم 
دوست دارد در مسابقه بهترین نتیجه را 
بگیرد و من با این ذهنیت به مسابقه رفته 
بودم و خداراشکر توانستم مزد زحماتم را 
بگیرم. البته در مسابقات قبلی هم همین 
بود و من همه تلاش خود را کرده بودم 
ولی گاهی اتفاقاتی رقم می خورد و نتیجه 
به شرایط ورزشکار در روز مسابقه بستگی 
دارد. من با دهم ها به فینال نمی رسیدم که 
خوشبختانه در اندونزی توانستم سهمیه 

بگیرم.
او هدفش را کسب مدال المپیک عنوان 
هر  رویای  من  نظر  به  گفت:  و  کرد 
است.  المپیک  در  قهرمانی  ورزشکاری 
دنیا  ورزشی  رویداد  بزرگترین  المپیک 
آن  در  دارد  دوست  کسی  هر  و  است 
قهرمان شود و من هم مستثنی نیستم. 
این اولین تجربه من از المپیک خواهد بود. 
مثل همین مسابقات کسب سهمیه برای 
آن برنامه ریزی کرده ام. مربیان هم هدف 
گذاری کردند و باید طبق برنامه ها پیش 
رویم و امیدواریم که در المپیک نتیجه 
بگیریم. تیراندازی کمی شرایط متفاوتی 
دارد، تجهیزات محور است و هزینه زیادی 
دارد ولی امیدواریم با کمک وزارت ورزش 
و کمیته ملی المپیک تا المپیک شرایط 
تلاش  همیشه  فدراسیون  شود.  بهتر 
می کند که ما با بهترین امکانات تمرین 
اما  کنیم  شرکت  مسابقات  در  و  کنیم 
امیدوارم تا المپیک شرایط بهتر شود و 
ما بتوانیم آمادگی کافی و لازم را بدست 

آوریم و نتایج خوبی بدست آوریم و به 
امید خدا مدال المپیک را کسب کنیم.

بیشتر هزینه تیراندازی با ورزشکار است
امینی در مورد خرید سلاح و هزینه های 
مربوط به تجهیزات تیراندازی گفت:  وقتی 
که ورزشکار تیراندازی را شروع می کند 
و مبتدی است، معمولا سالن ها سلاح را 
در اختیار می گذارند. بعد افراد براساس 
شرایط و میزان بودجه مجبور به خرید 
به  جایی  یک  از  چون  می شوند  سلاح 
بعد دیگر نمی شود با سلاحی که بقیه از 
آن استفاده می کنند تمرین و پیشرفت 
کرد. تیراندازی خیلی حساس است و باید 
سلاح روی بدن فرد تنظیم شود. نمی شود 
هر بار آن را تنظیم کرد و باید تنظیمات 

یکسان و براساس هر فرد باشد. 
باید  و  است  محور  تجهیزات  تیراندازی 
بتوان تجهیزات را خریداری کرد. لباس ها 
و  دارد  مختلف  مارک های  سلاح ها  و 
را  است. خدا  متفاوت  کیفیت هر کدام 
شکر زمانی که من این رشته را شروع 
کردم و متوجه شدم که به آن علاقه دارم 
شرایط مناسبی پیش آمد که با کمک 

خانواده سلاح خریدم. 
کم کم لباس خریدم و به تیم ملی آمدم 
تعویض  را  لباس ها  و  تجهیزات  مرتب 
خراب  اصطکاک  اثر  بر  چون  می کنیم 
هستیم  ملی  تیم  که  اکنون  می شوند. 
فدراسیون شرایطی را فراهم می کند اما 
است.  ورزشکار  خود  با  هزینه ها  بیشتر 
کند  شروع  را  این  می خواهد  که  کسی 
شروع کند باید از قبل هزینه ها را پیش 
بینی کند و ببیند که توانایی ان را دارد 

یا خیر"
حمایت خانواده را از ابتدا تاکنون داشتم

گفت:  پایان  در  ایران  تفنگ  ملی پوش 
من همیشه حمایت خانواده را از ابتدا تا 
کنون داشتم که سبب شده که تا به اینجا 
برسم. همچنین مربیان خوبی در کنارم 
داشتم که باید از آنها تشکر کنم./معصومه 

عبدالجوادی

تیم ملی ایران که با ۲ ورزشکار در رقابت های جودو نابینایان و کم بینایان گرند پری آلمان شرکت کرده بود موفق 
به کسب ۲ مدال طلا در پایان این رقابت ها شد.

رقابت های جودو گرند پری در راستای کلاس بندی و ارتقای رنکینگ جودوکاران در آلمان برگزار شد، که 
جودوکاران ایران با کسب ۲ مدال طلا به کار خود در این رقابتها پایان دادند.

وحید نوری در وزن مثبت ۹۰ کیلوگرم که در دور نخست استراحت داشت در مراحل بعدی با ضربه فنی کردن 
نمایندگانی از قزاقستان و انگلیس راهی فینال شد و در این مرحله جودوکاری از ترکیه را ضربه فنی کرد و به 

مدال طلای این وزن دست یافت.
همچنین میثم بنی طبا دیگر جودوکار ایران در وزن ۶۰ کیلوگرم کلاس b۱ که در دور اول استراحت داشت در 

۳ مسابقه متوالی حریفانی از تایلند، چین و هند را  ضربه فنی کرد و راهی فینال شد.
وی در این مرحله با برتری برابر جودوکاری از برزیل به مدال طلا دست یافت.

تیم ایران با ۲ نماینده در رقابت های جودو گرند پری آلمان حضور داشت و در پایان این رقابت ها موفق به کسب 
۲ مدال طلا شد.

2 طلای نمایندگان پاراجودوی ایران 
در گرند پری آلمان

شکست دختران پینگ پنگ ایران 
در قهرمانی جهان

تیم ملی تنیس روی میز زنان ایران در سومین دیدارش 
در رقابت های قهرمانی جهان شکست خورد.تیم ملی 
زنان ایران در ادامه رقابت های تنیس روی میز قهرمانی 
جهان به مصاف لوکزامبورگ رفت و با نتیجه سه بر یک 
شکست خورد.  تیم ایران با ترکیب شیما صفایی، مشهید 
اشتری و ندا شهسواری به مصاف لوکزامبورگ رفت.

صفایی در اولین بازی با نتیجه سه بر صفر نتیجه را به 
سارا دی نات واگذار کرد. در دومین بازی مهشید اشتری 
به مصاف شیانلیان نی رفت و سه بر یک شکست خورد. 
با تسی گوندرینگر  به رقابت  ندا شهسواری  ادامه  در 
پرداخت و سه بر صفر برنده شد اما صفایی در چهارمین 
مسابقه سه بر صفر برابر شیانلیان نی شکست خورد.

تیم ملی زنان ایران سه شنبه، اول اسفند، در آخرین 
بازی مرحله گروهی با تیم برزیل مسابقه خواهد داد.

دختران پینگ پنگ ایران با تیم های آفریقای جنوبی، 
ژاپن، لوکزامبورگ و برزیل همگروه اند. آنها پیش از این 
آفریقای جنوبی را شکست دادند و برابر ژاپن نتیجه را 

واگذار کردند.

تیرانداز المپیکی ایران:

رویای هر ورزشکاری قهرمانی در المپیک است 3 داور ایرانی در آستانه اخذ 
VAR لایسنس

اخذ  مرحله  آخرین  کردن  طی  برای  ایرانی  داور   ۳
لایسنس VAR به تاجیکستان اعزام خواهند شد.دانیال 
مرادی، رییس دپارتمان داوران گفت: در راستای تکمیل 
به  ایران  بین المللی  داور  سه   VAR آموزش  فرایند 
تاجیکستان اعزام می شوند تا فرایند دریافت لایسنس 
کمک داور ویدئویی را طی کنند.وی ادامه داد: پس از 
مذاکره و موافقت فدراسیون فوتبال تاجیکستان، سه 
داور ایرانی )پیام حیدری، بیژن حیدری و سید وحید 
داوران  دپارتمان  شد.رییس  خواهند  اعزام  کاظمی( 
خاطر نشان کرد: در واقع اعزام بنده هم به دلیل عدم 
حضور مدرس مورد تأیید در کشور تاجیکستان اینجانب 
 Lead VAR( نیز به عنوان مسئول آموزش داوران
Instructor( است. بر همین اساس پایان هفته جاری 
تهران را به مقصد تاجیکستان ترک خواهیم کرد تا در 
مسابقاتی که مدنظر فدراسیون میزبان است، داوران 
قضاوت کرده و در نهایت بتوانند دریافت لایسنس کمک 

داور ویدئویی را دریافت کنند.

حضور 32 تیم در مسابقات فوتسال 
گرامیداشت شهدای »چوار«

رحمان شجاعی: ۳۲ تیم حاضر در مسابقات فوتسال 
گرامیداشت شهدای چوار، فردا حریفان خود را خواهند 
رمضان  جام  فوتسال  مسابقات  شناخت.برگزاری 
در  وقفه  سال ها  از  بعد  چوار(  شهدای  )گرامیداشت 
دستور برگزاری هیات فوتبال استان تهران قرار گرفته 
است.این مسابقات قرار است پیش از پایان سال جاری 
آغاز شود و در فروردین ۱۴۰۳ به پایان برسد.بر همین 
اساس،  مراسم قرعه کشی این مسابقات در هیات فوتبال 
استان تهران انجام خواهد شد. این مسابقات با حضور 
۳۲ تیم تهرانی در سالن پاس تهران واقع در شهرک 
بهمن  عراقی ۲۳  برگزار می شود.جنگنده های  اکباتان 
۱۳۶۵ زمین فوتبال بخش چوار را در استان ایلام بمباران 
کردند. در این زمین دیدار دوستانه بین تیم منتخب چوار 
و جوانان ایلام در جریان بود و اقدام نظامی علیه آنها 

موجب شهادت ۱۵ فوتبالیست، داور و تماشاگر شد.

»استکی«: 
برای موفقیت نیاز به حمایت داریم

حافظ حاجیان: سرمربی تیم امید بوکس ایران گفت: 
که  قزاقستان  آسیایی  مسابقات  در  موفقیت  برای 
اردیبهشت ماه سال آینده برگزار می شود نیاز به حمایت 
های بیشتر فدراسیون داریم هرچند در حال حاضر 
اردوی خوبی در کیش سپری کردیم.»علیرضا استکی« 
اظهار کرد: به هر حال ۲ سال از عمر ریاست فدراسیون 
بوکس سپری شده و هرچند اتفاقات خوبی نیز رخ داده، 
اما موارد مورد نظر ما هنوز نحقق نشده است.وی ادامه 
داد: متاسفانه در تامین تغذیه کامل و مکمل های اعضای 
تیم ملی با مشکل مواجه هستیم که در همین راستا باید 
حمایت های لازم انجام شود؛ این مشکلات با حدود ۲ 
تا سه میلیارد ریال می تواند بر طرف شود.سرمربی تیم 
ملی بوکس ایران با بیان اینکه در تلاش برای افتخار 
آفرینی برای کشور هستیم، افزود: برای افتخار آفرینی 
نیازمند حمایت هستیم؛ شرایط باید به گونه ای شود که 
به جای تلاش برای کسب سهمیه المپیک، برای کسب 
مقام در المپیک تمرکز کنیم.وی کسب اولین سهمیه 
و  آسیاسی  مدال  چهار  جهانی،  مدال  یک  المپیک، 
پیروزی بر بوکسور مطرح جهانی قزاق را از دستاوردهای 
چهار ساله عملکرد خود به عنوان سرمربی تیم ملی 
دانست.»استکی« در ادامه با بیان اینکه کیش ظرفیت 
بالایی در میزبانی از رویدادهای بین المللی دارد، گفت: 
حمایت مدیران منطقه آزاد کیش از ورزش باید الگویی 
برای سایر مناطق باشد.وی به سالن های ورزشی کیش 
اشاره کرد و افزود: ما بهترین اردوهای خود را در جزیره 
کیش سپری کردیم؛ اما احساس می شود که تجهیزات 
سالن های ورزشی کیش رفته رفته فرسوده می شود و 

نیازمند نوسازی هستند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهایفاقد سند رسمی 
برابر رای شماره  ۱۴۰۲۶۰۳۱۲۰۰۸۰۰۳7۴۶ تاریخ ۱۴۰۲/۱۰/۰7  هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان آق قلا پرونده  
کلاسه ۱۴۰۲۱۱۴۴۱۲۰۰۸۰۰۰۱۲۵ تصرفات مالکانه و  بلامعارض متقاضی آقای حاجی قربان خوجه تقاندری  به شماره شناسنامه ۱۴۱۳ و شماره ملی ۴۹7۹۵۲7۴۹۳ صادره از آق قلا  در  ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 7۱/77  متر مربع قسمتی از پلاک شماره ۴۱7 فرعی از یک  اصلی  واقع در اراضی آق قلا بخش 7 حوزه ثبت ملک آق قلا از سهمی حاجی قاریاقدی طعنه تائید گردیده 
است ؛ لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه آگهی: ۱۶۶۱۱۳۶ تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۱/۱۶  تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۱۲/۰۲              مهناز جهانفر – سرپرست 

اداره  ثبت اسناد و املاک آق قلا

انتخابی آسیایی و جهانی؛ 
برگزاری مسابقات قهرمانی کشور 

»بولس و پتانک«
رقابت های قهرمان کشوری »بولس و پتانک« که حکم 
انتخابی تیم ملی جهت اعزام به مسابقات آسیایی و 
جهانی را دارد، آغاز به کار کرد.پانزدهمین دوره مسابقات 
پتانک، بولس و بولز قهرمانی کشور انتخابی تیم های 
ملی زنان و مردان اعزامی به مسابقات قهرمانی آسیا 
و قهرمانی جهان سال ۲۰۲۴،  در مجموعه ورزشی 
بین المللی شهید قربانی شهر اهواز آغاز شده و تا ۶ 
اسفندماه ادامه خواهد داشت.اردوی انتخابی تیم های 
ملی انجمن بولس و پتانک ایران در اردیبهشت ماه سال 
مسابقات  به  گزینش شده  ورزشکاران  و  برگزار  آینده 
آسیایی و جهانی هنگ کنگ، چین تایپه، ترکیه و فرانسه 
اعزام خواهند شد.فدراسیون جهانی پتانک و بولز از سال 
۱۹۸۳ عضو کمیته بین المللی المپیک بوده و انجمن 
بولس و پتانک کشورمان نیز با ۱۰ کرسی قاره ای و 
جهانی، تحت هدایت بنیان گذار آن جاسم منوچهری، 
جهانی  فدراسیون  ملی  اعضای  فعال ترین  از  یکی 

محسوب می شود.

در  استقلال  باشگاه  اسبق  مدیرعامل 
خصوص وضعیت این تیم صحبت کرد.

کاظم اولیایی در مورد وضعیت مدیریتی 
استقلال  و اختلاف میان خطیر  باشگاه 
اختلافاتی  متاسفانه  بیان کرد:  نکونام  و 
وجود دارد در باشگاه که سابقه نداشته 
مدیریت  اول  مسئله  این  دلیل  است. 
زیرا  ندارد  ثبات  که  است  باشگاه  کلان 
اگر قدرت مشخصی باشد، این اختلافات 
اگر وجود بیاید هم از طریق هیات مدیره 
حل می شود. وزارت ورزش باید مالکیت 
کلان تیم را مشخص کند. البته منفعت 
برخی در اختلافات این افراد تاثیر گذار 
است. امیدوارم این اختلافات حل بشود و 
به هواداران نرسد. وضعیت باشگاه مطلوب 
نیست زیرا با حریف سنتی تنها ۵ اختلاف 

است ولی شادی دیده نمی شود.
وی افزود: رتبه بندی جایگاه ها باید اتفاق 
بیفتد. بعضی ها در زمان بازیگری خودشان 
سرمربی  جایگاه  ولی  بودند  بزرگی  آدم 
متفاوت است. مراودات مالی بالا در باشگاه 
استقلال بعضی ها را وسوسه می کند که 
شریک شوند و به حواشی قوت می بخشند. 

این باشگاه را نباید با تیم های محلی اشتباه 
گرفت و سرمربی و مدیرعامل باید جایگاه 

استقلال را بشناسند.
از  اولین سوال من  اولیایی تصریح کرد: 
وزیر این است که بالای سر هیات مدیره 
استقلال چه کسی قرار گرفته است؟ عدم 
مسائل  خیلی  جایگاه ها  بودن  مشخص 
را خراب کرده است. من برای استقلال 
مطرح بودم تا از تجربه من استفاده شود 
اما از جوانان باید استفاده شود. خطیر هم 
افراد  بین  و  نشده  رئیس  همین طوری 
و  برسد  جایگاه  این  به  توانسته  زیادی 

انتخاب شود.

به  من  اصلی  اعتراض  کرد:  عنوان  وی 
مسئولیت  هیچکس  زیرا  است  مجمع 
نمی گیرد.  عهده  به  را  استقلال  باشگاه 
کسی مشکلات را حل نمی کند و کسی 
و  اعتباری  منافع  نمی گیرد.  گردن  هم 
است.  خطر  در  باشگاه  اقتصادی  حتی 
مردم را نباید سرکار گذاشت. 7۰۹ میلیارد 
افزایش  تا  کردیم  جمع  خیابان  کف  از 
سرمایه انجام شود و شفافیت صورت گیرد 
ولی هیچ کاری انجام نشد و حتی معادل 
همان پول نقد جمع شده بدهی انجام شد. 
از رئیس جمهور به عنوان شورای عالی 
دارم که مسیر مدیریت ها  ورزش گلایه 

اشتباه است.
مدیرعامل اسبق استقلال گفت: در بحث 
عنوان  به  من  موضع  مشترک  مالکیت 
یک استقلالی نیست بلکه به عنوان یک 
وعده  برخی  زیرا  است  ملی  کارشناس 
دادند و عمل نکردند. حمید سجادی ویز 
فراخواند  را  آقایان  ورزش  وزارت  سابق 
ولی مدیران حاضر، اسناد جعلی آوردند و 
من هم اجازه اثرگذاری ندادم. راه اصلاح 
تفکیک مدیریت وجود دارد تا استقلال 
در آسیا حضور داشته باشد. اسناد تقلبی 
و  قبل  دفعه  دادند  آسیا  فدراسیون  به 
فوتبال  از  باید  ما  جریمه دلاری شدیم. 
حرفه ای درآمد داشته باشیم ولی الان در 
حال پرداخت جریمه هستیم. در گذشته 
برترین باشگاه آسیا بودیم ولی الان دهم 
هم نیستیم.اولیایی عنوان کرد: استقلال 
آندره آ  بدهی  خاطر  به  جاری  سال  در 
استراماچونی وارد ارزیابی نشد ولی باید 
این مدارک درست شود تا در آسیا جای 
بگیریم. مگر مسیر درست چه اشکالی دارد 
که از مسیر غلط می رویم و حیثیت ملی 

کشور را از بین می بریم.

اولیایی: 

نکونام و خطیر باید حد و جایگاه خودشان را بدانند

تداوم صدرنشینی مس کرمان 
در لیگ برتر هندبال مردان

برتر هندبال  یازدهم سی وششمین دوره لیگ  هفته 
مردان در شهرهای کازرون، گچساران، اصفهان، طبس 
و کرمان برگزار شد.مس صدرنشین در این هفته میزبان 
تیم رده سومی گیتی پسند بود و توانست با نتیجه ۳۰ 
بر ۲۹ مقابل این تیم به برتری برسد و همچنان با ۲۴ 
امتیاز در رده نخست لیگ باقی بماند.در دومین دیدار 
پرواز هوانیروز مهمان تیم رده دومی نیروی زمینی شهید 
شاملی کازرون بود. هوانیروز در پایان این دیدار با نتیجه 
۳۳ بر ۳7 مغلوب این تیم شد.فولاد مبارکه سپاهان 
نیز در خانه مقابل پیکان سبزوار با حساب ۲۸ بر ۲۹ 
شکست خورد. نفت و گاز گچساران نیز در خانه مقابل 
پلیمر خلیج فارس با نتیجه ۱۹ بر ۲۴ و آلومینیوم اراک 
با حساب ۲7 بر ۲۸ برابر فولاد سپاهان نوین شکست 
خوردند. در آخرین دیدار زغال سنگ طبس که میزبان 
فرازبام خائیز دهدشت توانست با نتیجه ۳۴ بر ۱۹ پیروز 
شود. نتایج کامل هفته یازدهم سی وششمین دوره لیگ 
برتر هندبال مردان:نیروی زمینی شهید شاملی کازرون 

۳7 - پرواز هوانیروز ۳۳
نفت و گاز گچساران ۱۹ - پلیمر خلیج فارس خرم آباد 

۲۴
سپاهان نوین ۲۸ – آلومینیوم اراک ۲7

زغال سنگ طبس ۳۴ – فرازبام خائیز دهدشت ۱۹
صنعت مس کرمان ۳۰ - گیتی پسند اصفهان ۲۹

فولاد مبارکه سپاهان ۲۸ – پیکان سبزوار ۲۹
رده بندی تیم ها در پایان هفته یازدهم لیگ برتر هندبال 

مردان:
صنعت مس کرمان، ۲۴ امتیاز 

نیروی زمینی شهید شاملی کازرون، ۲۲ امتیاز
گیتی پسند، ۱۸ امتیاز فولاد مبارکه سپاهان ۱۵ امتیاز

زغال سنگ طبس، ۱۵ امتیازپلیمر خلیج فارس خرم آباد، 
۱۲ امتیازنفت و گاز گچساران، ۱۴ امتیازپیکان سبزوار، 
اراک، ۵  امتیازآلومینیوم  نوین، ۸  امتیازسپاهان   ۱۰

امتیاز
پرواز هوانیروز، ۴ امتیازفرازبام خائیز دهدشت، ۲ امتیاز.

یک ایرانی در صدرجدول آقای گلی 
جام جهانی فوتبال ساحلی

در پایان دور گروهی جام جهانی فوتبال ساحلی ۲۰۲۴ 
امارات مختاری در صدر جدول آقای گلی قرار گرفت.

رده بندی گلزنان این دوره تا پایان مرحله گروهی به 
شرح زیر است:

محمدعلی مختاری )ایران( با ۶ گل
لئو مارتینز )پرتغال( با ۵ گل

چیکی )اسپانیا(، رونوی تینیرائوری )تاهیتی( و پائولو 
حسام )مصر( با ۴ گل حمید بهزادپور )ایران(، لوکاس 
مدرو )آرژانتین(، آله هاپون )بلاروس(، ایهار بریشتسل 

)بلاروس( و ماندیون دیانیه )سنگال( با ۳ گل



7
اقتصادی

روزنامه           پیشروروزنامه
خبر خبر

مدیریت محترم شرکت گلهای احسان 
مدیریت محترم شدکت دنا پویش باختر

مدیریت محترم شرکت بارز
مدیریت محترم شرکت پارسا گستر بیستون

مدیریت محترم شرکت انتظام غرب
مدیریت محترم شرکت چهار چشمه

سلام علیکم
به استحضار می رساند مشاغل درخواستی خانم نسترن مشتری درکمیته بدوی مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۲۲مشاغل سخت و زیان اور مطرح و مورد تایید قرار گرفته است.

مقتضی است به استناد مواد۳و۶ آیین نامه اجرایی مشاغل سخت و زیان آور طی مدت ۲سال نسبت به ایمن سازی وبهسازی محیط کار اقدام فرمائید.
رای کمیته بدوی حداکثر ظرف ۱۵ روز اداری پس از ابلاغ در قالب فرم شماره )۴( قابل تجدید نظر خواهی در کمیته تجدید نظر این استان می باشد ودرغیر این صورت رای صادره برای 
اشخاص داخل کشور سه ماه و برای افراد مقیم خارج کشور شش ماه از تاریخ ابلاغ رای مطابق قانون دادگاه های عمومی و انقلاب در امور مدنی در دیوان عدالت اداری قابل اعتراض است.
هوشیار جوهری
رئیس کمیته بدوی مشاغل سخت و زیان آور استان کرمانشاه

/م الف۱۲/۳۹۳8

آگهی قانون تعیین تکلیف اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی شهرستان الشتر-سری )137( جمعی
نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی ،املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی شهرستان الشتر  مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده 
جهت اطلاع عموم به شرح ذیل  در دو نوبت آگهی می گردد. در صورتی که هرکس نسبت به صدور سند مالکیت بنام متقاضیان اعتراض داشته باشد می تواند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه  اعتراض خود را کتباً به اداره ثبت اسناد واملاک محل تسلیم وپس از اخذ رسید 
ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خودرا به مراجع محترم قضایی تقدیم وگواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل نماید، در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره 

ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست 
تاریخ انتشار نوبت اول  : ۱۴۰۲/۱۲/۰۲     
تاریخ انتشار نوبت دوم  : ۱۴۰۲/۱۲/۱7     

۱ – تقاضای »اکبر محمودی سالار«فرزند »کریم« نسبت به »ششدانگ یک قطعه زمین زراعی« بمساحت »۱۳۲۱۶.۱۲« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۲۵« فرعی از »7۱« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(« خروجی از مالکیت مالک اولیه »کریم 
محمودی سالاری«

 ۲- تقاضای »صیدحسین حسنوند«  فرزند »موسی« نسبت به »ششدانگ یک قطعه زمین زراعی« بمساحت »۲۵۳.7« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره » « فرعی از »۱۵۶« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه »ططر عبدی نیا«
۳- تقاضای »ولی ولی پور« فرزند »پاپی احمد« نسبت به »ششدانگ یکباب عمارت مسکونی« بمساحت »۲۵۲« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۳« فرعی از »۱۰۱« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه » علی جعفر گلستانی«

۴ - تقاضای »سجاد حسنوند« فرزند »سلطان قلی« نسبت به »ششدانگ یک قطعه زمین زراعی« بمساحت »۵۹۴۶.۲7« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۶« فرعی از »۹۳« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه »کریم بیگ 
حسنوند«

۵ - تقاضای »سجاد حسنوند« فرزند »سلطان قلی« نسبت به »ششدانگ یک قطعه باغ« بمساحت »8۰۱۵.۴۰« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۶« فرعی از »۹۳« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه »جافر حسنوند«
۶- تقاضای »کیهان لطفی پور« فرزند »ولی شا« نسبت به »ششدانگ یک قطعه زمین زراعی« بمساحت »۳۲۰۰« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره » « فرعی از »۱۵۶« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(« خروجی از مالکیت مالک اولیه »ططر عبدی نیا«

7 - تقاضای »صحبت شکریان« فرزند »بک عالی« نسبت به »ششدانگ یکباب عمارت مسکونی« بمساحت »۱8۰« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۱۵« فرعی از »۹۲« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه »علی خان فتح الهی«
8 - تقاضای »ربیع حاجی« فرزند »علی مراد« نسبت به »ششدانگ یک قطعه زمین زراعی«   بمساحت »۲۵۵۹.۹۳« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۳۶« فرعی از »۵۵« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه »علی مردان 

رحمتی«
۹ - تقاضای »محسن کاکولوند« فرزند »محمدکریم« نسبت به »ششدانگ یک قطعه زمین زراعی«  بمساحت »۶۳۶۱.88« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره » « فرعی از »۱۲۳« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(«  خروجی از مالکیت مالک اولیه »احمد 

مرادی«
۱۰- تقاضای »آقاجان حاجی« فرزند »عبدالرضا« نسبت به »ششدانگ یک قطعه باغ« بمساحت »۵8۵7.۵۹« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۱۰۴« فرعی از »۵۵« اصلی واقع در بخش »۱۱حوزه ثبت ملک الشتر)سلسله(« خروجی از مالکیت مالک اولیه »بهرام هاشمی« 

شناسه: ۱۶7۰۰۰7
فرشاد بازوند نژاد  - رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان الشتر

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم کشور 
خبر داد:

تصویب ۱۵ هزار میلیارد تومان برای 
اشتغال پایدار روستایی

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم کشور از آغاز 
رویداد ملی مدار با هدف حمایت از کسب و کارهای 
مولد، دانش بنیان، اشتغال زا و روستایی در کشور خبر 
داد و گفت: ۱۵ هزار میلیارد تومان منابع برای طرح 
پایدار روستایی اختصاص پیدا می کند.سید  اشتغال 
امیرحسین مدنی در نشست خبری پیرامون آغاز رویداد 
ملی مدار از آغاز رویداد ملی مدار با هدف حمایت از 
کسب و کارهای مولد، دانش بنیان، اشتغال زا و روستایی 
در کشور خبر داد و گفت: مدار مخفف حمایت از کسب 
و کارهای مولد، دانش بنیان و روستایی است. یکی 
از سیاست هایی که دولت سیزدهم به صورت جدی 
مورد توجه قرار داده است اقتصاد روستایی است که 
در حقیقت کلیدی ترین عامل مهاجرت از روستاها به 
شهر استوی افزود: بیش از ۵۴ درصد از دلایل مهاجرت 
از روستا به شهر مربوط به دلایل اقتصادی، ۲۵ درصد 
مربوط به دلایل فرهنگی، ۱۳.۳ درصد مربوط به دلایل 
اقلیمی و مابقی نیز مربوط به مسائل جمعیت شناختی 
است؛ لذا دولت توجه ویژه ای به موضوع اقتصاد روستا 
داشته که البته موضوعی کلان محسوب می شود.دبیر 
شورا عالی جهاد سازندگی با بیان اینکه موضوع اقتصاد 
روستا موضوع کلان بوده که در دولت مورد توجه قرار 
گرفته است، اظهار کرد: در راستای تحقق اهداف دیده 
شده در موضوع اقتصاد روستا تکمیل زیرساخت ها در 
حوزه تولید است. به عنوان مثال، در بخش برق رسانی، 
آب رسانی و گازکشی آمار خوبی کشور کسب کرده است؛ 
اما مثلاً در فعال سازی معادن، آبخیزداری و آبخوان 
داری با وجود تاکید، به لحاظ زیرساختی دچار چالش 
هستیم.معاون توسعه روستایی و مناطق محروم با اشاره 
به اینکه سیاست ها در حوزه خرید محصولات کشاورزی 
در دوره های گذشته معطوف به موضوعاتی شده است 
که بعضاً نتایج عکسی را به همراه داشته است، افزود: 
مدلی که با یک دامدار خرد و مزرعه دار برخورد کرده ایم 
باید امروز مورد توجه جدی قرار گیرد. هر چه توانستیم 
اقتصاد روستا را در گذشته به کشاورزی گره زده ایم. 
کشاورزی که به مرور غیر سودده شده و همانند این 
موضوع در دامداری نیز مشاهده می شود. موضوع دیگر 
شهرسازی روستاها بوده که امروز بعد از تبدیل بسیاری 
از روستاها به شهر شاهد درخواست های بسیار از سوی 
که  روستا هستیم چرا  اسم  به  بازگشت  برای  مردم 
مردم عوارض شهری را پرداخت می کنند، هزینه های 
شهری را متحمل می شوند؛ اما عملاً خدمات در حد 
روستا باقی مانده است.وی تأکید کرد: یکی از مباحث 
پراهمیت اشتغال روستا است. عددهایی همچون ۳۰ 
هزار میلیارد تومان در کشور برای توانمندسازی در 
حوزه اشتغال زایی روستایی هزینه شده، اما این اقدام 
چقدر متناسب با محدوده جغرافیایی روستاها بوده 
است؟ لذا در جلسه ای که امروز در حوزه اشتغال زایی 
روستایی بود مصوب شد ۱۵ هزار میلیارد تومان منابع 
برای  روستایی  پایدار  اشتغال  طرح  دوم  مرحله  در 
طرح های روستایی اختصاص پیدا کند. پیش تر نیز ۱.۵ 
میلیارد دلاری که از صندوق توسعه ملی برای این اقدام 
برداشت شده بود، به اهداف تعیین شده دست پیدا 
نکرد؛ اما در مرحله دوم مقرر شده با توزیع متفاوت این 
منابع، به اهداف اشتغال زایی روستایی دست پیدا کنیم.

مدنی ادامه داد: در حال حاضر ۵ هزار میلیارد تومان از 
این منابع بازگشته است که بنا بر مصوبه هیات امنای 
صندوق عدالت و پیشرفت مقرر شده سه برابر آن یعنی 
حداقل ۱۵ هزار میلیارد تومان که می تواند تا سقف ۲۱ 
هزار میلیارد تومان افزایش پیدا کند جهت طرح های 
اشتغال پایدار مورد استفاده روستاییان قرار گیرد. توزیع 
هدفمند منابع در این مرحله مدنظر قرار گرفته است که 
یکی از مواردی که این منابع مورد استفاده قرار می گیرد 
۲ هزار میلیارد تومان برای اجرای رویداد ملی مدار است 
که در حقیقت طرح های حوزه روستا را وارد محیط های 
روستایی کشور می کند و این منابع در جهت حمایت از 
کسب و کارهای مولد، دانش بنیان، اشتغال زا و روستایی 

مورد استفاده قرار می گیرد.

 مدیرعامل شرکت پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
از کارت سوخت های ایرانی رونمایی کرد و گفت: در دو سال 
اخیر با شرکت های دانش بنیان 7۰ میلیون یورو قرارداد به 
امضا رسیده است. جلیل سالاری در آیین رونمایی و انتقاد 
تفاهم نامه کارت های ساخت ایرانی )داخلی( سامانه هوشمند 
سوخت، اظهار کرد: سیاست های حاکمان سلطه این است 
جلوی پیشرفت کشورها را بگیرند و از تحریم به عنوان ابزار 
آن استفاده می کند.وی افزود: توانستیم از فرصت تحریم 
استفاده کنیم و با شرکت های دانش بنیان قرارداد ببندیم و از 
تحریم ها عبور کنیم.معاون وزیر نفت گفت: برای نخستین بار 

است که در شرکت پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
که با شرکت های دانش بنیان 7۰ میلیون یورو قرارداد امضا 
شده که در زمینه کاتالیست ها و کیفی سازی نفت کوره از 
جمله فعالیت های انجام شده است.سالاری اضافه کرد: میزان 
صادرات خدمات فنی مهندسی بخش صنعت پالایشی در 
حوزه برون مرزی به میزان ۵۰ میلیون یورو رسید و برای 
افزایش سهم دانش بنیان ها باید به سمت مانع زدایی راه 
آن ها حرکت کنیم و یکی از برنامه های ما این است که همه 
شرکت های دانش بنیان را زیر یک چتر قرار دهیم.وی ادامه 
داد: زنجیره کالایی صنعت پالایشی دارای ارزش افزوده بوده و 

شناسایی نیز شده است. برای تامین مالی شرکت های دانش 
بنیان قصد داریم در قالب مشارکت، مجموعه های مورد نیاز 
تجهیزات را دخیل کنیم و به این وسیله یک برند کالایی 
در کشور شکل دهیم.مدیرعامل شرکت پالایش و پخش 
فراورده های نفتی گفت: در مسیر اقتصاد دانش بنیان در حال 
حرکت هستیم و 7۰ الی 8۰ درصد کالاهای صنعت پالایشی 
را در داخل کشور تولید می کنیم، اما در زنجیره محصولات 
دارای معایبی هستیم که درصدد هستیم این معایب را به 
حداقل برسانیم.بر اساس این گزارش، در این آیین کارت 

سوخت های ایرانی رونمایی شد.

معاون وزیر نفت:

کارت سوخت هوشمند، ایرانی شد

چهار شنبه 2 اسفند    1402/شماره 4939 
21 فوریه  2024/ 11 شعبان  1445

سامانه جامع حمل ونقل بین المللی در 
بخش کالا و مسافر به بهره برداری رسید 
 مدیرکل دفتر ترانزیت و حمل و نقل بین المللی سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای از بهره برداری کامل سامانه 
جامع حمل و نقل بین المللی در بخش کالا و مسافر در 
بهمن ماه امسال خبر داد.به گزارش وزارت راه و شهرسازی 
از سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای »جواد هدایتی« 
مدیرکل دفتر ترانزیت و حمل و نقل بین المللی این سازمان 
گفت: به منظور مدیریت تردد در مرزهای جاده ای کشور 
و صدور یکپارچه اسناد حمل ونقل جاده ای، بهره برداری 
آزمایشی از سامانه جامع حمل و نقل بین المللی از تاریخ 
۵ تیر ماه سال جاری در بخش صدور راهنامه و مدیریت و 
کنترل تردد از مرزهای جاده ای آغاز شد و با تکمیل تدریجی 
سایر بخش ها از جمله بخش مسافری و تبادل اطلاعات با 
سایر ارگان ها و دستگاه ها در بهمن ماه سال جاری به بهره 
برداری کامل رسید.وی افزود: در سامانه جامع حمل ونقل 
بین المللی تمام سفرهای بخش حمل ونقل بین المللی توسط 
شرکت های مسافری و باری از طریق سامانه جامع حمل و 
نقل بین المللی ثبت می شود.هدایتی با بیان اینکه امکان 
ثبت سفر و دریافت کد قبل از ورود ناوگان به پایانه مرزی 
فراهم شده است، افزود: شرکت های حمل ونقل بین المللی با 
برنامه ریزی مناسب و در هنگام آغاز سفر و قبل از رسیدن 
ناوگان به پایانه های مرزی نسبت به ثبت سفر و اخذ کد 
رهگیری در سامانه اقدام کرده و بر اساس کد صادر شده 
تشریفات مرزی نیز انجام می شود.وی کاهش توقف ناوگان 
در پایانه های مرزی، تسریع در تشریفات مرزی و همچنین 
پیش بینی ترافیک ناوگان در مرز و افزایش نظارت شرکت ها 
بر ناوگان تحت پوشش و امکان ایجاد سامانه نوبت دهی در 
پارکینگ های مجاور پایانه های مرزی بر اساس اطلاعات اخذ 
شده از سامانه جامع را را از مهم ترین محسنات این سامانه 
برشمرد و افزود: پس از ورود ناوگان به محوطه مبادی مرزی، 
با ارائه کد سفر به نمایندگان سازمان راهداری در پایانه های 
مرزی، کلیه تشریفات ناوگان بین المللی در کمترین زمان 
ممکن صورت می پذیرد.به گفته هدایتی با راه اندازی این 
سامانه امکان تبادل اطلاعات با سامانه های داخلی سازمان 
مانند  ارگان ها  سایر  و  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری 
سامانه های گمرک، بیمه مرکزی، کانون جهانگردی، شرکت 
نفت و... فراهم شده است و کلیه مجوزهای مورد نیاز برای 
ناوگان نیز به صورت متمرکز از طریق همین سامانه جامع 

صورت می پذیرد.

صادرات اقلام یارانه ای ممنوع شد

موضوع  بخشنامه ای  در  ایران  تجارت  توسعه  سازمان 
حمایتی  ارز  مشمول  یارانه ای  اقلام  صادرات  ممنوعیت 
۲8۵۰۰ تومان را ممنوع اعلام کرد.سازمان توسعه تجارت 
ایران در بخشنامه ای به گمرک ایران موضوع ممنوعیت 
صادرات اقلام یارانه ای را ابلاغ کرد.در این بخشنامه آمده 
مورخ   ۲۰۲۵8۵ شماره  نامه  تصویر  پیوست  به  است: 
جهاد  وزارت  بازرگانی  توسعه  معاونت   ۱۴۰۲/۰۹/۰8
لزوم ممنوعیت صادرات کالاهای  کشاورزی در خصوص 
اساسی مشمول یارانه ارز حمایتی ۲8.۵۰۰ تومان ارسال 
شده و به اطلاع می رساند؛ به استناد مفاد )ب( ماده )۲۳( 
قانون احکام دائمی برنامه های توسعه کشور صادرات کالاهای 
اساسی طبق جدول مشروحه ذیل غیر مجاز اعلام می گردد. 
خواهشمند است دستور فرمائید مراتب یادداشت و گمرکات 

اجرایی ابلاغ نمایند.

ارسال سفارش فروش و انجام معامله فروش بازارگردان ها 
موضوع  معاملاتی   نمادهای  کلیه  در  ثانوی  اطلاع  تا 
بازارگردانی ممنوع شد.مدیریت عملیات بازار شرکت بورس 
اوراق بهادار تهران  در خصوص  ممنوعیت ارسال و انجام 

معامله فروش توسط کلیه بازارگردان ها با صدور اطلاعیه ای 
نمادهای معاملاتی   ثانوی در کلیه  تا اطلاع  اعلام کرد: 
موضوع بازارگردانی، ارسال سفارش فروش و انجام معامله 
هم  پیش تر  است  ذکر  باشد.شایان  می  ممنوع  فروش 

مدیریت نظارت بر بورس های سازمان بورس و اوراق بهادار 
با اشاره به لغو عرضه های اولیه در بازار سرمایه گفته بود: 
این تصمیم در راستای حمایت از بازار سرمایه با توجه به 

شرایط کنونی گرفته شده است.

 ارسال و انجام معامله فروش توسط کلیه بازارگردان ها ممنوع شد

 معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی گفت: 
از حضور چینی ها به عنوان سرمایه گذار در بخش مسکن 

کشور حمایت می کنیم و این مهم مطلوب ما است.
کشور  در  افزود:  خبری  نشست  در  عباسی"   "هادی   
پیمانکار به اندازه کافی داریم و غنی هستیم. بر این اساس 
نیازی به حضور پیمانکاران چینی در بخش مسکن نداریم.

وی با اشاره به مطرح شدن موضوع مسکن های کوچک 
مقیاس در کشور، گفت: در قانون اساسی طی سه اصل 
به مسکن پرداخته شده است و مباحثی همچون مسکن 
متناسب با نیاز، خانواده محوری و تحکیم بنیان خانواده در 
آن اهمیت دارد.عباسی تاکید کرد: به اعتقاد ما مسکن 
خوابگاه نیست، بلکه محلی برای تحکیم بنیان و رشد 

است  پهناور  ایران کشوری  داد:  ادامه  است.وی  خانواده 
و باید بتوانیم زمین را با تامین خدمات در اختیار مردم 
قرار دهیم؛ بر این اساس از طرح هایی همچون ساخت 
خانه های ۲۵ متری به هیچ عنوان استقبال نمی کنیم 
و آن در شان مردم ایران نمی دانیم.این مقام مسوول با 
بیان اینکه احداث شهرک های جدید در تهران در دستور 
کار است، گفت: ساخت حداقل پنج شهرک جدید را در 
تهران پیگیری خواهیم کرد.وی همچنین از تفاهم با ۲۰۰ 
هزار واحد صنعتی برای در اختیار گذاشتن زمین از سوی 

وزارت راه و شهرسازی و ساخت صنعت شهرها خبر داد.
یک میلیون قطعه زمین در روستاها تامین می شود

عباسی اظهارداشت: در موضوع تامین زمین در روستاها 

به  است،  افتاده  اتفاق  در کشور  بزرگی  بسیار  گشایش 
طوری که بنیاد مسکن انقلاب اسلامی مکلف شده یک 
میلیون قطعه زمین با هزینه صفر به مردم واگذار کند 
که اولویت نخست واگذاری اهالی و ساکنان همان روستا 
خواهد بود.وی گفت: در اولویت های بعدی ساکنان مجاور 
روستا، ساکنان شهرستانی که روستا در آن واقع شده و 
ساکنان استانی که روستا در آن واقع شده است، می باشند.

معاون وزیر راه و شهرسازی افزود: تا امروز برای ساخت ۶7 
هزار واحد مسکونی و طرح جوانی جمعیت زمین عرضه 
شده است. همچنین واگذاری زمین به مردم به صورت 
گروهی یک نفره تا سه نفره به منظور ساخت مسکن آغاز 

شده است.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

از سرمایه گذاری چینی ها در بخش مسکن
 حمایت می کنیم

 معاون امور حقوقی و مجلس وزارت اقتصاد 
تولیدکننده،  مالیات  نرخ  کاهش  گفت: 
مالی  تامین  و  تسهیل مجوز کسب وکارها 
پایدار برای تولیدکنندگان همگی از جمله 
حوزه  در  سیزدهم  دولت  خوب  اقدامات 
با  سلمانی  الله  است.ذبیح  کشور  اقتصاد 
حضور در غرفه ایرنا در بیست و چهارمین 
نمایشگاه رسانه های ایران گفت: عصر امروز 
و  است  رسانه ها  و  ارتباطات  سلطه  عصر 
رسانه ها در ابعاد مختلف زندگی و تار و پود 
ما عجین شدند و نقش مهمی در مشارکت 

مردم و نظارت آن ها ایجاد کردند. گام مهمی 
که رسانه ها برداشتند در حوزه آگاهی بخشی 

به مردم بود.
وی افزود: در دولت سیزدهم اتفاقات خوبی 
اقتصادی کشور خصوصا در  در حوزه های 
حوزه تولید و کسب وکارها رخ داد. کاهش 
نرخ مالیات تولیدکنندگان، تسهیل مجوز 
برای  پایدار  مالی  تامین  و  کارها  و  کسب 
اقدامات  جمله  از  همگی  تولیدکنندگان 
خوب حوزه اقتصاد کشور است.مدتی قبل 
وزیر اقتصاد اعلام کرد که نسبت به دوره 

مشابه در این فصل حدود ۱۳ درصد کاهش 
تورم داشتیم. امیدواریم با کنترل تورم، نرخ 
بیکاری را در کشور کاهش دهیمسلمانی 
تاکید کرد: اقتصاد مقاوتی یعنی نگاه ویژه 
و خاص به تولید داخلی و این امر محقق 
به  را  تولید داخل  اینکه  مگر  نخواهد شد 
مردم بسپاریم و از آن حمایت ویژه کنیم. 
سفره  در  حمایت ها  این  نتیجه  امیدواریم 
مردم مشخص شود. زمانی که اقتصاددانان 
از کاهش نرخ ۱ درصدی مالیات صحبت 
می کند تاثیر مستقیم آن بر زندگی مردم 

زیاد است.وی افزود: مدتی قبل وزیر اقتصاد 
اعلام کرد که نسبت به دوره مشابه در این 
فصل حدود ۱۳ درصد کاهش تورم داشتیم. 
امیدواریم با کنترل تورم، نرخ بیکاری را در 
کشور کاهش دهیم.وی درباره نقش رسانه 
گفت:  اقتصادی  اخبار  کردن  منعکس  در 
اعتقاد داریم مطبوعات و رسانه رکن چهارم 
دموکراسی هستند. رسانه ها نقش بسزایی در 
انعکاس اخبار درست در حوزه های مرتبط 
با زندگی مردم دارند. یکی از وظایف اصلی 

رسانه آگاهی بخشی درست است.

معاون وزیر اقتصاد:

کاهش نرخ مالیات و تامین مالی تولیدکنندگان از اقدامات خوب دولت است
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بین الملل

مطالعات نشان می دهد؛

رژیم غذایی آتلانتیک در 
پیشگیری از سندرم متابولیک 

موثر است
رژیم آتلانتیک رژیمی است که در برخی از مناطق پرتغال و اسپانیا رایج است و شبیه رژیم غذایی 

مدیترانه ای است. تمرکز آن بر مصرف غذاهای تازه و محلی با حداقل میزان فرآوری است.
 یک حوزه مورد علاقه تحقیقاتی این است که چگونه این رژیم غذایی سنتی می تواند سلامت را بهبود 
بخشد.نتایج یک مطالعه نشان داد که مصرف رژیم غذایی آتلانتیک ممکن است به کاهش خطر سندرم 

متابولیک کمک کند.
سندرم متابولیک مجموعه ای از عوامل سلامتی است که می تواند خطر سکته مغزی و دیابت را افزایش 

دهد. افراد مبتلا به سندرم متابولیک معمولاً سه مورد یا بیشتر از موارد زیر را دارند:
• چاقی شکمی
• فشار خون بالا

• افزایش سطح قند خون
• تری گلیسیرید بالا

• کلسترول خوب )HDL( پایین.
رژیم غذایی و سایر تغییرات سبک زندگی می تواند بر عوامل سندرم متابولیک تأثیر بگذارد و در نتیجه 
خطر ابتلاء به بیماری های شدیدتر را تحت تأثیر قرار دهد. محققان این مطالعه خاص می خواستند ببینند 

که رژیم غذایی آتلانتیک چگونه بر خطر سندرم متابولیک تأثیر می گذارد.
این مطالعه شامل بزرگسالان بین ۱۸ تا ۸۵ سال بود. شرکت کنندگان باید بخشی از یک خانواده دو یا 

چند نفره می بودند تا در مطالعه شرکت داده می شدند.
خانواده ها به صورت تصادفی در دو گروه مداخله یا گروه کنترل قرار گرفتند. در مجموع ۱۲۱ خانواده در 

گروه مداخله و ۱۱۰ خانواده در گروه کنترل قرار گرفتند.
گروه مداخله از رژیم غذایی آتلانتیک و گروه کنترل از الگوی سبک زندگی عادی خود پیروی کردند.

نتایج نشان داد که گروه مداخله بیشترین بهبود را از نظر سندرم متابولیک تجربه کردند. در بین شرکت 
کنندگانی که سندرم متابولیک نداشتند، تنها ۲.۷ درصد در گروه مداخله به سندرم متابولیک مبتلا 

شدند، در حالی که در گروه کنترل این میزان، ۷.۳ درصد بود.
این مطالعه نشان داد که گروه مداخله پس از ۶ ماه پیروی از رژیم غذایی آتلانتیک، با خطر کمتر ابتلاء 
به سندرم متابولیک روبرو بودند. همچنین، افرادی که قبلاً در شروع کارآزمایی سندرم متابولیک داشتند، 
به طور قابل توجهی کمتر احتمال داشت که یک جز اضافی از سندرم متابولیک را نشان دهند. این نکته 
مهمی است که باید به آن توجه داشت، زیرا زمانی که افراد مبتلا به سندرم متابولیک هستند، توقف یا 

کُند کردن پیشرفت بیماری ضروری است.

متخصص کودکان تاکید کرد؛

دور کردن 
شوینده ها از 

دسترس کودکان
*هشدار به والدین 

سیده فاطمه میری : یک متخصص کودکان، با اشاره به خطر بلع مواد 
سوزاننده در کودکان، گفت: بلع مواد سوزاننده در اکثر موارد به صورت 

ناآگاهانه و بی احتیاطی والدین، توسط کودکان استفاده می شود.
 هادی جعفری تبار، در آستانه نزدیک شدن به سال جدید و شروع خانه 
تکانی، با اشاره به اینکه مواد سوزاننده در واقع به دو صورت اسیدی و باز 
است، اظهار کرد: به طور کلی بازها از اسیدها خطرناک ترند و این مواد 
در منازل به عنوان لوله باز کن، جرمگیر، جوهر نمک و غیره استفاده 
می شود.وی افزود: بازها به طور کلی خطرناک تر از اسیدها هستند چرا که 
اولاً اسید بسیار تند و بدبوست و کودک مقدار کمتری از آن را می خورد، 
ولی بازها را به میزان بیشتری می خورند و ثانیاً اسید نکروز انعقادی ایجاد 
می کند که کمتر در بافت نفوذ می کند ولی بازها نکروز میعانی ایجاد 

می کنند و تا عمق بیشتری در بافت نفوذ می کنند.
جعفری تبار با اشاره به این که کودکان زیر پنج سال به شدت نسبت 
به محیط اطراف خود کنجکاو هستند، اظهار کرد: کودکان سعی دارند 

با اجسام پیرامون خود بازی و یا آن را در دهان خود بگذارند، بنابراین 
والدین باید هوشیار باشند و برای پیشگیری از بروز برخی آسیب ها و 

حوادث احتمالی محیط امنی برای کودک مهیا کنند.
عضو هیئت علمی دانشگاه گفت: متأسفانه گاهی سهل انگاری والدین 
و افزایش کنجکاوی کودکان موجب بروز مسائلی از قبیل سوختگی از 

طریق مصرف مواد قلیایی و اسیدی می شود.
وی ادامه داد: نکته مهم این است که ارتباط دقیق بین میزان آسیب 
دهان و آسیب مری وجود ندارد یعنی اینکه ممکن است دهان سالم 
باشد و یا آسیب کمی دیده باشد ولی مری، معده و یا دستگاه گوارش 
آسیب جدی دیده باشد.جعفری تبار درباره داروهای پیلینگ، میخچه 
را دسترس  داروها  این  داد:  والدین هشدار  به  و شوینده های سبزی 
کودکان قرار ندهید چرا که این مواد دارای ترکیبات شیمیایی هستند و 

سوزانندگی شدیدی ایجاد می کنند.
وی به والدین توصیه کرد: زمانی که متوجه مصرف مواد قلیایی و اسیدی 
توسط کودکان شدید سریعاً کودک را به مراکز درمان ارجاع دهد و از 
اقدامات خودسرانه پرهیز کنید زیرا هر گونه اقدام اضافی می تواند آسیب 

بیشتری را بر جای بگذارد.
جعفری تبار ضمن بررسی شیوع و عوارض ناشی از بلع اجسام خارجی 
در کودکان خاطرنشان کرد: انواع و اقسام اجسام خارجی وجود دارند که 

کودکان با توجه به سن و شرایط سنی خود آنها را بلع می کنند.
وی درباره بلع اجسام خارجی توسط کودکان اظهار کرد: اجسام خارجی 
که توسط کودکان بلع می شوند معمولاً انواع سکه ها، قطعات اسباب بازی، 

تیله ها و هسته میوه ها هستند.
این متخصص گوارش کودکان با بیان اینکه سن شایع کودکانی که اجسام 
خارجی را می بلعند شش ماهگی تا سه سالگی و در موارد کمتری پنج 
سالگی است، اظهار کرد: کودکانی که دچار مشکلات تکاملی و عصبی 
هستند نیز ممکن است اجسام خارجی را بیشتر از همسالانشان ببلعند.

وی ادامه داد: بلع برخی اجسام خارجی خطرناک است، مثلاً باطری های 

کوچک سکه ای که در اسباب بازی ها و چراغ قوه ها گذاشته می شوند 
می تواند در مری گیر کرده و کمتر از یک ساعت باعث سوراخ شدن آن 

و عوارض جدی برای کودک شود.
متخصص گوارش کودکان توصیه کرد: نباید اسباب بازی ها، ساعت های 
مچی و وسایلی که از این باطری ها دارند را در دسترس کودکان سنین 
پایین قرار داد زیرا در صورت بلعیده شدن نیاز به آندوسکوپی دارد 
بنابراین اگر والدین نسبت به این موضوع شک کردند باید در اولین 

فرصت به پزشک مراجعه کنند.
جعفری تبار تصریح کرد: آهن ربا یکی دیگر از اجسام خارجی خطرناک 
است که در صورتی که توسط کودکان بلعیده شود می تواند موجب گیر 
کردن قسمتی از روده یا معده توسط آن شود که در نهایت سوراخ شدن 
روده یا معده را در پی دارد و باید با عمل جراحی سنگین خارج شود 
در این مورد نیز توصیه می شود کودکان زیر چهار سال به آهن ربا دست 
نزنند.وی، بلعیدن اجسام نوک تیز مانند سوزن، سوزن ته گرد و سنجاق 
قفلی را عاملی برای سوراخ شدن مری، معده و روده دانست که باید 

جهت درمان کودک را آندوسکوپی کرد.

یافته جدید محققان؛

مکمل های امُگا 3 در پیشگیری از 
بیماری های خود ایمنی موثرترند

بیماری های خودایمنی شامل آرتریت روماتوئید، پسوریازیس، لوپوس و بیماری التهابی روده هستند.
مکمل هایی که در تنظیم التهاب و درد مزمن موثرند و می توانند اثرات بیماری های خودایمنی را از بین ببرند در پیشگیری 

از این بیماری ها مؤثر بوده اند.
محققان به طور خاص به دنبال بررسی دو مکمل هستند؛ ویتامین D و اسیدهای چرب امُگا ۳.

مطالعه اخیر روی بیش از ۲۰۰۰۰ شرکت کننده نشان داد که پس از گذشت دو سال از مصرف آزمایشی پنج ساله، مزایای 
ویتامین D در پیشگیری از بیماری های خودایمنی کاهش یافت، در حالی که تأثیر اسیدهای چرب امگا ۳ هنوز قوی بود.

در این مطالعه ۲۱۵۹۲ شرکت کننده در آزمایشات VITAL که برای تعیین اثرات ویتامین D و مکمل های امگا ۳ 
بر سرطان و بیماری های قلبی عروقی انجام شد، حضور داشتند. پس از قطع مکمل ها، دو سال دیگر شرکت کنندگان 

پیگیری شدند.
در میان جمعیت شرکت کنندگان، که مردان بالای ۵۰ سال و زنان بالای ۵۵ سال بودند، نویسندگان مطالعه ۲۳۶ مورد 
جدید بیماری خودایمنی تأیید شده از زمان انتشار نتایج کارآزمایی اولیه، ۶۵ مورد احتمالی در ۵.۳ سال کارآزمایی 

تصادفی و ۴۲ مورد جدید در مرحله پیگیری ۲ ساله تشخیص دادند.
پس از دوره مشاهده دو ساله، ۲۵۵ نفر که به طور تصادفی ویتامین D دریافت کرده بودند، یک بیماری خودایمنی تأیید 

شده جدید داشتند، در مقایسه با ۲۵۹ نفر که دارونما دریافت کرده بودند.
۲۳۴ مورد تأیید شده بیماری خودایمنی در بین افرادی که مکمل های امگا ۳ دریافت کردند، در مقایسه با ۲۸۰ مورد در 

میان افرادی که دارونما دریافت کردند وجود داشت.
نویسندگان این مطالعه نوشتند: »دو سال پس از پایان کارآزمایی، اثرات محافظتی ویتامین D ۲۰۰۰ واحد بین المللی 
در روز از بین رفت، اما ۱۰۰۰ میلی گرم در روز اسیدهای چرب امگا ۳ اثر پایداری در کاهش بروز بیماری های خودایمنی 
داشتند.«بیماری های خودایمنی، بیماری هایی هستند که با حمله سیستم ایمنی به بافت های سالم مشخص می شوند. 
آنها شامل بیماری های مانند پسوریازیس، آرتریت پسوریاتیک، آرتریت روماتوئید، لوپوس، تیروئیدیت هاشیموتو، بیماری 

گریو، بیماری التهابی روده، بیماری سلیاک و دیابت نوع ۱ هستند.
درمان این بیماری ها می تواند پرهزینه و طولانی مدت باشد، و اثرات ویتامین D و مکمل های امگا ۳ مدت هاست که برای 

از بین بردن بیماری های خودایمنی مفید شناخته شده اند.
طبق مطالعه اخیر، ویتامین D قادر به تنظیم ژن های دخیل در التهاب است و بدن نمی تواند اسیدهای چرب ضروری 
n-۳ ایکوزاپنتانوئیک اسید )EPA( و دوکوزاهگزانوئیک اسید )DHA( را که در مکمل های روغن ماهی یافت می شود، 
بسازد.کارآزمایی های دهه های ۱۹۸۰ و ۱۹۹۰، اثربخشی مکمل های روغن ماهی را در برابر التهاب و درد مرتبط با 

بیماری های خودایمنی نشان داده اند.
ویتامین D به دلیل خواص آنتی اکسیدانی و توانایی آن در تنظیم انواع عملکردهای ایمنی مانند تنظیم سلول های B و 
T، توانایی کاهش التهاب را دارد و در حفظ یکپارچگی پوشش روده نقش دارد. سلامت روده ما در مدیریت علائم بیماران 

خودایمنی نیز حیاتی است.

حزب الله: صهیونیست ها چاره ای جز 
عقب نشینی از غزه ندارند

یکی از مسوولان ارشد حزب الله با بیان اینکه اسراییل در رسیدن به اهداف 
خود در جنگ غزه درمانده شده، گفت که اشغالگران به آخر خط رسیده اند 
و نه در رفح و نه در هیچ کجای غزه به چیزی نمی رسند. محمد رعد رییس 
فراکسیون وفاداری به مقاومت در پارلمان لبنان طی سخنانی در یک مراسم 
یادبود با اشاره به تحولات غزه اعلام کرد: دشمن صهیونیستی سعی در 
پیشروی در رفح در جنوب غزه دارد، اما به هیچ وجه نمی تواند بر این منطقه 
سیطره پیدا کند و همچنان در کمین رزمندگان مقاومت گرفتار می شود. 
ارتش اشغالگر نمی تواند بر مناطقی که در آنجا نفوذ می کند، مسلط گردد 
و مجبور به عقب نشینی می شود.رعد ادامه داد: ما اکنون در مرحله سقوط 
اهداف دشمن قرار داریم و درست است که هزینه زیادی باید بدهیم و 
فداکاری بسیاری کنیم، اما نابودی اهداف دشمن وظیفه ماست و این 
همان پیروزی است که ما می خواهیم. زمانی که دشمن در رسیدن به 
این هدف ها شکست می خورد، یعنی ما پیروز شده ایم.این مقام حزب الله 
تاکید کرد: دشمن صهیونیستی امروز به پایان راه رسیده و هرچقدر هم 
طرف های استکباری جهان از جنایت ها و تروریسم این رژیم در سطح 
نظامی و مالی و ... حمایت کنند، باز هم مانع شکست آن نمی شوند.وی در 
ادامه به تهدیدات اشغالگران برای حمله به رفح در جنوبی ترین نقطه غزه 
اشاره و تصریح کرد: دشمن صهیونیستی با وجود اینکه پیشتر بعد از ورود 
به خان یونس و شمال غزه مجبور به عقب نشینی شد و نتوانست بر این 
مناطق سیطره پیدا کند، اکنون در تلاش برای نفوذ به رفح است. حماس 
همچنان بر خان یونس و شمال غزه کنترل دارد.رییس فراکسیون حزب الله 
در پارلمان لبنان گفت که رژیم اشغالگر می خواهد یک کشتار جدید در 
رفح که ۱ میلیون و ۴۰۰ هزار آواره فلسطینی را در خود جای داده است، 
به راه بیندازد و طرف های مختلف در جهان هم راه را برای این رژیم جهت 
انجام یک جنایت جدید هموار می کنند. صهیونیست ها حتی اگر وارد رفح 
هم بشوند شکست خورده و دست خالی از آنجا برمی گردند.محمد رعد در 
پایان اظهار داشت: رژیم صهیونیستی به هیچ یک از اهداف خود نرسیده و 
نخواهد رسید؛ زیرا ثبات و جهاد و شجاعت و قهرمانی فرزندان ما، پروژه ها 
و توهمات و آرزوهای اشغالگران را نابود کرده و دشمن چاره ای جز تسلیم 

شدن و عقب نشینی ندارد.

یمن، آمریکا و انگلیس را در لیست 
کشورهای متخاصم قرار داد

رییس شورای عالی سیاسی یمن، دو کشور آمریکا و انگلیس را به عنوان 
با  متخاصم  کشورهای  لیست  در  صهیونیستی،  اشغالگر  رژیم  حامیان 
یمن قرار دارد.مهدی المشاط، رییس شورای عالی سیاسی یمن با صدور 
حکمی ریاستی، آمریکا و انگلیس را در زمره کشورهای متخاصم با یمن 
قرار داد و خواستار برخورد با آنها طبق اصل »تقابل« شد.طبق این حکم، 
واشنگتن و لندن به عنوان دو طرف معاند و متخاصم با صنعا توصیف 
می شوند؛ زیرا از حامیان رژیم اشغالگر صهیونیستی هستند و علاوه بر 
آن در جنایت نسل کشی که توسط اشغالگران علیه مردم فلسطین انجام 
می شود، مشارکت دارند.در این حکم تاکید شده است که صنعا با واشنگتن 
و لندن بر اساس اصل تقابل برخورد خواهد کرد و مرکز هماهنگی عملیات 
انجام اقدامات لازم برای اجرای این  بشردوستانه )HOCC( مکلف به 
حکم است. همچنین دستگاه های امنیتی مربوطه هم موظف به مقابله با 
تحرکات آمریکا و انگلیس در یمن هستند.وزارت خزانه داری آمریکا نیز اعلام 
کرده بود که تحریم های آمریکا علیه جنبش انصارالله وارد مرحله اجرایی 
می شود.»محمد عبدالسلام« رییس هیات مذاکره کننده صنعا در واکنش 
به این اقدام خصمانه آمریکا گفت: قرار دادن دوباره نام انصارالله در لیست 
تروریسم توسط واشنگتن نشان دهنده میزان ریاکاری و دورویی آشکار 
آمریکا است.وی افزود: آمریکا می خواهد با این تصمیم به یمن آسیب زده 
و از اسراییل حمایت و این رژیم را برای ادامه نسل کشی ملت فلسطین 
در نوار غزه گستاخ تر کند.حدود یک ماه قبل، بعد از اینکه آمریکا با هیچ 
روشی نتوانست دولت، ملت و نیروهای مسلح یمن را از حمایت از مردم 
غزه بازدارد، »جیک سالیوان« مشاور امنیت ملی دولت آمریکا بدون اشاره 
به جنایت های گسترده رژیم صهیونیستی در سرزمین های اشغالی به ویژه 
علیه مردم مظلوم غزه، در سخنانی اعلام کرد: واشنگتن دوباره حوثی های 

یمن )ارتش ملی یمن( را در فهرست سازمان های تروریستی قرار می دهد.
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 زیرمیزی که شد رو میزی !!!

مَردانِ کار
مردان در هر سن و سال و موقعیت های مختلف اجتماعی نان آور 

و امید خانه هستند.


